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[The interview commenced at 2:55 p.m., on January 4, 2012.] 1 

  MR. LAU:   The date is January 4th, 2012; 2 

approximately 2:55 p.m.  Staff attorney Lau, Investigator 3 

Stellato at Carolina Oaks Nursing Home to interview Albert 4 

Turner. 5 

[Pause] 6 

  MR. LAU:   Excuse me, gentlemen.  How you 7 

doing today?  Thank you very much. 8 

[Pause] 9 

  MS. STELLATO:  Hi.  I’m Sharon; this is Jamie.  10 

We’re here to talk to Albert Turner.  They said he might be 11 

upstairs, or he might be down here. 12 

  UNKNOWN FEMALE: [Indecipherable]. 13 

  MS. STELLATO:  Okay.  Thank you. 14 

  MR. LAU:   Perfect.  Thank you. 15 

[Pause] 16 

  MR. LAU:   You got any pictures you may 17 

want?  You got any pictures you may want handy? 18 

  MS. STELLATO:  Yeah, I got them in that 19 

notebook. 20 

  MR. LAU:   You got ‘em handy? 21 

  MS. STELLATO:  Yeah. 22 

  MR. LAU:   Okay. 23 

UNKNOWN FEMALE: Come on, Albert.  You got some 24 

visitors. 25 
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  MR. LAU:   How you doing, Mr. Turner? 1 

  MS. STELLATO:  Hi, there. 2 

  MR. TURNER:  How you doing? 3 

  MS. STELLATO:  Hi.  My name is Sharon.   4 

  MR. TURNER:  Pretty good, and you? 5 

  MS. STELLATO:  Hi.  How are you? 6 

  MR. LAU:   Jamie Lau.  Nice to meet you.  7 

How you doing? 8 

  MR. TURNER:  Pretty good. 9 

  MR. NOWATKA:  I’m Investigator Nowatka, 10 

Hickory PD. 11 

  MS. STELLATO:  Would you mind having a seat? 12 

[Pause] 13 

  MS. STELLATO:  How are you doing? 14 

  MR. TURNER:  I’m doing pretty good. 15 

  MS. STELLATO:  I heard you been through it -- a 16 

rough time? 17 

  MR. TURNER:  I didn’t really feel it.  I 18 

never did have no pain though. 19 

  MS. STELLATO:  You didn’t have any pain? 20 

  MR. TURNER:  No, I don’t think so.  21 

[Indecipherable].  [Indecipherable] therapy, [indecipherable]. 22 

  MS. STELLATO:  Well, glad to hear you’re doing 23 

good. 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  I really never sick.  25 
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[Indecipherable].  I just -- I have to go back and forth to 1 

the bathroom; that’s all I need. 2 

  MS. STELLATO:  Let me give you -- Mr. Turner, 3 

my name is Sharon, and I’m from a State Agency in Raleigh.  4 

We’re looking into an old case, and we wanted to come and talk 5 

to you today ‘cause we thought you might be able to provide 6 

information to us or help us with it.   7 

  You’re from Hickory, correct? 8 

  MR. TURNER:  Yes, ma’am. 9 

  MS. STELLATO:  Okay.  Well, the case we’re 10 

looking into is way back in 1987.  Do you remember that far 11 

back? 12 

  MR. TURNER:  Maybe.  Yeah, I remember way 13 

back in the 1940’s.  [Indecipherable]. 14 

  MS. STELLATO:  So, you remember it? 15 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 16 

  MS. STELLATO:  You never know with people’s 17 

memory. 18 

  MR. TURNER:  When I had that cyst on my neck 19 

---- 20 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 21 

  MR. TURNER:  ---- that cyst on my neck was in 22 

-- that was about ’73, ’74. 23 

  MS. STELLATO:  How old are you now, sir? 24 

  MR. TURNER:  I’m 65.  [Indecipherable].  25 
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Yeah, I’m 65. 1 

  MS. STELLATO:  Okay.  Since -- can you tell me 2 

a little about -- about Hickory, living in Hickory; where you 3 

lived, kind of what you did from day-to-day back around, 4 

maybe, 1985 to 1990 -- back then? 5 

  MR. TURNER:  Playing basketball, getting 6 

drunk. 7 

  MS. STELLATO:  Heard you were a drinker? 8 

  MR. TURNER:  Drunk, yeah. 9 

  MS. STELLATO:  I heard you were a drinker 10 

  MR. TURNER:  Yep.  We would just play 11 

basketball and drink, and got into trouble.  I was a good 12 

football player, basketball player and a baseball player. 13 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. TURNER:  I quit playing about 15 

[indecipherable] years ago. 16 

  MS. STELLATO:  So -- so, were you homeless back 17 

then? 18 

  MR. TURNER:  I ain’t never been homeless. 19 

  MS. STELLATO:  You were never homeless?  20 

Where’d you live? 21 

  MR. TURNER:  I either lived with my sister -- 22 

[indecipherable] that’s my brother-in-law.  I’d stay there.  23 

I’d stay with my sister.  [Indecipherable]. 24 

  MS. STELLATO:  What -- what is your sister’s 25 
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name? 1 

  MR. TURNER:  Huh? 2 

  MS. STELLATO:  What’s your sister’s name? 3 

  MR. TURNER:  Brandy Smith and Anna Mitchell. 4 

  MS. STELLATO:  Oh, okay.  The funeral home 5 

Mitchell’s? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, the funeral home. 7 

  MS. STELLATO:  Okay.  So, you would -- you 8 

would stay there from time to time? 9 

  MR. TURNER:  Yeah, my sister, Martha Jane.   10 

Most of the time I’d stay in a motel. 11 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  How would you get 12 

the money for that? 13 

  MR. TURNER:  My disability [indecipherable]. 14 

  MS. STELLATO:  Oh, okay.   15 

  MR. TURNER:  Yeah, I get disability, and at 16 

that time, see, last month two checks didn’t come.  I was 17 

trying to figure that out.  Two checks, oh, my SSI. 18 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 19 

  MR. TURNER:  I don’t know why they don’t come 20 

in anymore.  They always came in before.  November, October -- 21 

November, December. 22 

  MS. STELLATO:  How long have you been here?  23 

Maybe they’re just backed up? 24 

  MR. TURNER:  I’ve been here-- now, let’s see,  25 
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middle of this month be around about five months.  I come in 1 

about August or the middle of August. 2 

  MS. STELLATO:  So, it might just be they’re 3 

backed up. 4 

  MR. TURNER:  Huh? 5 

  MS. STELLATO:  They might just be backed up, 6 

huh? 7 

  MR. TURNER:  I got a letter.  You wanna read 8 

the letter I got? 9 

  MS. STELLATO:  No, no.  Actually, I -- I didn’t 10 

come here to talk to you about that.  I’m happy to hear about 11 

it, but ---- 12 

  MR. TURNER:  Oh, about -- about my health? 13 

  MS. STELLATO:  No, no, sir.  We came to talk 14 

you about a case from the 1987. 15 

  MR. TURNER:  What kind of case?  About the 16 

cyst off my neck? 17 

  MS. STELLATO:  No, we -- we came to talk you 18 

about ---- 19 

  MR. LAU:   When did -- when did you get 20 

that cyst off your neck? 21 

  MR. TURNER:  I believe it was ’73, ’74.  I 22 

had my kids.  I had two kids.  [Indecipherable].  They was 23 

about two or three years old.  It was ’73, I believe. 24 

  MS. STELLATO:  Yeah, this was a lot later than 25 
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that. 1 

  MR. TURNER:  Oh. 2 

  MS. STELLATO:  What -- tell me something, when 3 

you were -- when you were back there on the -- living on the 4 

street, what were you drinking; what would you drink? 5 

  MR. TURNER:  Gin. 6 

  MS. STELLATO:  Gin? 7 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 8 

  MS. STELLATO:  I heard rumors that there were 9 

people around there making alcohol.  Do you know about that? 10 

  MR. TURNER:  About what? 11 

  MS. STELLATO:  They were making alcohol, making 12 

moonshine? 13 

  MR. TURNER:  That was way back. 14 

  MS. STELLATO:  That was way back? 15 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  That was back 16 

in the -- I think round about ’64, ’65.  All those people dead 17 

now. 18 

  MS. STELLATO:  So, that’s been awhile, huh? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, about ’64, ’65. 20 

  MS. STELLATO:  Okay.  I want to show you a 21 

picture of someone, and I want you to tell me if you can 22 

recognize them, okay? 23 

[Pause] 24 

  MS. STELLATO:  Do you recognize him? 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 January 4, 2012 

 

 

9 

  MR. TURNER:  Is that [indecipherable] or 1 

Willie Mason? 2 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. TURNER:  Yeah, I know Mason. 4 

  MS. STELLATO:  You know him? 5 

  MR. TURNER:  He stayed right beside me. 6 

  MS. STELLATO:  Yeah.  Did he live right beside 7 

you? 8 

  MR. TURNER:  Yeah.  They lived in the house 9 

beside me going down Eighth Avenue on the right-hand side 10 

[indecipherable] down in there.  My friend Genie lived down in 11 

there.  Willie Mason, I’ve been knowing him all my life.  He’s 12 

probably [indecipherable]. 13 

  MS. STELLATO:  Who did you stay with? 14 

  MR. TURNER:  He got his own -- own space. 15 

  MS. STELLATO:  No, who did you stay with? 16 

  MR. TURNER:  With Genie Robinson.  He died 17 

about -- about six months ago. 18 

  MS. STELLATO:  Oh, okay.  So, you -- you knew 19 

him pretty well? 20 

  MR. TURNER:  Yeah, I know him real well; I 21 

worked with him. 22 

  MR. LAU:   What was the name of who you 23 

were staying with? 24 

  MR. TURNER:  Genie Robinson, he died. 25 
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  MR. LAU:   Gina? 1 

  MR. TURNER:  Genie, Genie. 2 

  MR. LAU:   Genie.  Okay.  Genie Robinson.  3 

All right. 4 

  MS. STELLATO:  So, did you work with Willie 5 

Mason? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MS. STELLATO:  And you were -- what did you do? 8 

  MR. TURNER:  He had his own truck cutting 9 

trees, limbs, cutting bushes and stuff. 10 

  MS. STELLATO:  And what’d you do for a trade? 11 

  MR. TURNER:  Helping him, helping people out. 12 

  MS. STELLATO:  A couple people told me you were 13 

a roofer. 14 

  MR. TURNER:  I did -- that was way back then. 15 

  MS. STELLATO:  Way back then? 16 

  MR. TURNER:  Yeah.  I worked in Mills Brook, 17 

Hayesville, Raleigh. 18 

  MS. STELLATO:  What other kinds of jobs have 19 

you had? 20 

  MR. TURNER:  Ma’am? 21 

  MS. STELLATO:  What other kinds of jobs have 22 

you had? 23 

  MR. TURNER:  City of Hickory. 24 

  MS. STELLATO:  What’d you do there? 25 
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  MR. TURNER:  Trash truck. 1 

  MS. STELLATO:  Oh, okay.  Did you ever work at 2 

any grocery stores? 3 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 4 

  MS. STELLATO:  No?  Stocking or anything like 5 

that? 6 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I ain’t never 7 

[indecipherable].  [Indecipherable] roofing, trash truck, 8 

Mostly roofing.  I worked at Piedmont. 9 

  MS. STELLATO:  So, a lot of labor jobs?  10 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 11 

  MS. STELLATO:  Okay.  How long have you known 12 

Willie Mason? 13 

  MR. TURNER:  All my life.  He’s from Raleigh.  14 

He got -- his daddy died and left him the whole house up 15 

there. 16 

  MS. STELLATO:  Do you know Linda McDowell? 17 

  MR. TURNER:  Who? 18 

  MS. STELLATO:  Linda McDowell? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, I know Linda.  I can’t 20 

place her -- I can’t picture her.  Let me think, now.  Yeah, I 21 

know Linda McDowell.  Uh-huh (yes).  Linda’s dead, ain’t she? 22 

  MS. STELLATO:  I don’t believe she is.  I don’t 23 

believe she is.  I haven’t talked to her, but I don’t think 24 

so.  How do you know her? 25 
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  MR. TURNER:  On the street. 1 

  MS. STELLATO:  On the street? 2 

  MR. TURNER:  Yeah, on the street. 3 

  MS. STELLATO:  Did you -- do you remember a 4 

time when Linda McDowell and Willie Mason were together? 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MS. STELLATO:  Yeah.  When they lived together? 7 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 8 

  MS. STELLATO:  Where was that at; do you know? 9 

  MR. TURNER:  Down there where I’m from.  She 10 

left him. 11 

  MS. STELLATO:  She left him? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MS. STELLATO:  Why’d she leave him? 14 

  MR. TURNER:  They didn’t get along together. 15 

  MS. STELLATO:  They didn’t get along? 16 

  MR. TURNER:  Yeah. 17 

  MS. STELLATO:  Do you know how long they were 18 

together? 19 

  MR. TURNER:  No, they -- [indecipherable] 20 

years -- two years back and forth. 21 

  MS. STELLATO:  What’d you think of her? 22 

  MR. TURNER:  Linda, she’s all right. 23 

  MS. STELLATO:  She’s okay? 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  She likes to party, you 25 
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know? 1 

  MS. STELLATO:  Yeah.  Did you know other people 2 

who lived in that apartment complex right there? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, I know a few.  Jimmy Hill, 4 

Charles Sadler.  Yeah, my sister -- on down the street.  My 5 

sister stay down there on -- next block.  Jimmy Turner, Martha 6 

Farris.  I know about everybody that stay in there; right in 7 

there. 8 

  MS. STELLATO:  Did you know Barry Allen? 9 

  MR. TURNER:  Yeah, Barry Allen was my buddy. 10 

  MS. STELLATO:  Now, did he stay there, too? 11 

  MR. TURNER:  Yeah.  Charles Sadler stayed in 12 

the house we stayed in ---- 13 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. TURNER:  ---- you know, a little girl 15 

named Peggy Sue Shuping.  We stayed with Barry Allen. 16 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  Do you talk to 17 

Barry anymore? 18 

  MR. TURNER:  Barry dead. 19 

  MS. STELLATO:  Oh, he is? 20 

  MR. TURNER:  Yeah.  I guess -- he’s dead.  I 21 

ain’t seen Barry since -- Peggy Sue died about four years ago.  22 

Barry, if he’d be living now, Barry probably be around 100 23 

some years old. 24 

  MS. STELLATO:  Yeah, he’s old, isn’t he? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MS. STELLATO:  Tell me about Peggy Sue. 2 

  MR. TURNER:  She’s -- she was a little ole 3 

white girl with brown hair.  She was a good though -- she 4 

liked to prostitute. 5 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. TURNER:  Prostitute, stuff like that.  7 

[Indecipherable] her husband got killed [indecipherable].  8 

[Indecipherable].  It lasted a pretty good while 9 

[indecipherable].  [Indecipherable].  He got a little girl and 10 

a little boy, Christie Shuping and Keith Shuping.  I don’t 11 

know her momma still living. 12 

  MS. STELLATO:  You know a lot of people from 13 

that neighborhood, don’t you? 14 

  MR. TURNER:  I know everybody 15 

[indecipherable]. 16 

  MS. STELLATO:  Yeah.  So, I’m gonna ask you 17 

about some other people, okay?  Do you know any white people 18 

from there? 19 

  MR. TURNER:  I don’t think -- let me see.  I 20 

don’t really know no names, but I know the son of Barry, 21 

Peanut.  I don’t know Peanut’s real name.   22 

  MS. STELLATO:  Do -- do you remember a -- a 23 

white lady who lived next to Willie Mason named Carrie 24 

Elliott? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MS. STELLATO:  She was an older white lady? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MS. STELLATO:  Do you know her? 4 

  MR. TURNER:  Yeah. 5 

  MS. STELLATO:  What’d you think of her? 6 

  MR. TURNER:  She was all right.  I know Barry 7 

Allen -- not Barry Allen.  Marsha -- Marsha.  Me and Peggy Sue 8 

stayed with him.  Barry Marsha. 9 

  MS. STELLATO:  Did you ever have any 10 

interaction with Carrie Elliott? 11 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 12 

  MS. STELLATO:  No? 13 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 14 

  MS. STELLATO:  So, I don’t know if you remember 15 

this, it might be going back too far, but Carrie Elliott that 16 

-- that white woman, she was an older white woman ---- 17 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 18 

  MS. STELLATO:  ---- she was raped.  Do you 19 

remember that? 20 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 21 

  MS. STELLATO:  And do you remember a man was 22 

arrested and convicted for that.  Do you know him? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, Woot? 24 

  MS. STELLATO:  Woot? 25 
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  MR. LAU:   Woot. 1 

  MS. STELLATO:  Willie Grimes? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MS. STELLATO:  Do you know Willie? 4 

  MR. TURNER:  Yeah. 5 

  MS. STELLATO:  What do you think of him? 6 

  MR. TURNER:  He was quiet.  I don’t know.  7 

He’s from Shelby. 8 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MS. STELLATO:  So, did -- y’all didn’t really 11 

hang out or -- or kind of associate, or? 12 

  MR. TURNER:  Yeah, we drank liquor together. 13 

  MS. STELLATO:  Did you? 14 

  MR. TURNER:  There in Sunny Valley. 15 

  MS. STELLATO:  Willie liked to drink? 16 

  MR. TURNER:  Yeah. 17 

  MS. STELLATO:  So, you know Willie Grimes was 18 

convicted for that? 19 

  MR. TURNER:  No, I really didn’t know he was 20 

convicted of that. 21 

  MS. STELLATO:  You didn’t? 22 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 23 

  MS. STELLATO:  But you ---- 24 

  MR. LAU:   When was the last time you saw 25 
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Willie? 1 

  MR. TURNER:  It’s been a long time; since 2 

after he went to jail.  I ain’t seen him no more.  He might be 3 

back in Shelby. 4 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 5 

  MS. STELLATO:  So, we’re kinda doing some -- 6 

some work on that case; on Ms. Elliott’s case, the rape case -7 

--- 8 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 9 

  MS. STELLATO:  ---- and we just wanted to talk 10 

to you a little bit about that, too; about anything you might 11 

have known from the area around that time, maybe things you 12 

heard from Willie Mason and stuff like that. 13 

  MR. TURNER:  No, I didn’t hear nothing. 14 

  MS. STELLATO:  You didn’t hear nothing? 15 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  I -- I didn’t pay 16 

much attention to it -- didn’t pay much attention to it ‘cause 17 

Peggy Sue was staying with Marshall Barry.  Barry Allen stayed 18 

down there.  Marshall Barry.  Somebody else was staying there.  19 

Miss Carrie and [indecipherable].   20 

  MS. STELLATO:  Do you re -- do you remember 21 

that a little while after Carrie Elliott was raped people -- 22 

the police came around and starting asking people questions 23 

about who’d they seen in the area, you know, that kind of 24 

stuff? 25 
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  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I was in Sunny 1 

Valley then. 2 

  MS. STELLATO:  You don’t remember talking to 3 

the police or anything? 4 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 5 

  MS. STELLATO:  Did you know that you were in 6 

the line-up as one of the suspects for the rape? 7 

  MR. TURNER:  Really? 8 

  MS. STELLATO:  You didn’t know that? 9 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 10 

  MS. STELLATO:  The officers didn’t talk to you 11 

or anything like that? 12 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 13 

  MS. STELLATO:  Okay.  Well, we’re trying to 14 

follow-up on that, like all the people that, you know, they 15 

used and stuff like that. 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  Why do you think they would have 18 

picked you in the line-up -- put you in the line-up? 19 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I guess -- I 20 

stayed down in there. 21 

  MS. STELLATO:  ‘Cause you were in that area? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 23 

  MS. STELLATO:  You have some -- some history of 24 

-- of domestic issues with women, fights? 25 
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  MR. TURNER:  That -- that was far -- that was 1 

me -- me and Cookie ---- 2 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. TURNER:  ----  Linda Walton, yeah. 4 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 5 

  MS. STELLATO:  So, tell me about that. 6 

  MR. LAU:   Now, is ---- 7 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] my girlfriend.  8 

She liked to smoke crack-cocaine ---- 9 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. TURNER:  ---- and sometimes we’d get in a 11 

fight [indecipherable]. 12 

  MS. STELLATO:  So, you -- she was your 13 

girlfriend? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MS. STELLATO:  Okay.  What about anyone else 16 

that you got in fights with? 17 

  MR. TURNER:  My sister, Martha, and Peggy 18 

Sue; me and her got into it. 19 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  I’m gonna show 20 

you something. 21 

[Pause] 22 

  MS. STELLATO:  Do you know -- do you remember a 23 

guy named Jerry Surratt [phonetic]? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, I knew Jerry Surratt. 25 
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  MS. STELLATO:  How do you know him? 1 

  MR. TURNER:  I -- I know him from Hickory. 2 

  MS. STELLATO:  Did you live with him? 3 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 4 

  MS. STELLATO:  You didn’t live with him?  Did 5 

you stay with him ever? 6 

  MR. TURNER:  No, uh-huh (no), not Jerry 7 

Surratt. 8 

  MR. LAU:   You guys hang out? 9 

  MR. TURNER:  Huh? 10 

  MR. LAU:   You guys hang together? 11 

  MR. TURNER:  Yeah. 12 

  MR. LAU:   Yeah? 13 

  MR. TURNER:  No, we didn’t hang -- I didn’t 14 

hang -- we ride bicycles with his momma. 15 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  But you knew him? 16 

  MR. TURNER:  Huh? 17 

  MR. LAU:   You knew him? 18 

  MR. TURNER:  Yeah, I knew him.  19 

[Indecipherable]. 20 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 21 

  MS. STELLATO:  This is the line-up that was 22 

used in the -- in the rape case of Carrie Elliott.  You know 23 

any of those people? 24 

  MR. TURNER:  I can hardly see it. 25 
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  MS. STELLATO:  Yeah, it’s -- it’s pretty old, 1 

isn’t it? 2 

[Pause] 3 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] I can’t -- I 4 

can’t see it real good. 5 

  MS. STELLATO:  Who’s that? 6 

  MR. TURNER:  That looks like me.  7 

[Indecipherable].   8 

[Pause] 9 

  MR. TURNER:  I don’t know the rest of them.  10 

That’s the -- that’s the two people that I can see.  That 11 

looks like me there. 12 

  MS. STELLATO:  Did you know -- did you know ---13 

- 14 

  MR. TURNER:  That looks like Butch. 15 

  MS. STELLATO:  Okay.  Did you know Carrie 16 

Elliott’s husband before he passed away? 17 

  MR. TURNER:  Who? 18 

  MS. STELLATO:  Carrie Elliott, did you know her 19 

husband? 20 

  MR. TURNER:  Wait a minute, Carrie Allen? 21 

  MR. LAU:   Carrie Elliott. 22 

  MS. STELLATO:  Carrie Elliott. 23 

  MR. LAU:   The white woman that lived next 24 

to Willie Mason.  Did you know her husband? 25 
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  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 1 

  MR. LAU:   No? 2 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 3 

  MR. LAU:   But you knew who she was, 4 

though? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, I knew her.  I used her 6 

telephone before.  [Indecipherable]. 7 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 8 

  MS. STELLATO:  So, I was looking -- we looked a 9 

little bit through a bunch of files that we have, and -- and 10 

saw a lot that you were banned from the housing authority 11 

places? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MS. STELLATO:  But ---- 14 

  MR. TURNER:  I wasn’t banned then. 15 

  MS. STELLATO:  You weren’t banned then ---- 16 

  MR. TURNER:  No, I just ---- 17 

  MS. STELLATO:  ---- just after? 18 

  MR. TURNER:  I just banned about five years 19 

ago from where me and Cookie got into it. 20 

  MS. STELLATO:  Yeah. 21 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 22 

  MS. STELLATO:  And it -- and it looks like you 23 

carried a knife sometimes? 24 

  MR. TURNER:  No, I didn’t never carry a 25 
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knife. 1 

  MS. STELLATO:  You never carried a knife? 2 

  MR. TURNER:  She had a knife when I 3 

[indecipherable] in the side.  I didn’t never carry no knife. 4 

  MS. STELLATO:  Okay.  She -- she had a knife? 5 

  MR. TURNER:  Yeah.  You know, one of those 6 

things like you carry around the house. 7 

  MS. STELLATO:  A blue knife? 8 

  MR. TURNER:  Huh? 9 

  MS. STELLATO:  Blue?  Was it blue? 10 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 11 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  So, had you ever 12 

been inside of Carrie Elliott’s home? 13 

  MR. TURNER:  Yeah, when we’d use the 14 

telephone; me and Peggy Sue. 15 

  MS. STELLATO:  You and Peggy Sue would use the 16 

telephone in there? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MS. STELLATO:  So, you were friends with her? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, she know Peggy -- 20 

[indecipherable] yeah, she knows Peggy real good, real good. 21 

  MS. STELLATO:  Do you know how many times you 22 

went in there? 23 

  MR. TURNER:  Twice.  I followed Peggy in 24 

there.  Uh-huh (yes). 25 
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  MS. STELLATO:  And who -- who were you calling 1 

on the phone? 2 

  MR. TURNER:  Peggy be calling somebody.  I 3 

don’t know who she be calling. 4 

  MS. STELLATO:  Okay; and, would you hang out 5 

with Carrie Elliott; would you stay in her house? 6 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  No. 7 

  MS. STELLATO:  No? 8 

  MR. TURNER:  I was staying with Barry Allen.  9 

Me and Peggy staying with Barry Allen. 10 

  MR. LAU:   So, Peggy lived with Barry 11 

Allen? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   And you said that -- that you 14 

don’t know who she’d call.  So, Peggy would go in and use the 15 

phone? 16 

  MR. TURNER:  Yeah, Peggy would use the phone. 17 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes), and you’d go with 18 

her? 19 

  MR. TURNER:  Yeah. 20 

  MR. LAU:   And you’d just stand there in 21 

Miss Elliott’s apartment while Peggy’s using the phone? 22 

  MR. TURNER:  Yeah. 23 

  MR. LAU:   Okay. 24 

  MS. STELLATO:  Did you sit down? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, yeah. 1 

  MS. STELLATO:  Did you ever eat dinner over 2 

there? 3 

  MR. TURNER:  No, I ain’t never eat no dinner 4 

[indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  Okay.  So, back -- back then 6 

when you were drinking a lot ---- 7 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 8 

  MS. STELLATO:  ---- how was your memory? 9 

  MR. TURNER:  Real good. 10 

  MS. STELLATO:  Real good? 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MS. STELLATO:  Tell me what kind of, you know, 13 

all -- all people are different when they’re drinking.  They 14 

can be angry drunks, they can be nice, they can friendly, they 15 

can be -- what would you say you are? 16 

  MR. TURNER:  Happy. 17 

  MS. STELLATO:  Happy? 18 

  MR. TURNER:  Yeah.  I like to have fun. 19 

  MS. STELLATO:  Okay. 20 

  MR. TURNER:  ---- ‘cause I would be around 21 

people and laughing and having fun. 22 

  MS. STELLATO:  So, you’re one of the people -- 23 

you were the drunk people’d want to be around you 24 

[indecipherable]? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, ‘cause I’d give money. 1 

  MS. STELLATO:  Uh-oh; that’s not good. 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].   3 

  MS. STELLATO:  Oh. 4 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  So, it looks like over your 6 

records, sometimes you’ve been known to -- to steal things? 7 

  MR. TURNER:  Steal things? 8 

  MS. STELLATO:  You ever steal anything? 9 

  MR. TURNER:  No. 10 

  MS. STELLATO:  Did you ever break in anywhere? 11 

  MR. TURNER:  Huh? 12 

  MS. STELLATO:  Have you ever broken in anywhere 13 

that wasn’t your home? 14 

  MR. TURNER:  No, they thought I break into 15 

house authority.  Hickory Housing Authority, Public Housing. 16 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 17 

  MR. TURNER:  But I didn’t break in there.  I 18 

went in there, but I didn’t break in there.  That was a long 19 

time ago, ‘cause my momma stay right behind there.  Uh-huh 20 

(yes). 21 

  MS. STELLATO:  One of the officers we talked to 22 

said you used to work for his momma, Steve Hunt? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 24 

  MS. STELLATO:  Said you used to do some 25 
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gardening for his momma? 1 

  MR. TURNER:  I did, uh-huh (yes). 2 

  MS. STELLATO:  Yeah.  Is that a long time ago? 3 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] hospital help 4 

out [indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  So, Willie Grimes ---- 6 

  MR. TURNER:  Willie Grimes. 7 

  MS. STELLATO:  You know who I’m talking about? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, Willie Mason. 9 

  MR. LAU:   No, Woot. 10 

  MS. STELLATO:  Willie Grimes, not Willie Mason.       11 

  MR. TURNER:  One that -- supposed to rape 12 

that woman? 13 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes), the one that was 14 

supposed to raped that woman.   15 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 16 

  MS. STELLATO:  He’s -- he’s been claiming 17 

innocence since then; since the time he was arrested. 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MS. STELLATO:  And has said that it wasn’t him, 20 

it was somebody else. 21 

  MR. TURNER:  Well, now, Willie -- he -- he’s 22 

been down a long time, then. 23 

  MS. STELLATO:  Well, he’s still in prison. 24 

  MR. TURNER:  Oh, is he?  I don’t know. 25 
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  MS. STELLATO:  You don’t know? 1 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  We was up there in 2 

Sunny Valley when the police picked him up. 3 

  MS. STELLATO:  You were -- where were you when 4 

they picked him up? 5 

  MR. TURNER:  Sunny Valley. 6 

  MS. STELLATO:  When the police picked him up? 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MS. STELLATO:  Were you right there when he got 9 

arrested? 10 

  MR. TURNER:  Yeah, he was in the same house.  11 

It was me, Peggy Sue -- we was in there drinking. 12 

  MS. STELLATO:  And the police came ---- 13 

  MR. NOWATKA:  Wait -- wait one second, Willie 14 

Grimes or Willie Mason? 15 

  MR. TURNER:  Huh? 16 

  MR. NOWATKA:  Willie Grimes was there? 17 

  MR. TURNER:  Yeah, when the police picked him 18 

up. 19 

  MR. LAU:   You remember the police coming 20 

and picking him up? 21 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 22 

  MS. STELLATO:  Did -- did Willie tell you the 23 

police were looking for him? 24 

  MR. TURNER:  No, [indecipherable].  25 
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[Indecipherable].  Yeah, we was sitting in the house; me, 1 

Peggy, Willie, Berry.  There was about five of us in there 2 

[indecipherable]. 3 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 4 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  And what happened then? 6 

  MR. TURNER:  They said they was looking for 7 

Willie.  I don’t know what happened.  I didn’t know what they 8 

was looking for till the next day. 9 

  MS. STELLATO:  They said they were looking for 10 

Willie Grimes? 11 

  MR. TURNER:  Yeah, ain’t calling him no 12 

Willie Grimes.  They was calling him, “Woot?  Woot?” 13 

  MS. STELLATO:  Yeah. 14 

  MR. TURNER:  “Woot”.  Yeah. 15 

  MS. STELLATO:  They said, “We’re looking for 16 

Woot?” 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MS. STELLATO:  Then what? 19 

  MR. TURNER:  I guess they picked him up 20 

[indecipherable]. 21 

  MS. STELLATO:  What’d you hear after that? 22 

  MR. TURNER:  Nothing.  I didn’t pay no 23 

attention. 24 

  MS. STELLATO:  You didn’t pay any attention? 25 
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  MR. TURNER:  No.  I didn’t pay no attention. 1 

  MS. STELLATO:  So, Willie Grimes actually 2 

turned himself in; did you know that? 3 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 4 

  MS. STELLATO:  The police didn’t come looking 5 

for him, he turned himself in. 6 

  MR. TURNER:  When they picked him up in Sunny 7 

Valley. 8 

  MS. STELLATO:  Yeah. 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  They picked him 10 

up. 11 

  MS. STELLATO:  You think that was a different 12 

time? 13 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I don’t know. 14 

  MS. STELLATO:  What was Willie like; was he 15 

mean? 16 

  MR. TURNER:  No, he was a good dude. 17 

  MS. STELLATO:  Good dude? 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MS. STELLATO:  You think he raped that woman? 20 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I ain’t never -- 21 

I can’t figure it out. 22 

  MS. STELLATO:  It’s a long time to go to 23 

prison, right? 24 

  MR. TURNER:  Willie had girls. 25 
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  MS. STELLATO:  He had a lot of girls. 1 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 2 

  MS. STELLATO:  You think he’d rape her? 3 

  MR. TURNER:  I don’t know.  [Indecipherable]. 4 

I don’t know.  I can’t tell you that. 5 

  MS. STELLATO:  You don’t know anything about 6 

that? 7 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 8 

  MR. LAU:   So, you said that you, Peggy, 9 

Willie; you guys all stayed together, but that was up in 10 

Spring Valley? 11 

  MR. TURNER:  No, we stayed right here -- we 12 

stayed right here in Sunny Valley then we’d stay with Marsha 13 

Berry ---- 14 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 15 

  MR. TURNER:  ---- Marsha Berry.  Mostly 16 

stayed in motels. 17 

  MS. STELLATO:  So, did you ever have any kind 18 

of relationship with Carrie Elliott? 19 

  MR. TURNER:  No, uh-huh (no). 20 

  MS. STELLATO:  Never had sex with her? 21 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  Old. 22 

  MS. STELLATO:  No?  You didn’t have sex with 23 

her? 24 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  That woman was too 25 
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old. 1 

  MS. STELLATO:  She was too old? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   Before she was raped, do you 4 

remember the last time you were in her home? 5 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] -- might have 6 

been  telephone with Barry Allen.  I don’t know. 7 

  MR. LAU:   Barry Allen didn’t have a phone? 8 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  Went to use the 9 

phone. 10 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 11 

[Pause] 12 

  MS. STELLATO:  Do you have -- do you have 13 

anything that you think we should know? 14 

  MR. TURNER:  Like what? 15 

  MS. STELLATO:  Anything about the case? 16 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I be in Sunny 17 

Valley -- I was in Sunny Valley when all that was going on. 18 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 19 

  MS. STELLATO:  How do you know you were in 20 

Sunny Valley when it happened? 21 

  MR. TURNER:  When they picked up Woot?  I was 22 

with -- I was with Peggy Sue. 23 

  MS. STELLATO:  So, when was that?  Was that a 24 

night or during the day? 25 
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  MR. TURNER:  At night. 1 

  MS. STELLATO:  Is that -- was it the night of 2 

the rape? 3 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I 4 

[indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  But you know you were in Sunny 6 

Valley when it happened? 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MS. STELLATO:  How do you know that? 9 

  MR. TURNER:  I was with Peggy Sue at Wade 10 

Hefner’s house. 11 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  So, I’m gonna 12 

tell you something, okay? 13 

  MR. TURNER:  Go ahead. 14 

  MS. STELLATO:  Are you listening? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, I’m listening. 16 

  MS. STELLATO:  Okay.  We found some physical 17 

evidence that matches you. 18 

  MR. TURNER:  What kind?  [Indecipherable]?  19 

What? 20 

  MS. STELLATO:  At Carrie Elliott’s home. 21 

  MR. TURNER:  I told you me and Peggy been in 22 

there. 23 

  MS. STELLATO:  You want to talk about what 24 

happened? 25 
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  MR. TURNER:  There’s not much to talk about, 1 

really.  [Indecipherable] many times; about two or three 2 

times. 3 

  MS. STELLATO:  What’d you touch when you were 4 

in her house? 5 

  MR. TURNER:  Nothing, I don’t guess. 6 

  MS. STELLATO:  Okay.  Did you ever -- let me 7 

ask you this, is it possible that you ever had consensual sex 8 

with her? 9 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 10 

  MS. STELLATO:  Not -- not rape ---- 11 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 12 

  MS. STELLATO:  ---- consensual sex? 13 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no), never in my life. 14 

  MS. STELLATO:  You never had sex with her? 15 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 16 

  MS. STELLATO:  Did you ever try to have sex 17 

with her? 18 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 19 

  MS. STELLATO:  Did you ever force your way into 20 

her house? 21 

  MR. TURNER:  No. 22 

  MS. STELLATO:  So, why do you think there’s 23 

physical evidence matching you? 24 

  MR. TURNER:  I really don’t know. 25 
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  MS. STELLATO:  You don’t know? 1 

  MR. TURNER:  No.  I really don’t know. 2 

  MS. STELLATO:  You know Mr. Grimes has been in 3 

prison for 20 -- over 25 years. 4 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 5 

  MS. STELLATO:  He says he didn’t do this. 6 

  MR. TURNER:  Well, [indecipherable].  I ain’t 7 

did it. 8 

  MS. STELLATO:  You didn’t do it either? 9 

  MR. TURNER:  No, ma’am.  [Indecipherable]. 10 

  MS. STELLATO:  But do you know who did? 11 

  MR. TURNER:  No, ma’am.  I don’t -- I don’t 12 

know who it [indecipherable]. 13 

  MS. STELLATO:  Is it -- is it possible you were 14 

drinking and you don’t remember? 15 

  MR. TURNER:  No, ma’am.  I remember 16 

everything I do when I drink.  I told you, me and Woot, and 17 

Peggy Sue, Wade Hefner -- we was up at Sunny Valley when the 18 

police come there and got Woot.  Police come got Woot. 19 

  MS. STELLATO:  That didn’t happen, Mr. Turner.  20 

That didn’t happen.  That didn’t happen.  Mr. -- Mr. Grimes 21 

turned himself into the police. 22 

  MR. TURNER:  Did he? 23 

  MS. STELLATO:  That didn’t happen, so we’re 24 

just wondering how -- you know, what happened, what you’re 25 
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remembering. 1 

  MR. TURNER:  I really don’t know.  I’m gonna 2 

tell you straight up.  What kind of evidence you talking 3 

about?  The only time I’ve been in her house was to use the 4 

telephone, me and Peggy Sue.   5 

[Pause] 6 

  MR. TURNER:  Only time.  About two or three 7 

times me and Peggy Sue went down and used the phone. 8 

[Pause] 9 

  MS. STELLATO:  You want to think about it for a 10 

little bit? 11 

  MR. LAU:   Were -- were people going in and 12 

out of there using the phone a lot? 13 

  MR. TURNER:  Huh? 14 

  MR. LAU:   Did a lot of people in those ---15 

- 16 

  MR. TURNER:  Yeah, ain’t nobody else around 17 

here have a telephone but her. 18 

  MR. LAU:   She was the only one with a 19 

phone? 20 

  MR. TURNER:  Yeah; and, she was my momma 21 

friend.  Me and my momma stay on the top of the hill up there. 22 

  MS. STELLATO:  Do you remember where you were 23 

on the night she was raped? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, Wade Hefner drinking 25 
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liquor. 1 

  MS. STELLATO:  How do you know where you were 2 

that night? 3 

  MR. TURNER:  ‘Cause I was sitting back 4 

drinking liquor. 5 

  MS. STELLATO:  How do you know where you were 6 

that night? 7 

  MR. TURNER:  I don’t know. 8 

  MS. STELLATO:  How do you know the night she 9 

was raped? 10 

  MR. TURNER:  I don’t know. 11 

  MS. STELLATO:  Then, how do you know you were 12 

there drinking liquor? 13 

  MR. TURNER:  Me -- me and Peggy Sue 14 

practically get together every night and Wade Hefner.  I never 15 

did go out that [indecipherable]. 16 

  MS. STELLATO:  Mr. Turner, I want you to listen 17 

to what I’m asking you, okay? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MS. STELLATO:  All right? 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MS. STELLATO:  Where were you on the night she 22 

was raped? 23 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] up in Sunny 24 

Valley.  [Indecipherable].  What night was she raped?  I 25 
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stayed up there in Sunny Valley with Wade Hefner and them. 1 

  MS. STELLATO:  Did you know that a watch was 2 

stolen from the victim’s home? 3 

  MR. TURNER:  A watch? 4 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).   5 

  MR. TURNER:  No.  I ain’t never had no watch. 6 

  MS. STELLATO:  Did you ever pawn a watch? 7 

  MR. TURNER:  No, ma’am.  I ain’t never pawned 8 

no watch. 9 

  MS. STELLATO:  Did you ever pawn anything? 10 

  MR. TURNER:  Yeah, some rings. 11 

[Pause] 12 

  MS. STELLATO:  You want a minute to think about 13 

things? 14 

  MR. TURNER:  Think about what? 15 

  MS. STELLATO:  Think about what happened that 16 

night. 17 

  MR. TURNER:  I don’t know what happened.  I 18 

don’t know why you’re trying to pin that on me. 19 

  MS. STELLATO:  Oh, I’m not trying to pin 20 

anything on you.  I’m just asking you why physical evidence 21 

would be in the crime scene. 22 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  23 

[Indecipherable] using the phone with Peggy Sue. 24 

  MS. STELLATO:  So, the night of the rape that 25 
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you’re saying you were in Sunny Valley drinking, was Willie 1 

Grimes with you? 2 

  MR. TURNER:  I don’t know what night that 3 

was.  Yeah, we was together.  We was up there drinking. 4 

  MS. STELLATO:  So, he was with you that night, 5 

too? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MS. STELLATO:  Well, then, he couldn’t have 8 

done it either, right? 9 

  MR. TURNER:  What night it was?  I know next 10 

day they said they got Willie for rape. 11 

  MS. STELLATO:  So, you remember drinking with 12 

him one night, right ---- 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MS. STELLATO:  ---- and then, the next day, you 15 

remember them coming and arresting him? 16 

  MR. TURNER:  Yeah. 17 

  MS. STELLATO:  Okay.  So, that’s how you’re 18 

remembering what night it was? 19 

  MR. TURNER:  Willie, yeah, we were together.  20 

Next day they said they got Willie for rape.  Me, him and 21 

Peggy Sue -- he was with Peggy Sue. 22 

  MS. STELLATO:  Mr. Turner, Willie Grimes wasn’t 23 

with you on the night of the rape, okay? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, he was.  Over in Sunny 25 
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Valley.  [Indecipherable].  We was together, me and him and 1 

Peggy Sue [indecipherable] Peggy Sue’s a prostitute.  2 

  MS. STELLATO:  Is that it?  Is that the only 3 

people who were there? 4 

  MR. TURNER:  Huh? 5 

  MS. STELLATO:  Is that the only people who were 6 

with you? 7 

  MR. TURNER:  There’s more people I’m 8 

forgetting.  Wade Hefner -- I was up at Wade Hefner house.   9 

  MS. STELLATO:  Mr. Grimes has six people that 10 

he was with that night, and you’re not one of them. 11 

  MR. TURNER:  I bet you -- I bet you money I 12 

was with him.  Six people?  Who were the six people? 13 

  MS. STELLATO:  I’m not going to tell you.  You 14 

just told me who he -- that you were with him that night. 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MS. STELLATO:  Okay. 17 

  MR. TURNER:  In Sunny Valley. 18 

  MS. STELLATO:  Okay. 19 

  MR. TURNER:  Me, him, Peggy Sue, Wade Hefner 20 

and somebody else in there. 21 

  MS. STELLATO:  So ---- 22 

  MR. TURNER:  We was drinking liquor. 23 

  MS. STELLATO:  So ---- 24 

  MR. TURNER:  Yeah, it was that night.  They 25 
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picked Willie up that next morning. 1 

  MS. STELLATO:  So, if Willie was with you, 2 

right ---- 3 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 4 

  MS. STELLATO:  ---- and you were with him ---- 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MS. STELLATO:  ---- then neither one of you 7 

could have done it ---- 8 

  MR. TURNER:  Right. 9 

  MS. STELLATO:  ---- right? 10 

  MR. TURNER:  I guess not, ‘cause I know I 11 

didn’t. 12 

  MS. STELLATO:  But I asked you a few minutes 13 

ago if you thought Willie did it, and you told me you didn’t 14 

know.   15 

  MR. TURNER:  I don’t know; I still don’t 16 

know. 17 

  MS. STELLATO:  But if you were with him that 18 

night, you know he didn’t do it. 19 

  MR. TURNER:  Yeah.  Well -- I don’t know. 20 

  MS. STELLATO:  You do know. 21 

  MR. TURNER:  Willie -- what night?  What time 22 

did it happen; that’s what I want to know. 23 

  MS. STELLATO:  What time’d the rape happened? 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  We spent the night -- me 25 
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and Peggy Sue spent the night. 1 

  MS. STELLATO:  What times were you together? 2 

  MR. TURNER:  Let me think, now.  I believe it 3 

was around about -- we started [indecipherable].  I believe it 4 

was around about two. 5 

  MS. STELLATO:  Two in the afternoon, two in the 6 

night? 7 

  MR. TURNER:  Two -- two in the afternoon. 8 

  MS. STELLATO:  Two in the afternoon? 9 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 10 

  MS. STELLATO:  Okay.  Till when? 11 

  MR. TURNER:  Till round about nine, 10 12 

o’clock. 13 

  MS. STELLATO:  You were with him from about two 14 

in the afternoon till nine or 10 o’clock ---- 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MS. STELLATO:  ---- on the night of the rape? 17 

  MR. TURNER:  I don’t know the night of rape, 18 

but I know they got him the next morning. 19 

  MS. STELLATO:  Okay.  So, then, he went his way 20 

and you went your way? 21 

  MR. TURNER:  No, me and Peggy Sue stayed 22 

there in the house. 23 

  MS. STELLATO:  You stayed there? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, we stayed there. 25 
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  MS. STELLATO:  Okay.  Then, tell me about the 1 

next day; did he come back over? 2 

  MR. TURNER:  I don’t know.  He went to jail 3 

the next day. 4 

  MS. STELLATO:  But I thought you said he was 5 

there, and the police came looking for him the next day? 6 

  MR. TURNER:  He -- yeah [indecipherable].  7 

[Indecipherable].  I know at two o’clock -- bought some 8 

liquor. 9 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] -- two -- 11 

[indecipherable] that day. 12 

  MS. STELLATO:  What do you think about Willie 13 

Grimes going to prison? 14 

  MR. TURNER:  I didn’t know Willie that good.  15 

He’s from Shelby.  I know him down there at Barry Allen house. 16 

  MS. STELLATO:  So, if you were with him on the 17 

night of the rape ---- 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MS. STELLATO:  ---- and you heard he’d been 20 

arrested, why didn’t you come forward and say, “Hey, he was 21 

with me.  He couldn’t have done it”? 22 

  MR. TURNER:  I didn’t know all about it. 23 

  MS. STELLATO:  You didn’t know about what? 24 

  MR. TURNER:  I know they picked him up I 25 
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didn’t know for what -- a rape.  But, I didn’t know what -- 1 

when the rape was.  [Indecipherable] Peggy Sue ought to know.  2 

A whole bunch of people could have went and told. 3 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  But they didn’t, 4 

did they? 5 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 6 

  MS. STELLATO:  ‘Cause they weren’t with him.  7 

‘Cause the people that were with him ---- 8 

  MR. TURNER:  Yeah they were. 9 

  MS. STELLATO:  ---- the people who were with 10 

him came forward. 11 

  MR. TURNER:  Huh -- yeah. 12 

  MS. STELLATO:  Yeah.  It was none of the people 13 

you mentioned. 14 

  MR. TURNER:  Peggy Sue, Willie ---- 15 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 16 

  MR. TURNER:  Oh, Surratt [indecipherable]. 17 

  MS. STELLATO:  Surratt was there? 18 

  MR. TURNER:  No, I don’t think so.  19 

[Indecipherable]. 20 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 21 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].   22 

[Pause] 23 

  MR. TURNER:  Yeah.  A lot of people be up 24 

there [indecipherable] his momma [indecipherable].  25 
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[Indecipherable] Sunny Valley. 1 

  MS. STELLATO:  Did you -- did you ever tell 2 

anyone what you did? 3 

  MR. TURNER:  What I did?  What did I do? 4 

  MS. STELLATO:  On the night of the crime? 5 

  MR. TURNER:  What you mean, night of the 6 

crime I did? 7 

  MS. STELLATO:  Did you ever tell anybody where 8 

you were or what you did? 9 

  MR. TURNER:  I was with Peggy Sue, my 10 

girlfriend.  [Indecipherable] together.  I was with Peggy Sue. 11 

  MR. LAU:   How long were you with Peggy? 12 

  MR. TURNER:  About two or three days till she 13 

go home. 14 

  MR. LAU:   No, how long was she your 15 

girlfriend; what periods of time was Peggy your girlfriend? 16 

  MR. TURNER:  She was my girlfriend. 17 

  MR. LAU:   What period of time was she your 18 

girlfriend; from when to when? 19 

  MR. TURNER:  She come with me and -- plan to 20 

stay with me for about a week.   21 

  MS. STELLATO:  She was your girlfriend for a 22 

week? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, me and her 24 

[indecipherable] together, yeah, for about week.  We’d go to 25 
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motel rooms and go to people’s houses. 1 

  MR. LAU:   No, but -- but -- but from what 2 

year to what year were you and Peggy Sue involved? 3 

  MR. TURNER:  I met her about -- I been going 4 

with her probably five, six years. 5 

  MR. LAU:   You went with her for about five 6 

or six years? 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MR. LAU:   And do you remember what years 9 

those were? 10 

  MR. TURNER:  I believe it was ’78 to ‘87 11 

[indecipherable]. 12 

  MR. LAU:   You believe it was ’87? 13 

  MR. TURNER:  Huh? 14 

  MR. LAU:   You believe it was ’87? 15 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] been with her 16 

for about five or six years then I started going with Cookie. 17 

  MR. LAU:   When did -- when did you -- so, 18 

tell me what years you went with Peggy Sue, about. 19 

  MR. TURNER:  I went -- went with her about 20 

five years. 21 

  MR. LAU:   Okay.  That -- that’s fine.  22 

Don’t worry about it. 23 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 24 

  MR. LAU:   Okay. 25 
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  MS. STELLATO:  So, do you have anything else 1 

you want to talk to us about? 2 

  MR. TURNER:  Not really. 3 

  MS. STELLATO:  No? 4 

[Pause] 5 

  MS. STELLATO:  Okay.  Well, I appreciate you 6 

talking to us, Mr. Turner. 7 

  MR. LAU:   Yeah, thank you for your time. 8 

  MS. STELLATO:  I think we’re gonna go ahead and 9 

head back to Hickory. 10 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] I did that.  I 11 

ain’t never do nothing like that never in my [Indecipherable].  12 

[Indecipherable]. 13 

  MR. LAU:   Well -- well, let me tell you, 14 

we’re going to check out what we know, and if that’s true and 15 

that’s the case, then that’s fine.   16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 17 

  MR. LAU:   I mean, but we’re gonna look 18 

into it and try and ---- 19 

  MR. TURNER:  I was in Sunny Valley. 20 

  MR. LAU:   ---- ascertain what happened. 21 

  MR. TURNER:  Me and Woot was in Sunny Valley. 22 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 23 

  MR. TURNER:  Then they picked Woot up the 24 

next day.  [Indecipherable]. 25 
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  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 1 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 2 

  MR. LAU:   Yeah, well -- well, our role is 3 

to check into things and what -- if we can figure out what 4 

actually happened, and that’s what we’re going to do.  But we 5 

appreciate your time, okay? 6 

  MS. STELLATO:  So, this is my card. 7 

  MR. LAU:   Thank you. 8 

  MS. STELLATO:  Thank you.  This is my card, 9 

okay?  If you think of anything, I want you to give me a call.  10 

I’m gonna put my cell phone on there, okay, and you can me if 11 

you can think of anything you want to tell me.  Okay? 12 

  MR. TURNER:  All right. 13 

  MR. NOWATKA:  If we have any more questions, 14 

do you mind if we come back and talk to you? 15 

  MR. TURNER:  Yeah.  Come back any time you 16 

want to. 17 

  MS. STELLATO:  There you go. 18 

  MR. LAU:   Thank you for your time, Mr. 19 

Turner. 20 

  MR. NOWATKA:  Thank you, sir. 21 

[Pause] 22 

  MR. LAU:   Thank you, ma’am. 23 

  MS. STELLATO:  Thanks, Mr. Turner. 24 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 25 
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[Pause] 1 

[Conversation between Mr. Lau, Ms. Stellato and Mr. Nowatka.] 2 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable].   3 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 4 

  MS. STELLATO:  Well, I know, but we want to 5 

talk to you in private for a second.  Okay? 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MS. STELLATO:  We want to talk about the 8 

evidence we found. 9 

  MR. TURNER:  All right. 10 

  MS. STELLATO:  Okay? 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MS. STELLATO:  On the night that woman was 13 

raped ---- 14 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 15 

  MS. STELLATO:  ---- Carrie Elliott ---- 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  ---- they took some fruit.  The 18 

rapist ate some bananas and some apples.   19 

  MR. TURNER:  Okay. 20 

  MS. STELLATO:  Do you remember that? 21 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  Nope. 22 

  MS. STELLATO:  You didn’t hear about that? 23 

  MR. TURNER:  They took some fruit? 24 

  MS. STELLATO:  Some fruit to eat. 25 
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  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  1 

[Indecipherable]. 2 

  MS. STELLATO:  Do you eat bananas? 3 

  MR. TURNER:  I eat bananas, uh-huh (yes). 4 

  MS. STELLATO:  Do you eat apples? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, I eat apples, uh-huh 6 

(yes). 7 

  MS. STELLATO:  Did you ever eat any fruit at 8 

her house? 9 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 10 

  MS. STELLATO:  No? 11 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 12 

  MS. STELLATO:  Did you ever touch any fruit at 13 

her house? 14 

  MR. TURNER:  I don’t know.  Uh-uh (no).  I 15 

don’t think so. 16 

  MS. STELLATO:  So, on that fruit is your 17 

fingerprint. 18 

  MR. TURNER:  I ain’t never ate no fruit at 19 

her house, so I don’t know. 20 

  MS. STELLATO:  So, why would your fingerprints 21 

be at the crime scene of the victim? 22 

  MR. TURNER:  The reason -- I don’t know.  It 23 

might have been.  [Indecipherable].  I might have gave her a 24 

banana or apple. 25 
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  MS. STELLATO:  You -- oh, you have them to her? 1 

  MR. TURNER:  I might gave her fruit. 2 

  MS. STELLATO:  You remember doing that? 3 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I don’t 4 

remember.  I might have gave some.  I may give her something 5 

just like I do people here. 6 

  MS. STELLATO:  Like, maybe you’d come over and 7 

give her a piece of fruit or something like that? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes).  I always 9 

give stuff.  Peggy, Cookie always -- Peggy Sue always give her 10 

something.  Yeah, Peggy always gave her something when she’d 11 

go use the telephone, yeah. 12 

  MS. STELLATO:  How many -- how many pieces of 13 

fruit do you think you’d given her? 14 

  MR. TURNER:  Hell, I don’t know.  I really 15 

don’t know. 16 

  MS. STELLATO:  Do you remember doing that? 17 

  MR. TURNER:  I know -- Peggy do give her 18 

fruit. 19 

  MS. STELLATO:  Why would your fingerprints be 20 

on it? 21 

  MR. TURNER:  I probably put them in the 22 

baskets and stuff. 23 

  MS. STELLATO:  She have a fruit basket? 24 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 25 
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  MS. STELLATO:  She did? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, ‘cause Peggy give her one, 2 

a bag or something. 3 

  MS. STELLATO:  Mr. Turner ---- 4 

  MR. TURNER:  Yeah. 5 

  MS. STELLATO:  ---- we need to work this out. 6 

  MR. TURNER:  Okay.  Work it out.  Work it -- 7 

work it out. 8 

  MS. STELLATO:  Why don’t you tell me the truth? 9 

  MR. TURNER:  I ain’t tell you no lies.  What 10 

I gonna lie for? 11 

  MS. STELLATO:  He’s not here.  12 

  MR. TURNER:  Who? 13 

  MS. STELLATO:  That officer is over there; he’s 14 

not here. 15 

  MR. TURNER:  I ain’t talking about the 16 

officer. 17 

  MS. STELLATO:  We don’t care, okay?  We’re 18 

investigating Mr. Grimes’ innocence claim. 19 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 20 

  MS. STELLATO:  We have totally different 21 

agendas ---- 22 

  MR. TURNER:  Yep.  Okay. 23 

  MS. STELLATO:  ---- okay?  What I care about is 24 

finding out the truth.   25 
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  MR. TURNER:  Okay. 1 

  MS. STELLATO:  You and I both know Mr. Grimes 2 

didn’t do that. 3 

  MR. TURNER:  I don’t know. 4 

  MS. STELLATO:  And he’s been in prison for 25 5 

years. 6 

  MR. TURNER:  I know. 7 

  MS. STELLATO:  You do know.  You just told me 8 

you were with him that night. 9 

  MR. TURNER:  I know.  I said I didn’t know he 10 

been in that long.  I thought he was out. 11 

  MS. STELLATO:  Did he do this? 12 

  MR. TURNER:  I don’t know. 13 

  MS. STELLATO:  You told me you were with him 14 

that night. 15 

  MR. TURNER:  I -- not -- not raping nobody.  16 

I told you I was with him up in Sunny Valley.  17 

[Indecipherable]. 18 

  MS. STELLATO:  But if you were with him in 19 

Sunny Valley, you know he didn’t do it, you know he didn’t. 20 

  MR. TURNER:  I don’t know what time he did it 21 

-- what time it happened or nothing like that.  I’ll tell you 22 

straight up.  I didn’t know [indecipherable].  We was in Sunny 23 

Valley drinking liquor. 24 

  MS. STELLATO:  Mr. Turner, it’s been over 25 25 
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years. 1 

  MR. TURNER:  I know. 2 

  MS. STELLATO:  It’s time to just go ahead and 3 

tell the truth. 4 

  MR. TURNER:  Tell the truth for what?  I -- I 5 

didn’t do it, and I’ll say so on Jesus Christ.  I ain’t even 6 

been down in that way.  It’s a long time -- Peggy Sue to go 7 

home, I’d go to Sunny Valley.  I didn’t stay down to Barry or 8 

Barry house that night.  I come there with Peggy Sue, and we -9 

- we stayed there for a little while, used the phone to call a 10 

cab, go to a motel room in Sunny Valley, eat at my sister 11 

house. 12 

  MS. STELLATO:  On that night? 13 

  MR. TURNER:  What night?  I don’t know what 14 

night it was.  I know Woot was with us up there drinking 15 

liquor when they -- they said Woot raped -- raped a woman, and 16 

I didn’t know it was Miss Carrie. 17 

[Pause] 18 

  MS. STELLATO:  Are you nervous? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, ‘cause [indecipherable], 20 

everybody get nervous. 21 

  MS. STELLATO:  You want to talk to me and tell 22 

me what happened? 23 

  MR. TURNER:  What do you mean, what happened?  24 

I don’t know what happened. 25 
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  MS. STELLATO:  Was it consensual? 1 

  MR. TURNER:  What’s consensual mean? 2 

  MS. STELLATO:  If you had some kind of 3 

relationship with her ---- 4 

  MR. TURNER:  I didn’t have no relationship --5 

-- 6 

  MS. STELLATO:  ---- that you’re hiding or -- or 7 

you know, you didn’t want anyone to know ‘cause you had a 8 

girlfriend or some private business ---- 9 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 10 

  MS. STELLATO:  ---- that’s -- we don’t care 11 

about that ---- 12 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 13 

  MS. STELLATO:  ---- okay?  That’s ---- 14 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  I do not -- that 15 

woman’s too old for me.  She’s older than my momma.  My momma 16 

stayed on top of the hill up there.  Why would I want an old 17 

woman like that with all them girls walking up and down the 18 

street, and I got -- I had two girlfriends; Peggy Sue, Cookie, 19 

Peanut.  Why do I want an old woman like that?  I’m telling 20 

the truth, now.  [Indecipherable] an old woman like that?  21 

That woman [indecipherable] 25 -- you said, 25 years ago?  I 22 

was about 40.  I was about 40. 23 

  MS. STELLATO:  So, why do you think your 24 

fingerprints were there? 25 
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  MR. TURNER:  Really, I don’t know.  Probably 1 

the fruit -- I told you Peggy Sue takes food over there all 2 

the time.  If she asked me to hand her something, I’d give it 3 

to her. 4 

  MS. STELLATO:  So, Peggy Sue would give you 5 

fruit to give to her? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, to use the telephone; to 7 

carry something to her to use the phone. 8 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 9 

  MR. TURNER:  Well, I’m telling the truth.  10 

She’s dead, now.  She died about four years ago. 11 

  MS. STELLATO:  That’s not good, is it? 12 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 13 

  MS. STELLATO:  She can’t tell us if that 14 

happened or not, ‘huh? 15 

  MR. TURNER:  No, she can’t, but Wade Hefner, 16 

he’s dead. 17 

  MS. STELLATO:  Everyone’s dead, aren’t they? 18 

  MR. TURNER:  They are, except for me. 19 

  MS. STELLATO:  You seen the victim lately? 20 

  MR. TURNER:  The victim? 21 

  MS. STELLATO:  Carrie Elliott? 22 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no), uh-uh (no). 23 

  MS. STELLATO:  You haven’t seen her? 24 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  I ain’t been back 25 
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down in there. 1 

  MS. STELLATO:  You never saw her after it 2 

happened? 3 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  No. 4 

  MS. STELLATO:  How tall are you? 5 

  MR. TURNER:  Six-two, about six-two. 6 

  MS. STELLATO:  What do you weigh? 7 

  MR. TURNER:  I weight 208 pounds, now. 8 

  MS. STELLATO:  What’d you weight back then? 9 

  MR. TURNER:  About 180. 10 

  MS. STELLATO:  Sure about that? 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MS. STELLATO:  That’s not what the police 13 

records say. 14 

  MR. TURNER:  What’s it say? 15 

  MS. STELLATO:  200 to 210. 16 

  MR. TURNER:  I don’t know where they got that 17 

from; they must got somebody else. 18 

  MS. STELLATO:  Yeah? 19 

  MR. TURNER:  Yeah.  I never -- my weight here 20 

now is 208. 21 

  MS. STELLATO:  You’ve never been more than 22 

that?  Is that about the top of your weight? 23 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  Uh-huh (yes).  The 24 

mostest [sic] -- the mostest [sic] I ever got is 200 pounds.  25 
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I told you how we played sports; basketball, football, 1 

baseball. 2 

  MS. STELLATO:  Yeah. 3 

  MR. TURNER:  Yeah, I wear 34’s.  I hope you 4 

find out who did it then if Woot didn’t did it, ‘cause I know 5 

I didn’t do it.  I wouldn’t mess with an old woman like that.  6 

I was about 40 years old.  Let’s see, I was going with -- I 7 

was going with, yeah, I was going -- no, I was going with -- 8 

that was Peggy Sue.  Betty Jo -- me and Betty Jo broke up 9 

[indecipherable].  Then, I started -- I went to prison.  I 10 

went to prison [indecipherable].  [Indecipherable].  then, I 11 

started talking to Cookie. 12 

[Pause] 13 

  MR. LAU:   Well, we appreciate your time. 14 

  MR. TURNER:  All right. 15 

  MR. LAU:   Thank you. 16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 17 

  MS. STELLATO:  I think you draw a crowd.  What 18 

do you think?  Are you gonna use my card and give me a call? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, when I need you. 20 

  MS. STELLATO:  When you need me? 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MS. STELLATO:  You don’t think you need me now? 23 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 24 

  MS. STELLATO:  Oh, are you leaving soon? 25 
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  MR. TURNER:  Going back to Hickory. 1 

  MS. STELLATO:  Are they -- do they release you? 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 3 

  MS. STELLATO:  So, why are you -- why do you 4 

stay here? 5 

  MR. TURNER:  Got to get my money back in 6 

order. 7 

  MS. STELLATO:  Oh. 8 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 9 

  MS. STELLATO:  And then, when that happens, 10 

you’re gonna go back to Hickory? 11 

  MR. TURNER:  Yeah. 12 

  MS. STELLATO:  Where are you gonna be living 13 

then? 14 

  MR. TURNER:  I’ll stay -- stay with my sister 15 

till I get me an apartment. 16 

  MR. LAU:   Martha? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   Where’s Martha at these days?  19 

Is she still on Third Avenue? 20 

  MR. TURNER:  Yeah.  [Indecipherable].  No, 21 

she’s still on Ninth Avenue. 22 

  MR. LAU:   Ninth.  Where abouts on Ninth? 23 

  MR. TURNER:  The last apartment -- house.  24 

When you come in, turn left up on the left-hand side. 25 
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  MR. LAU:   Okay.  That’s Ninth Avenue South 1 

East, right? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 4 

  MS. STELLATO:  But you’re not going there, 5 

you’re going to your sisters? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MS. STELLATO:  And then, you’re getting an 8 

apartment; is that what you said? 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MS. STELLATO:  Okay. 11 

  MR. TURNER:  Gonna get me an apartment 12 

[indecipherable]. 13 

  MS. STELLATO:  Are you gonna settle down a 14 

little bit? 15 

  MR. TURNER:  I’ve been settling down.  I’ve 16 

been settling down the last 10 years. 17 

  MS. STELLATO:  Quit drinking? 18 

  MR. TURNER:  No, I won’t quit drinking. 19 

  MS. STELLATO:  Yeah. 20 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I don’t 21 

drink, I’m just quiet.  When I drink, I talk [indecipherable]. 22 

  MS. STELLATO:  Yeah.  Well, you’re not drunk 23 

now.  You’re doing fine.  You’re doing a fine job of talking. 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  [Indecipherable].  I 25 
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don’t like to talk. 1 

  MS. STELLATO:  What do you mean? 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] to tell about 3 

it.  [Indecipherable]. 4 

[Pause] 5 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] no more.  Come 6 

check on me.  See how I’m doing. 7 

  MS. STELLATO:  Yeah, but you’re feeling good? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, I feel real good now since 9 

I come up here. 10 

  MS. STELLATO:  Do you feel good when you’re not 11 

drinking? 12 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 13 

  MS. STELLATO:  Uh-uh (no)? 14 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  No. 15 

  MS. STELLATO:  When was the last time you had a 16 

drink? 17 

  MR. TURNER:  About seven months. 18 

  MS. STELLATO:  So, you’re sober.  You’re not 19 

gonna stay that way, are you? 20 

  MR. TURNER:  No, I don’t get drunk.  I drink.  21 

I didn’t get drunk.  Most people get drunk, they fall over. 22 

  MS. STELLATO:  Yeah.  You could still function, 23 

huh?  That’s different. 24 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 January 4, 2012 

 

 

62 

  MS. STELLATO:  You know that smoking will kill 1 

you, right? 2 

  MR. TURNER:  I’m 65 years old, been a smoker 3 

all my life. 4 

  MS. STELLATO:  You’re doing fine, huh? 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  You come back. 6 

  MS. STELLATO:  What do you mean? 7 

  MR. TURNER:  Talking about that stuff. 8 

  MS. STELLATO:  You want to talk about anything 9 

else? 10 

  MR. TURNER:  I got nothing else to talk 11 

about, really. 12 

  MS. STELLATO:  You don’t think it’d be better 13 

if you talked to me instead of talking to someone else? 14 

  MR. TURNER:  About what?  [Indecipherable]. 15 

  MS. STELLATO:  You’re not gonna talk to anyone 16 

about that, are you? 17 

  MR. TURNER:  You know more than I do 18 

[indecipherable].  Know more than I do. 19 

  MS. STELLATO:  How’s that? 20 

  MR. TURNER:  You tell me, ask me. 21 

  MS. STELLATO:  Maybe you don’t remember. 22 

  MR. TURNER:  I remember everything. 23 

  MS. STELLATO:  You remember where you were that 24 

night, right? 25 
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  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  I was Sunny 1 

Valley -- Wade Hefner’s. 2 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  A whole lot 4 

of people [indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  Yeah. 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MS. STELLATO:  How do you -- how do you think 8 

you remember that? 9 

  MR. TURNER:  I remember -- I remember a whole 10 

lot of stuff.  I remember a whole lot of things.  I remember 11 

way back in ‘60’s.  I remember a lot of things.   12 

[Pause] 13 

  MR. TURNER:  I can remember a lot of things. 14 

  MS. STELLATO:  Can you remember what -- what 15 

her house was like?  You remember the set up of the house? 16 

  MR. TURNER:  Just like that one over there, 17 

an apartment. 18 

  MR. LAU:   What about inside? 19 

  MR. TURNER:  I really don’t know.  Only been 20 

in the front room. 21 

  MR. LAU:   You’ve only been in the front 22 

room? 23 

  MS. STELLATO:  Front room? 24 

  MR. TURNER:  That’s right.   25 
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  MS. STELLATO:  You never went in the bedroom? 1 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 2 

  MS. STELLATO:  Bathroom? 3 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 4 

  MS. STELLATO:  Kitchen? 5 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 6 

  MS. STELLATO:  Dining room? 7 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  Dining room is the 8 

front room, isn’t it? 9 

  MS. STELLATO:  Dining room and the front room 10 

together? 11 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 12 

  MS. STELLATO:  Where was the phone at? 13 

  MR. TURNER:  By the door, just inside. 14 

  MS. STELLATO:  So, like right inside the door, 15 

kinda? 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  And would you just stand right 18 

there, or would sit?  What would you do? 19 

  MR. TURNER:  I’d stand there.  20 

[Indecipherable]. 21 

  MS. STELLATO:  What about furniture; did she 22 

have any furniture? 23 

  MR. TURNER:  I can’t remember no furniture in 24 

there. 25 
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  MS. STELLATO:  You don’t remember sitting down 1 

on anything? 2 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  [Indecipherable]. 3 

  UNKNOWN MALE:  Is that a Mustang? 4 

  MR. LAU:   Impala. 5 

  UNKNOWN MALE:  [Indecipherable]. 6 

  MR. LAU:   Not sure.  Chevy Impala; not 7 

sure the year. 8 

  MR. TURNER:  Good luck. 9 

  MS. STELLATO:  What? 10 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 11 

  MS. STELLATO:  You wishing him good luck? 12 

  MR. TURNER:  Yeah.  If he did 25 years, 13 

that’s a long time. 14 

  MS. STELLATO:  If you didn’t do it, it is, 15 

right? 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  I guess -- if you did it. 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MS. STELLATO:  You feel bad for him? 20 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] but I feel bad 21 

for anybody [indecipherable]. 22 

  UNKNOWN MALE:  [Indecipherable]. 23 

[Pause] 24 

  MS. STELLATO:  Can you think of anything that 25 
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would be helpful? 1 

  MR. TURNER:  Not really.  [Indecipherable].  2 

I don’t know.  [Indecipherable].  It was on a Saturday.  Me 3 

and Peggy go to Barry Allen house. 4 

  MS. STELLATO:  It was on a Saturday? 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MS. STELLATO:  So, let me ask you this 7 

question:  you didn’t come forward back then, you know, to say 8 

that you were with him that night, right? 9 

  MR. TURNER:  Yeah. 10 

  MS. STELLATO:  Would you do that now? 11 

  MR. TURNER:  Do what now? 12 

  MS. STELLATO:  Now, would you testify in court 13 

that you were with him on the night of the rape? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MS. STELLATO:  You would? 16 

  MR. TURNER:  I don’t know what night he raped 17 

her, but I know the next day is when they picked him up. 18 

  MR. LAU:   You -- you were with him on 19 

Saturday? 20 

  MR. TURNER:  Yeah, I believe it might have 21 

been Saturday; I don’t know. 22 

  MS. STELLATO:  Do you know what day he was 23 

arrested; do you remember what ---- 24 

  MR. TURNER:  It was Friday or Saturday.  25 
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Peggy probably came over on a Friday or Saturday to Barry 1 

Allen’s house. 2 

  MS. STELLATO:  Okay.  So, it was either a 3 

Friday or a Saturday?  4 

  MR. TURNER:  Yeah. 5 

  MS. STELLATO:  And the next day was the day 6 

that he was arrested.  So, it was either Saturday or Sunday? 7 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I forgot -- I 8 

can’t remember the days, now. 9 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. TURNER:  Can’t remember the days, but 11 

Woot -- well, the next day they -- what -- what day did they 12 

arrest him?  [Indecipherable] arrest him the next day, or he 13 

gave himself up. 14 

  MS. STELLATO:  You know for sure the rape 15 

happened one day, and then, the next day, you believe, he was 16 

arrested? 17 

  MR. TURNER:  Yeah [indecipherable] yeah.  It 18 

might have happened that night.  It might have been. 19 

  MS. STELLATO:  It might have been the same 20 

night? 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MS. STELLATO:  You mean, just like, later? 23 

  MR. TURNER:  It might have been the night 24 

before [indecipherable] he come up there to Sunny Valley. 25 
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  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 1 

  MR. TURNER:  I don’t know which days it was.  2 

It might have been a Friday or Saturday.  Peggy come on Friday 3 

or Saturday, and she stay a whole week. 4 

  MS. STELLATO:  Where is she coming from? 5 

  MR. TURNER:  Hilltop Apartments.  6 

[Indecipherable]. 7 

  MS. STELLATO:  So, you’d testify you were with 8 

him that night? 9 

  MR. TURNER:  I don’t think -- I know while I 10 

was with him one night, and they arrested him they said he had 11 

a rape case. 12 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MS. STELLATO:  So, when they came to arrest 15 

him, you -- did ya’ll know why? 16 

  MR. TURNER:  Yeah, they said he raped a 17 

woman. 18 

  MS. STELLATO:  Did you know who? 19 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 20 

  MS. STELLATO:  You didn’t know it was her? 21 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I didn’t never 22 

pay no attention to it. 23 

  MS. STELLATO:  And what’d you hear after that? 24 

  MR. TURNER:  Gary said I hope -- I don’t 25 
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think he’d do nothing like that; that’s his cousin. 1 

  MS. STELLATO:  He said he didn’t think he did 2 

it? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, that’s what Gary said.  He 4 

was telling me ‘cause me and him were drinking. 5 

  MS. STELLATO:  Did you know he was convicted 6 

later on? 7 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 8 

  MS. STELLATO:  You didn’t know? 9 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah, I did. 10 

  MS. STELLATO:  You did know? 11 

  MR. TURNER:  Yeah, I did.  Yeah, Gary told 12 

me.  Gary’s his cousin.  Yeah, Gary’s his cousin. 13 

  MS. STELLATO:  So, you knew when the police 14 

came to the door; they told you why? 15 

  MR. TURNER:  They looked for -- they said, 16 

Woot, Woot.  Have you seen Woot? 17 

  MR. LAU:   Do you remember who came to the 18 

door? 19 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  [Indecipherable]. 20 

  MR. LAU:   What they -- what they looked 21 

like? 22 

  MR. TURNER:  No, really I don’t. 23 

  MS. STELLATO:  Do you remember the officers? 24 

  MR. TURNER:  Nope, but all of them know me. 25 
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  MS. STELLATO:  Yeah, they do. 1 

  MR. TURNER:  Yeah.  All of them know me 2 

[indecipherable].  A lot of new one come in, come in, come in, 3 

come in. 4 

  MS. STELLATO:  So, where -- where -- what 5 

address were you at when that happened? 6 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I was in Sunny 7 

Valley.  I don’t know what apartment it was.  I think it was 8 

26. 9 

  MS. STELLATO:  Twenty-six? 10 

  MR. TURNER:  Yeah, I believe it was 26.  Wade 11 

Hefner’s. 12 

  MS. STELLATO:  It was his place? 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MS. STELLATO:  He still living? 15 

  MR. TURNER:  I don’t know -- I don’t -- doubt 16 

it.  [Indecipherable].   17 

  MR. LAU:   Wade, huh? 18 

  MR. TURNER:  Yeah, Wade Hefner. 19 

Yeah, I don’t know whether he’s living or not.  I doubt it. 20 

  MS. STELLATO:  But then -- but then ---- 21 

  MR. LAU:   Well, I think ---- 22 

  MS. STELLATO:  ---- after that happened -- 23 

after that happened, did you go back over and hang out with 24 

Barry Allen or any of those people who lived near her?  Did 25 
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you go back over there? 1 

  MR. TURNER:  Let me -- let me think, now  ---2 

- 3 

  MS. STELLATO:  Okay. 4 

  MR. TURNER:  ---- and I’ll tell you.  We 5 

[indecipherable] stayed there.  Me and Cookie -- me and Peggy 6 

Sue stayed there. 7 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).   8 

  MR. TURNER:  Then, we went down 9 

[indecipherable] went down to Barry house; that’s where I saw 10 

Bill Wilford.  He said -- he said Willie went to jail; I 11 

didn’t believe it. 12 

  MS. STELLATO:  You didn’t believe it? 13 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  Not Miss Carrie. 14 

  MS. STELLATO:  So, then, when you were -- after 15 

that happened, did you -- did you still go to that apartment 16 

complex?  Did you see her anymore? 17 

  MR. TURNER:  No, I ain’t never seen her no 18 

more. 19 

  MS. STELLATO:  You didn’t see her ever again? 20 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  We would go to my 21 

sister house, Barry house -- Cookie was staying at Barry 22 

house, too. 23 

  MS. STELLATO:  You go to Willie Mason’s house? 24 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 25 
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  MS. STELLATO:  No? 1 

  MR. TURNER:  No, not Willie Mason.  2 

[Indecipherable] would -- would see me, I’d -- I’d never go in 3 

Willie house -- I never go in Willie house. 4 

  MS. STELLATO:  So, after the day that -- that 5 

Willie Grimes got arrested, you never saw the victim again, 6 

the whole rest of your life? 7 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  No, never. 8 

  MS. STELLATO:  Why not?  You didn’t ever want 9 

to use her phone again? 10 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] telephone in 11 

Sunny Valley at my sister’s.  [Indecipherable] Barry house we 12 

stayed down there. 13 

  MS. STELLATO:  So, when was that?  How many 14 

times do you think that was? 15 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] about three or 16 

four times, we’d call a cab; a cab picked us up. 17 

  MS. STELLATO:  All right.  Well, we’ll start -- 18 

we’re starting to attract a crowd again.  So, I’m gonna let 19 

you go, okay?  If you think of anything, you give me a call. 20 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 21 

  MS. STELLATO:  Okay. 22 

  MR. TURNER:  Let me -- what do you mean?  23 

Woot was trying to get out of it?  How many -- how many years? 24 

  MS. STELLATO:  Life. 25 
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  MR. TURNER:  Did he?  That’s a long time. 1 

  MS. STELLATO:  That is a long time, isn’t it? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes), when he say he 3 

didn’t do it; that is a long time. 4 

  MS. STELLATO:  You believe him? 5 

  MR. TURNER:  I -- I believe him.  I don’t 6 

think he’d do something like that; as many girls as he had.  7 

He had a girlfriend.  He had a girlfriend.  I don’t think he’d 8 

do it.  I don’t know. 9 

  MS. STELLATO:  Well, maybe you’ll think about 10 

it and want to talk to me again. 11 

  MR. TURNER:  You can come to see me anytime. 12 

  MS. STELLATO:  I will. 13 

  MR. TURNER:  Okay. 14 

  MS. STELLATO:  But, you can call me anytime, 15 

too. 16 

  MR. TURNER:  I try to call Social Security 17 

now. 18 

  MS. STELLATO:  All right.  You take care. 19 

  MR. TURNER:  When I am in Hickory, I’m gonna 20 

call you. 21 

  MS. STELLATO:  You’re gonna call me? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, I will.  I’m gonna leave 23 

out of here.  Might be next month. 24 

  MS. STELLATO:  You’re going to want to talk to 25 
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me again? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, I want to talk to you. 2 

  MS. STELLATO:  Why don’t you talk to me now? 3 

  MR. TURNER:  I’m talking to you now.  4 

[Indecipherable] my own apartment. 5 

  MS. STELLATO:  A little more privacy? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  UNKNOWN MALE:  I’ll go around over here. 8 

  MS. STELLATO:  You -- are you allowed to leave 9 

here?  Are you allowed to walk down the road? 10 

  MR. TURNER:  Yeah. 11 

  MS. STELLATO:  You want to go walk down the 12 

road? 13 

  MR. TURNER:  For what?  [Indecipherable].  14 

  MS. STELLATO:  We can have privacy there. 15 

  MR. TURNER:  I don’t need no privacy. 16 

  MS. STELLATO:  Well, you just said when you get 17 

your apartment you’re gonna want to talk to me in private. 18 

  MR. TURNER:  I can tell you where people -- 19 

you can talk to people I know over there. 20 

  MS. STELLATO:  Yeah? 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).   22 

  MS. STELLATO:  Come on, let’s go for a walk.  23 

You want to? 24 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 January 4, 2012 

 

 

75 

  MR. LAU:   Where’s the store? 1 

  MR. TURNER:  Huh? 2 

  MR. LAU:   You say you -- you get to get a 3 

soda? 4 

  MR. TURNER:  Yeah. 5 

  MR. LAU:   Where do you get your sodas? 6 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I always 7 

walk. 8 

  MR. LAU:   You always walk? 9 

  MR. TURNER:  Yeah. 10 

  MS. STELLATO:  Why? 11 

[Pause] 12 

  MR. TURNER:  Well, what she’s talking about, 13 

I don’t know nothing about.  [Indecipherable]. 14 

  MR. LAU:   What ---- 15 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable] a long time.  16 

[Indecipherable].  [Indecipherable].  You know what I’ve 17 

learned? 18 

  MR. TURNER:  What? 19 

  MS. STELLATO:  Is sometimes people want to tell 20 

the truth; they just don’t know how. 21 

  MR. TURNER:  It’s still in your mind.  You 22 

think I did this.  That’s in your mind; you think I did this. 23 

  MS. STELLATO:  That’s in my mind? 24 

  MR. TURNER:  I’m a Christian.  I believe in 25 
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Jesus Christ. 1 

  MS. STELLATO:  Yes. 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 3 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable] a lot of people 4 

who believe in Jesus, but that doesn’t mean they didn’t do 5 

something wrong in their life. 6 

  MR. TURNER:  I’ve did a whole lot of things 7 

wrong in my life. 8 

  MS. STELLATO:  Me, too. 9 

  MR. TURNER:  A lot of things wrong.  But, 10 

Miss Carrie, [indecipherable].  [Indecipherable] the police 11 

said they raped somebody.  [Indecipherable].  Gary -- Gary 12 

said it my first cousin.  I don’t think he could do something 13 

like that. 14 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 15 

  MR. TURNER:  He said, Woot’s my first cousin.  16 

I don’t believe he would did nothing like that 17 

[indecipherable] do a thing like that. 18 

  MS. STELLATO:  Who do you think would do 19 

something like that?  You knew a lot of people back then, 20 

right ---- 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MS. STELLATO:  ---- from that area.  Who do you 23 

think would do something like that? 24 

  MR. TURNER:  I -- I really don’t know 25 
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[indecipherable].  You got all kind of girls, young girls, up 1 

and down the street, give them 15 dollars.  So, I wouldn’t do 2 

nothing like that, I’ll tell you straight up.  3 

[Indecipherable].  I thought she was a good woman. 4 

  MS. STELLATO:  You thought who was a good 5 

woman? 6 

  MR. LAU:   What happened between you and 7 

Peggy Sue? 8 

  MR. TURNER:  She started smoking crack. 9 

  MR. LAU:   You never touched crack? 10 

  MR. TURNER:  No. 11 

  MR. LAU:   Just always did booze? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   Other drugs? 14 

  MR. TURNER:  No.  I ain’t never take no pills 15 

or nothing. 16 

[Pause] 17 

  MS. STELLATO:  Do you remember when she died? 18 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] me and her was 19 

broke up [indecipherable]. 20 

  MS. STELLATO:  Uh-huh. 21 

  MR. LAU:   Cookie still in Sunny Valley? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, you know, Cookie.  No, she 23 

-- she was [indecipherable]. 24 

  MR. LAU:   What’s Cookie’s real name? 25 
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  MR. TURNER:  Linda Kay McDowell. 1 

  MR. LAU:   Linda?  You still talk to Linda? 2 

  MR. TURNER:  No, not really. 3 

  MR. LAU:   Why’d you and Linda get in a 4 

fight? 5 

  MR. TURNER:  ‘Cause she started smoking crack 6 

[indecipherable].   7 

  MR. LAU:   So, she was ---- 8 

  MR. TURNER:  Stealing -- stealing my money. 9 

  MR. LAU:   You have bad luck with women 10 

smoking crack, Albert. 11 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 12 

  MS. STELLATO:  Well, you know you shouldn’t be 13 

going out with those women, right? 14 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 15 

  MR. LAU:   Well, I -- well, I ---- 16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 17 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable] doing that, 18 

right? 19 

  MR. LAU:   So, the cracks okay, it’s the 20 

stealing that goes along with crack that upset you? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, [indecipherable]. 22 

  MR. LAU:   And you started going out with 23 

Linda, you and Peggy break up? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   But Peggy lived there with Barry 1 

Allen? 2 

  MR. TURNER:  No, she stayed [indecipherable].  3 

She’d come to Barry Allen’s.  She stayed in apartment on the 4 

end, a guy named Marshall Berry. 5 

  MR. LAU:   She’d go stay with Barry -- go 6 

see Barry Allen? 7 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 8 

  MR. LAU:   All right.  All right. 9 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 10 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 11 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] she’d make a 12 

hustle up there at his house. 13 

  MR. LAU:   Want to go down here and get a 14 

soda? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, if you buy it. 16 

  MR. LAU:   I’ll buy you one. 17 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 18 

  MR. LAU:   I can get -- I can get you a 19 

soda.   20 

I can tell you, Albert, though I’m still -- I don’t 21 

know, man.  It seems a bit far-fetched that your fingerprints 22 

are sitting on this banana in the house where this woman was 23 

raped. 24 

  MR. TURNER:  Woman was raped? 25 
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  MR. LAU:   And -- and not only that, 1 

though, Albert, I mean, the person who did it ate a banana. 2 

  MR. TURNER:  It wasn’t me.   3 

  MS. STELLATO:  That’s weird, right? 4 

  MR. LAU:   I -- I mean ---- 5 

  MS. STELLATO:  That’s weird, right? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, that’s weird. 7 

  MR. LAU:   I’m trying to figure that out. 8 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable] even more 9 

weird. 10 

  MR. LAU:   The person who did it ate a 11 

banana, and your fingerprints are on a banana.  That’s what 12 

I’m trying to figure out.   13 

  MR. TURNER:  Yeah, for real, me, too. 14 

  MS. STELLATO:  You are?  Well, here’s even more 15 

weird, it’s a banana ---- 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  ---- right? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MS. STELLATO:  So, they don’t stay good very 20 

long. 21 

  MR. TURNER:  Huh? 22 

  MS. STELLATO:  They don’t stay good very long. 23 

  MR. TURNER:  I know. 24 

  MR. LAU:   So -- so, now we’ve got ---- 25 
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  MS. STELLATO:  So, it couldn’t have been there 1 

very long. 2 

  MR. LAU:   ---- a print on a banana that is 3 

not gonna last very long. 4 

  MR. TURNER:  I know. 5 

  MR. LAU:   And it’s your print. 6 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 7 

  MR. LAU:   And I’m not gonna tell you one 8 

way or another, you know if -- I don’t know who did it.  I’m 9 

trying to figure out why the hell your print is on that 10 

banana.  And I just -- I can’t wrap my head around why it 11 

would it be on that banana. 12 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] Peggy Sue -- I 13 

would always give her apples, bananas.   14 

  MS. STELLATO:  That doesn’t really explain it, 15 

though; you know I mean? 16 

  MR. TURNER:  Yeah, I know. 17 

  MS. STELLATO:  Yeah? 18 

  MR. TURNER:  I know what you’re saying. 19 

  MS. STELLATO:  What do you think? 20 

  MR. TURNER:  I really don’t know.  I’ll tell 21 

you straight up. 22 

  MR. LAU:   I mean, we got -- we got Willie 23 

in jail, and Willie -- I mean, I don’t know if you know Woot -24 

- I guess Woot, so Woot has been telling anybody who would 25 
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listen to him for 27 years that he didn’t do it. 1 

  MR. TURNER:  He didn’t ---- 2 

  MR. LAU:   For 20 ---- 3 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] me and Peggy 4 

Sue.  Next time you see Woot, ask him [indecipherable] Wade 5 

Hefner’s house with me and Peggy Sue. 6 

  MS. STELLATO:  On the night of the rape? 7 

  MR. TURNER:  Huh? 8 

  MS. STELLATO:  On the night of the rape? 9 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 10 

  MR. LAU:   So -- so, you don’t know what 11 

night was, ‘cause that’s what I’m curious about; what night of 12 

the week it was.  You don’t know what night of the week it was 13 

---- 14 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 15 

  MR. LAU:   ---- that they came by Sunny 16 

Valley, and they said in Sunny Valley -- they said, you know, 17 

we’re looking for Willie ‘cause he raped a woman.  You don’t 18 

know what night of the week that was? 19 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  It might have 20 

been on a Friday.  It might be on a Saturday.   21 

  MR. LAU:   Saturday or Friday? 22 

  MR. TURNER:  Yeah. 23 

  MR. LAU:   But you don’t know for sure? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   But you know that the night 1 

before that you were with Willie? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   Now, you said Willie came over 4 

about two; is that right? 5 

  MR. TURNER:  Two in the evening. 6 

  MR. LAU:   Two in the afternoon? 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MR. LAU:   And he had the money? 9 

  MR. TURNER:  Yeah, he had money. 10 

  MR. LAU:   And he gave you the money, 11 

right? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   And you went and bought liquor -14 

--- 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   ---- and then, you went back? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   Was Willie with you when you 19 

bought liquor? 20 

  MR. TURNER:  Yeah [indecipherable]. 21 

  MR. LAU:   And then, you sat in the house 22 

and drank.  How long did you drink till, all night? 23 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  24 

[Indecipherable] me and Peggy Sue [indecipherable]. 25 
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  MR. LAU:   Where are we getting soda at, 1 

this gas station up here? 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 3 

  MR. LAU:   So, but -- but you were with 4 

Willie that night, right?  So, after two o’clock that 5 

afternoon, you were with -- you and Woot were drinking? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   What about the day before that?  8 

Did you drink with Willie often?  Were you and Woot always 9 

drinking together? 10 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  He wanted to 11 

see Peggy Sue. 12 

  MR. LAU:   He wanted to see Peggy Sue? 13 

  MR. TURNER:  Yeah, she was a prostitute. 14 

  MS. STELLATO:  That’s why he wanted to see her? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MS. STELLATO:  You told me Willie had all kinds 17 

of women.  You telling me he paid for sex? 18 

  MR. TURNER:  Huh?  Yeah. 19 

  MS. STELLATO:  You told me earlier Willie had 20 

all kinds of girls, but he’d pay for sex? 21 

  MR. TURNER:  I guess so.  [Indecipherable]. 22 

  MS. STELLATO:  Did he have sex with her a lot? 23 

  MR. TURNER:  Huh? 24 

  MS. STELLATO:  Did he have sex with her a lot? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MS. STELLATO:  He did?  [Indecipherable]. 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable]. 4 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 5 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. TURNER:  I knew what she was.  I knew all 7 

about it [indecipherable]. 8 

  MS. STELLATO:  If Willie had sex 9 

[indecipherable] on the night Carrie Elliott was raped 10 

[indecipherable]. 11 

  MR. TURNER:  On the night she was raped. 12 

  MR. LAU:   I don’t know what the truth is, 13 

Albert, but this tale is fascinating. 14 

  MR. TURNER:  Huh? 15 

  MR. LAU:   I don’t know what the truth is, 16 

Albert, but this tale is fascinating. 17 

  MR. TURNER:  Okay. 18 

  MR. LAU:   So -- so, your girlfriend is 19 

having sex with Woot the night that Carrie Lee Elliott is 20 

raped is what you’re telling me? 21 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I don’t know 22 

what night she was raped. 23 

  MR. LAU:   Well, you don’t know -- the 24 

night -- the night before, let’s -- let’s rephrase that, the 25 
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night before ---- 1 

  MS. STELLATO:  Woot was arrested. 2 

  MR. LAU:   ---- Woot was arrested, he was 3 

having sex with your girlfriend -- the night before he was 4 

arrested he was having sex with your girlfriend? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, he -- he was 6 

[indecipherable].  [Indecipherable] for $20. 7 

  MR. LAU:   For $20? 8 

  MR. TURNER:  Yeah.  I know he got to remember 9 

that.  I know he’ll know Peggy Sue 10 

  MR. LAU:   I -- I can’t wait to ask him 11 

about Peggy Sue.  I’ll tell you what, I’m curious. 12 

[Pause] 13 

[Inside convenience store] 14 

  MR. LAU:   So, how often would old Woot 15 

come by to see Peggy? 16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] while Woot was 17 

staying down there. 18 

  MS. STELLATO:  How many times did you hang out 19 

---- 20 

  MR. TURNER:  I don’t know. 21 

  MS. STELLATO:  ---- with Woot drinking like 22 

that? 23 

  MR. TURNER:  Just one time. 24 

  MS. STELLATO:  One time?   25 
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  MR. LAU:   Just ---- 1 

  MS. STELLATO:  Only one time in your life did 2 

you hang out with him drinking? 3 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  He come up 4 

Barry house.  I think we drank down there. 5 

  MS. STELLATO:  How many times did you do that? 6 

  MR. TURNER:  About three times. 7 

  MS. STELLATO:  So, maybe you hung out with 8 

about four times, right? 9 

  MR. TURNER:  I didn’t hang out with him.  10 

[Indecipherable] Barry house. 11 

  MS. STELLATO:  Well, right.  [Indecipherable]. 12 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 13 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable]. 14 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 15 

  MR. LAU:   You said you just came in that 16 

little front area though, right? 17 

  MR. TURNER:  Huh? 18 

  MR. LAU:   You just came in that little 19 

front area of her house; is that right? 20 

  MR. TURNER:  Yeah [indecipherable]. 21 

  MR. LAU:   Never to the bedroom? 22 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 23 

  MS. STELLATO:  When you saw Woot the next day, 24 

did you [indecipherable]?  Did he have any scratches on his 25 
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face? 1 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I’ll tell you the 2 

truth. 3 

  MS. STELLATO:  Did you have scratches on your 4 

face? 5 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 6 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable]. 7 

  MR. TURNER:  I don’t know.  No scratches on 8 

my face. 9 

[Pause] 10 

  MS. STELLATO:  You don’t think it’s gonna go 11 

away though, do you? 12 

  MR. TURNER:  I hope you find the person.   13 

[Indecipherable]. 14 

  MS. STELLATO:  You hope we find the person that 15 

did it? 16 

  MR. TURNER:  Yep. 17 

  MS. STELLATO:  So that Grimes can get out? 18 

  MR. TURNER:  Yep, if he’s innocent. 19 

  MS. STELLATO:  If he’s innocent? 20 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] do about it. 21 

  MS. STELLATO:  What are you gonna do about it? 22 

  MR. TURNER:  I said they gonna do about it, 23 

the prison system. 24 

  MS. STELLATO:  What do you mean? 25 
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  MR. TURNER:  Will he get money? 1 

  MS. STELLATO:  If he’s exonerated, if they 2 

prove him innocent in a court of law and he gets pardoned by 3 

the Governor, then he can get compensation, but that’s a real 4 

long process. 5 

  MR. TURNER:  He’s been in jail for 25 years.  6 

I’m gonna ask you another question. 7 

  MS. STELLATO:  Okay. 8 

  MR. TURNER:  How could they find him guilty? 9 

[Indecipherable] didn’t do it? 10 

  MS. STELLATO:  We don’t have an opinion about 11 

that.  What we do is investigate the evidence. 12 

  MR. TURNER:  Oh. 13 

  MS. STELLATO:  And they found him guilty ---- 14 

  MR. LAU:   He said he’s not guilty. 15 

  MS. STELLATO:  ---- after his trial, but he 16 

said that he didn’t do it. 17 

  MR. LAU:   And we look into it.  And our 18 

job is to see if we can figure out what happened, and if he’s 19 

guilty, he’s guilty; if he’s innocent, he’s innocent.  If we 20 

can figure out what happened. 21 

  MS. STELLATO:  But the problem is, our job 22 

right now ---- 23 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 24 

  MS. STELLATO:  ---- has gotten kind of 25 
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complicated because we keep finding new things, which is why 1 

we’re here talking to you. 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I’ll tell 3 

you, I didn’t do it.  [Indecipherable]. 4 

  MS. STELLATO:  Would you tell me if you did?  I 5 

wouldn’t tell you if I did. 6 

  MR. LAU:   And -- and ---- 7 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] I didn’t. 8 

  MS. STELLATO:  But if you did, would you tell 9 

me? 10 

  MR. TURNER:  No, I wouldn’t. 11 

  MS. STELLATO:  Exactly.  See, if I did it, I 12 

wouldn’t tell you either. 13 

  MR. TURNER:  Why would I? 14 

  MS. STELLATO:  Why would I [indecipherable]? 15 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 16 

  MS. STELLATO:  And you’re smart enough to know 17 

the system, right; you spent a lot of time in it. 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MS. STELLATO:  You’re not gonna just tell 20 

someone, yeah, I did it, that’s why my DNA evidence is in 21 

there, right? 22 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 23 

  MS. STELLATO:  You’re not gonna say that, are 24 

you? 25 
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  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 1 

  MS. STELLATO:  Okay.   2 

  MR. TURNER:  ‘Cause I didn’t do it.  Hell, 3 

that’s been 25 years ago. 4 

  MS. STELLATO:  Yeah?  Maybe you don’t remember. 5 

  MR. TURNER:  I remember everything. 6 

  MS. STELLATO:  Do you? 7 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  I told you where 8 

Woot was on the night she got raped.  Woot was with me and 9 

Peggy Sue. 10 

  MS. STELLATO:  How do you know that? 11 

  MR. TURNER:  He’s went to jail, I guess. 12 

  MS. STELLATO:  Let me tell you what’s happening 13 

right now. 14 

  MR. TURNER:  Okay. 15 

  MS. STELLATO:  You’re starting to feel bad 16 

because you realize now after talking to us, that’s he’s been 17 

in 25 -- in prison for 25 years for something he didn’t do. 18 

  MR. TURNER:  Yeah, and I hate that. 19 

  MS. STELLATO:  You do hate that.  I bet you do.  20 

[Indecipherable] if I were you. 21 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 22 

  MR. LAU:   So, you know, I was talking to 23 

you about how strange it is that your fingerprints were on 24 

that banana, Albert.  Is Albert the best thing?  What do you 25 
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go by? 1 

  MR. TURNER:  Lee Lee. 2 

  MR. LAU:   Lee Lee. 3 

  MS. STELLATO:  Lee Lee?   4 

  MR. TURNER:  Yeah. 5 

  MS. STELLATO:  I like it. 6 

  MR. LAU:   What do you want me to call you, 7 

Albert, Lee Lee? 8 

  MR. TURNER:  Albert. 9 

  MR. LAU:   Albert?  Okay.  Just checking 10 

with you.  So, here’s something else that I find fascinating, 11 

not only are your fingerprints on that banana ---- 12 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 13 

  MR. LAU:   ---- but the cops talked to the 14 

victim, and the first time the cops talked to the victim ---- 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   ---- they put together a photo 17 

line-up.  And -- and lo and behold ---- 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MR. LAU:   ---- they chose your picture.  20 

See ---- 21 

  MR. TURNER:  They chose my picture? 22 

  MR. LAU:   Your picture was in that line-23 

up.  See, this is the thing, Albert.   24 

  MR. TURNER:  I know how that works. 25 
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  MS. STELLATO:  You know the physical 1 

description?  You know how they do a line-up? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MS. STELLATO:  You know the physical 4 

description of you? 5 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 6 

  MS. STELLATO:  Yeah.  The physical description 7 

of you ---- 8 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 9 

  MS. STELLATO:  ---- matched the physical 10 

description that victim gave.  So, they picked you. 11 

  MR. TURNER:  They had my picture in them? 12 

  MR. LAU:   Photo line-up. 13 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 14 

  MS. STELLATO:  [Indecipherable].  Was it you? 15 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 16 

  MS. STELLATO:  Okay.   17 

  MR. TURNER:  I got more sense than that.  18 

[Indecipherable]. 19 

  MS. STELLATO:  You -- you do see what Jamie’s 20 

talking about, right? 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MS. STELLATO:  You see that Jamie’s trying to 23 

give you an overall picture [indecipherable].  Okay? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   See ---- 1 

  MS. STELLATO:  He’s trying to take all the 2 

things that he’s seeing and say these are what they are, and 3 

give them back to you [indecipherable] explain them.  And it 4 

doesn’t seem like you have an explanation. 5 

  MR. TURNER:  I don’t. 6 

  MS. STELLATO:  You don’t? 7 

  MR. TURNER:  Nope. 8 

  MR. LAU:   Well, I’m gonna tell you what’s 9 

gonna happen from here, Albert. 10 

  MR. TURNER:  What’s that? 11 

  MR. LAU:   We’re gonna go out, and we’re 12 

gonna keep talking to folks. 13 

  MR. TURNER:  Okay. 14 

  MR. LAU:   And we’re gonna talk ---- 15 

  MR. TURNER:  Go to Sunny -- go to Sunny 16 

Valley, then. 17 

  MR. LAU:   ---- we’re gonna talk to as many 18 

folks as possible ---- 19 

  MR. TURNER:  Go to Sunny Valley, then 20 

[indecipherable]. 21 

  MR. LAU:   ---- and we’re gonna find out if 22 

we can get to the truth of what happened that night. 23 

  MR. TURNER:  Go to Sunny Valley. 24 

  MR. LAU:   All right.   25 
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  MS. STELLATO:  Who do you want us to talk to 1 

over there. 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 3 

  MS. STELLATO:  You give me names of people to 4 

talk to, and we’ll go talk to them. 5 

  MR. LAU:   [Indecipherable]. 6 

  MR. TURNER:  Ricky? 7 

  MS. STELLATO:  Ricky? 8 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 9 

  MS. STELLATO:  Okay. 10 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] talk 11 

[indecipherable]. 12 

  MR. LAU:   What about -- who were you -- 13 

who were you and Woot and Peggy with? 14 

  MR. TURNER:  Wade Hefner. 15 

  MR. LAU:   Yeah, what about Wade? 16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 17 

  MR. LAU:   Yeah, is he -- he still alive? 18 

  MR. TURNER:  No. 19 

  MR. LAU:   No.  Okay.   20 

  MR. TURNER:  Shirley White is still alive, 21 

but I don’t know where she stay at. 22 

  MR. LAU:   Who? 23 

  MR. TURNER:  Shirley White. 24 

  MR. LAU:   Okay.  Shirley White. 25 
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  MS. STELLATO:  Is she dead, Shirley White? 1 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I don’t think so. 2 

  MS. STELLATO:  Okay.  Okay. 3 

  MR. LAU:   All right. 4 

  MS. STELLATO:  Well, if anyone who was with you 5 

that night ---- 6 

  MR. LAU:   All right. 7 

  MS. STELLATO:  ---- [indecipherable] still 8 

alive besides [Indecipherable]? 9 

  MR. TURNER:  Let me figure out -- I’ll figure 10 

out somebody. 11 

  MS. STELLATO:  Okay. 12 

  MR. LAU:   Well, you call us if ---- 13 

  MS. STELLATO:  Figure out [indecipherable] 14 

  MR. LAU:   ---- if -- if ---- 15 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 16 

  MR. LAU:   If there’s anybody -- if -- if 17 

there’s anybody you think of, you give us a call, and let us 18 

know, okay? 19 

  MR. TURNER:  Right. 20 

  MS. STELLATO:  I put my cell phone on there, 21 

okay? 22 

  MR. TURNER:  All right. 23 

  MS. STELLATO:  You call me. 24 

  MR. LAU:   Thank you, Albert. 25 
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[Pause] 1 

  MR. LAU:   The time is 4:21.  This 2 

concludes the interview with Albert Lindsey Turner. 3 

[END OF TRANSCRIPT] 4 
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[The interview commenced on February 24, 2012.] 1 

  MR. LAU:   Thank you. 2 

  UNKNOWN FEMALE: These people want to speak with 3 

you.  These people want to speak with you. 4 

  MR. LAU:   Albert, how you doing?   5 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  Hey. 6 

  MS. STELLATO:  Hey, Mr. Turner. 7 

  MR. TURNER:  Pretty good. 8 

  MS. STELLATO:  How are you? 9 

  MR. TURNER:  Pretty good. 10 

  MS. STELLATO:  Do you have some -- do you have 11 

some chairs we could bring in here? 12 

  UNKNOWN FEMALE: [Indecipherable]. 13 

  MR. LAU:   Thank you. 14 

  MS. STELLATO:  Thank you. 15 

  MR. NOWATKA:  I can sit down ---- 16 

  MR. LAU:   We can -- watching TV? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   What’s the news? 19 

  MR. TURNER:  I was sleep. 20 

  MR. LAU:   You were sleeping?  So, you 21 

don’t know? 22 

  MS. STELLATO:  You’re looking good. 23 

  MR. TURNER:  Yeah [indecipherable]. 24 

  MS. STELLATO:  You look better. 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, I’m doing pretty good. 1 

  MS. STELLATO:  You feeling good? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   How -- how long have you been 4 

sober, now? 5 

  MR. TURNER:  Sober? 6 

  MR. LAU:   Yeah, how long you been sober? 7 

  MR. TURNER:  About seven months. 8 

  MR. LAU:   Seven months? 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   That’s good.  You happy about 11 

that? 12 

  MR. TURNER:  No. 13 

  MR. LAU:   No?  Still -- still want the 14 

drink, huh? 15 

  MR. TURNER:  Yeah.  I -- I [indecipherable]. 16 

  MR. LAU:   When -- when’s that gonna get 17 

out of your system? 18 

  MR. TURNER:  It’s out of my system. 19 

  MR. LAU:   It’s out of your system?  So, 20 

when are you gonna stop wanting it?   21 

[Pause] 22 

  MR. LAU:   You mind if we turn this TV 23 

down? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   You got a remote, or just come 1 

up here and do it? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   So, we’re -- so, we’re here to 4 

talk to you a little bit more. 5 

  MR. TURNER:  All right. 6 

  MR. LAU:   And -- and what we’re doing is, 7 

last time we talked to you -- you remember talking to us last 8 

time? 9 

  MR. TURNER:  Yeah. 10 

  MR. LAU:   Last time we talked to you, we 11 

had asked you some questions, and we told you we were gonna go 12 

out and talk to people. 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   And we’ve gone out, and we’ve -- 15 

we’ve talked to folks ---- 16 

  MR. TURNER:  Okay. 17 

  MR. LAU:   ---- as -- as we told you we ---18 

- 19 

  MR. TURNER:  Cookie told me you talked to 20 

her. 21 

  MR. LAU:   Cookie told you?  Who else told 22 

you we talked to you -- to them. 23 

  MR. TURNER:  Yeah. 24 

  MR. LAU:   Anybody else? 25 
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  MR. TURNER:  My sister. 1 

  MR. LAU:   Your sister? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. LAU:   Who else? 4 

  MR. TURNER:  That’s all.  I went -- I went to 5 

a funeral -- my brother’s funeral.   6 

  MR. LAU:   Was -- was Cookie and your 7 

sister there? 8 

  MR. TURNER:  No.  My sister was there ---- 9 

  MR. LAU:   Your ---- 10 

  MR. TURNER:  ---- but Cookie wasn’t. 11 

  MR. LAU:   Okay; and, your sister ---- 12 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 13 

  MR. LAU:   ---- told you that we had talked 14 

to her ---- 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   ---- and Cookie -- when did you 17 

talk to Cookie? 18 

  MR. TURNER:  I didn’t talk to Cookie. 19 

  MR. LAU:   I thought you said Cookie told 20 

you that we talked to her? 21 

  MR. TURNER:  Oh, her -- her -- my sister told 22 

me -- no, Cookie told me.  I talked to her on -- on the 23 

telephone. 24 

  MR. LAU:   Oh, okay.  You talked to her on 25 
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the telephone? 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MR. LAU:   Yeah, we been out talking to 3 

people, and we wanted to -- to come back, and we wanted to -- 4 

to hear what you had to say, again.  And if you don’t mind, 5 

can you just tell me -- you know, you had told us some things 6 

about Willie Grimes, and can you tell us ---- 7 

  MR. TURNER:  Willie? 8 

  MR. LAU:   ---- again, what you remember? 9 

  MR. TURNER:  I said Willie was up there -- 10 

partying with us up on Sunny Valley. 11 

  MS. STELLATO:  Partying? 12 

  MR. LAU:   Willie -- Willie was partying 13 

you? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MS. STELLATO:  Okay. 16 

  MR. LAU:   And -- and tell me about that; 17 

tell me what you remember. 18 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] Willie was 19 

partying with us, having sex with Peggy Sue, ride up to the 20 

liquor store. 21 

  MR. LAU:   He had sex with Peggy Sue? 22 

  MR. TURNER:  Yeah. 23 

  MR. LAU:   You went to the liquor store? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   And ---- 1 

  MS. STELLATO:  Whose house were you out? 2 

  MR. TURNER:  Marshall Barry.  I think it was 3 

Marshall -- no, not Marshall Barry, Wade Hefner. 4 

  MR. LAU:   You were at Wade Hefner’s?  Who 5 

else was there? 6 

  MR. TURNER:  I don’t know.  There was a lot 7 

of people there; me, Wade, Peggy Sue.  There was a lot of 8 

people there drinking. 9 

  MR. LAU:   There ---- 10 

  MS. STELLATO:  Was Shirley there? 11 

  MR. TURNER:  Shirley?  Shirley, I don’t know.  12 

Shirley? 13 

  MS. STELLATO:  His wife ---- 14 

  MR. LAU:   Do you ---- 15 

  MS. STELLATO:  ---- Wade’s wife? 16 

  MR. TURNER:  Who? 17 

  MR. LAU:   Wade’s wife. 18 

  MS. STELLATO:  Wade’s wife.  Do you remember 19 

her? 20 

  MR. TURNER:  Oh, yeah.  Oh, Shirley. 21 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  Yeah, she was 23 

there. 24 

  MS. STELLATO:  She was there that night, too? 25 
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  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 1 

  MR. LAU:   And -- and how often did you go 2 

over to Wade’s and drink like this? 3 

  MR. TURNER:  We was staying with Wade. 4 

  MR. LAU:   You were -- you and Peggy were 5 

staying at Wade’s? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 7 

  MR. LAU:   So -- so, when was the last time 8 

-- you said that you were staying at Wade’s and you were there 9 

partying, when was the last time you’d been down to see Barry 10 

Allen or -- or Marshall Barry? 11 

  MR. TURNER:  We used to go -- me and Peggy 12 

Sue go down there just about every day; we’d walk ---- 13 

  MR. LAU:   Just ---- 14 

  MR. TURNER:  ---- just about every day, yeah, 15 

me and Peggy Sue. 16 

  MR. LAU:   ---- just about every day you’d 17 

go down there? 18 

  MR. TURNER:  Yeah, to Barry’s, yeah, 19 

drinking.  Uh-huh (yes). 20 

  MR. LAU:   Yeah; so, that day, the day you 21 

said that night you were partying over at Wade Hefner’s, had 22 

you been down there that day? 23 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 24 

  MR. LAU:   You hadn’t? 25 
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  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 1 

  MR. LAU:   When was the last time you’d 2 

been down to see Barry or Marshall? 3 

  MR. TURNER:  About the same day -- the same 4 

day -- I’d go down there to Wade Hefner’s ‘cause Peggy Sue 5 

called -- she’d go down to Barry -- Marshall Barry’s house. 6 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes); but, you just told 7 

me you weren’t there that day; you hadn’t been down there. 8 

  MR. TURNER:  I said, I might’ve went down 9 

there to pick up Peggy Sue. 10 

  MR. LAU:   You may -- may have went down 11 

and picked up ---- 12 

  MR. TURNER:  Yeah, Peggy Sue, yeah. 13 

  MS. STELLATO:  So, you and Peggy Sue were 14 

staying at Wade’s house? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MS. STELLATO:  Okay.  How long had you been 17 

staying there? 18 

  MR. TURNER:  We stayed there a pretty good 19 

while; back and forth.  We stayed at my sister’s house, Wade 20 

Hefner’s house, then we got an apartment in Sunny Valley, down 21 

in the bottom there. 22 

  MS. STELLATO:  Okay. 23 

  MR. LAU:   And that was your apartment? 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  Mr. Willie -- what was 25 
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her name?  Ms. Margaret Boyd. 1 

  MR. LAU:   Margaret, she was the one who 2 

had the apartment in her name, and you were staying there? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, I was staying -- I was -- 4 

we was taking care of her. 5 

  MR. LAU:   Yeah? 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MR. LAU:   So, when you went to the -- to 8 

the funeral, you talked to your sister, Martha? 9 

  MR. TURNER:  Yeah.  I -- I spent the night 10 

with her, yeah. 11 

  MR. LAU:   What’d she tell you? 12 

  MR. TURNER:  She said -- she came in and said 13 

I don’t know nothing about me, is what she said. 14 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   So -- so, last time we talked to 17 

you, we were talking to you a bit about Ms. Elliott.  Do you 18 

remember us ---- 19 

  MR. TURNER:  Yeah.  Uh-huh (yes). 20 

  MR. LAU:   ---- talking to you about Ms. 21 

Elliott or Ms. Carrie? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, Ms. Carrie Elliott. 23 

  MR. LAU:   Tell -- tell me how you knew her 24 

again? 25 
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  MR. TURNER:  We used the telephone -- I knew 1 

-- her.  I know her real good.  Me and Peggy Sue knew her real 2 

good. 3 

  MR. LAU:   You -- you knew her real good, 4 

and ---- 5 

  MS. STELLATO:  Did you ever stay with her? 6 

  MR. TURNER:  No. 7 

  MS. STELLATO:  No? 8 

  MR. TURNER:  No. 9 

  MR. LAU:   And -- and you -- you had been 10 

into her apartment before, right? 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Many times. 12 

  MR. LAU:   Many times; and -- and -- and, 13 

how many times? 14 

  MR. TURNER:  We’d always go down there.  We’d 15 

use the telephone to call the cab.  I’d been in there many 16 

times. 17 

  MR. LAU:   You’d use the telephone? 18 

  MR. TURNER:  Yeah, call the cab, yeah. 19 

  MR. LAU:   And -- and where had you been in 20 

her apartment; the living room? 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MR. LAU:   The -- the kitchen? 23 

  MR. TURNER:  I ain’t never been in the 24 

kitchen; I don’t think.  No, I ain’t never been in the 25 
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kitchen. 1 

  MR. LAU:   The bedroom? 2 

  MR. TURNER:  I ain’t never been in the 3 

bedroom. 4 

  MR. LAU:   Now, when you’d go in to use the 5 

phone, where was the phone? 6 

  MR. TURNER:  I believe it was -- on the left-7 

hand side of the table, there. 8 

  MR. LAU:   On the -- on the ---- 9 

  MR. TURNER:  Yeah, but, I didn’t use the 10 

phone.   11 

  MR. LAU:   So ---- 12 

  MR. TURNER:  Peggy Sue -- Peggy Sue go in 13 

there and use the telephone.  I’d go in there with her. 14 

  MR. LAU:   And where’d you go when you’d go 15 

in there? 16 

  MR. TURNER:  By the door, standing around, 17 

right there by door. 18 

  MR. LAU:   You’d just stand around by the 19 

door? 20 

  MS. STELLATO:  By the front door? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, by the door. 22 

  MR. LAU:   What about the back door?  It 23 

wasn’t the back door, it was the front door? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, the front door. 25 
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  MR. LAU:   And -- and -- and while you’re 1 

in there, you’re standing around, do you sit on the couch? 2 

  MR. TURNER:  Yeah, I sat down sometimes; we’d 3 

talk to her. 4 

  MR. LAU:   Just -- just on the couch? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   And you never went back into the 7 

kitchen? 8 

  MR. TURNER:  No, I don’t go into the kitchen.  9 

[Indecipherable]. 10 

  MS. STELLATO:  What’d y’all talk about? 11 

  MR. TURNER:  I’d ask her how she doing 12 

[indecipherable].  Yeah. 13 

  MR. LAU:   What’d she tell you? 14 

  MR. TURNER:  I don’t know what she’d tell me.  15 

I’d just ask her how she was doing, and she would say fine and 16 

stuff like that. 17 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 18 

  MS. STELLATO:  Just -- just conversation; just 19 

how you doing? 20 

  MR. TURNER:  Yeah, conversation.  Yeah, just 21 

conversation. 22 

  MR. LAU:   So ---- 23 

  MS. STELLATO:  Who -- who else around there had 24 

a phone? 25 
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  MR. TURNER:  Huh? 1 

  MS. STELLATO:  And who else had a phone? 2 

  MR. TURNER:  I guess she was the only one. 3 

  MS. STELLATO:  Was she the only one in that -- 4 

in that block there that had a phone? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, I guess, yeah. 6 

  MS. STELLATO:  Marshall didn’t have a phone? 7 

  MR. TURNER:  No, Barry didn’t have none, uh-8 

uh (no).  And Wade -- I mean -- who was staying there -- 9 

Willie Mason, he never could get home; he was working all the 10 

time. 11 

  MR. LAU:   He -- so -- so, you couldn’t use 12 

his phone ‘cause he was always working? 13 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 14 

  MS. STELLATO:  But he had a phone? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, I guess so.  Yeah, I 16 

believe so. 17 

  MR. LAU:   But -- but Marshall, he didn’t? 18 

  MR. TURNER:  Huh? 19 

  MR. LAU:   Marshall didn’t have a phone, 20 

Marshall Barry? 21 

  MR. TURNER:  He didn’t -- he didn’t like 22 

black people. 23 

  MR. LAU:   Marshall Barry didn’t like black 24 

people? 25 
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  MR. TURNER:  No, uh-huh (no). 1 

  MR. LAU:   I thought Peggy stayed with 2 

Marshall? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, she stayed with him, but 4 

I’d go get her -- Marshall Barry, yeah.  He didn’t like black 5 

people. 6 

  MR. LAU:   So -- so, you didn’t -- you 7 

didn’t hang out at Marshall’s house? 8 

  MR. TURNER:  No, no, uh-uh (no). 9 

  MR. LAU:   You never went in? 10 

  MR. TURNER:  No, I ain’t never been in there, 11 

uh-uh (no). 12 

  MR. LAU:   And -- and ---- 13 

  MS. STELLATO:  You hung out at Barry Allen’s 14 

house? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, I’d hang with Barry. 16 

  MR. LAU:   So -- so, Marshall didn’t like 17 

black people? 18 

  MR. TURNER:  No, he didn’t like black people. 19 

  MR. LAU:   But Peggy, she stayed with him 20 

from time to time, right? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes), yeah.  When 22 

I’d take her home, she’d stay with him. 23 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  Was Marshall 24 

prostituting Peggy? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MR. LAU:   He was?  You were too, weren’t 2 

you? 3 

  MR. TURNER:  Yeah.  I wasn’t prostituting 4 

her, she was doing it herself, and I’d just go with her. 5 

  MR. LAU:   You’d -- you’d go with her? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   But you’d protect her, right? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 9 

  MR. LAU:   You know, get in -- get in 10 

scuffles with clients if ---- 11 

  MR. TURNER:  Yeah. 12 

  MR. LAU:   ---- need -- need be? 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MS. STELLATO:  Why’d you go with her? 15 

  MR. TURNER:  She was my buddy.  She’d give me 16 

money.  Hell, we drank together.   17 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   So -- so, you went with her to -20 

-- 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MR. LAU:   ---- ‘cause you were getting 23 

money from it, too? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   What’d Marshall think about 1 

that? 2 

  MR. TURNER:  He didn’t know.  He was an old 3 

man. 4 

  MR. LAU:   He didn’t know? 5 

  MR. TURNER:  No, he was [indecipherable]. 6 

  MR. LAU:   Was Marshall -- did Marshall 7 

pimp out a lot of girls? 8 

  MR. TURNER:  Yeah.  Couple of them went in 9 

and out. 10 

  MR. LAU:   There was a couple that went in 11 

and out? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   Yeah? 14 

  MR. TURNER:  Let me see, Angie -- I don’t 15 

know her last name.  Angie and Peggy, yeah, they went up 16 

there. 17 

  MR. LAU:   So, the -- the day that you were 18 

partying with Willie Grimes up at Wade Hefner’s house ---- 19 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 20 

  MR. LAU:   ---- earlier that day you might 21 

have went down there and picked up Peggy, but you don’t know? 22 

  MR. TURNER:  Oh, Peggy, she started off with 23 

me. 24 

  MR. LAU:   She was with you that day? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, all that day. 1 

  MR. LAU:   So -- so when -- this is what 2 

I’m trying to establish, when was the last time you were down 3 

Barry Allen’s way? 4 

  MR. TURNER:  I don’t ---- 5 

  MR. LAU:   A couple days before? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, it might be a couple days, 7 

yeah. 8 

  MR. LAU:   Day before? 9 

  MR. TURNER:  It might be the same day.  I 10 

don’t know.   11 

  MR. LAU:   You don’t know?   12 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 13 

  MR. LAU:   Well, that’s fine. 14 

  MR. TURNER:  It might be the same day. 15 

  MR. LAU:   Okay. 16 

  MR. TURNER:  Because I know Willie sent me to 17 

the liquor store. 18 

  MR. LAU:   Okay. 19 

  MS. STELLATO:  Willie Grimes? 20 

  MR. TURNER:  Yeah, he sent me in the liquor 21 

store. 22 

  MR. LAU:   Willie saw you in the liquor 23 

store? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MS. STELLATO:  Sent him to the liquor store. 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MR. LAU:   Sent you or saw you? 3 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 4 

  MR. LAU:   Which one; did -- did he send 5 

you to liquor store? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   Did you see each other at the 8 

liquor store, and then, decide to go ---- 9 

  MR. TURNER:  No, he -- uh-uh (no) he was in 10 

the house with her. 11 

  MR. LAU:   He was in the house with Peggy? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   That’s -- that’s when -- that’s 14 

when they were having sex? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 16 

  MS. STELLATO:  What was Wade Hefner and Shirley 17 

Hefner doing? 18 

  MR. TURNER:  They was in the house.  They was 19 

-- drinking and got drunk. 20 

  MR. LAU:   Were they big drinkers? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, they were both big 22 

drinkers. 23 

  MR. LAU:   Did -- did Shirley like you?  24 

You and Shirley get along? 25 
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  MR. TURNER:  Shirley, Wade’s wife? 1 

  MR. LAU:   Yeah. 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   You guys got along? 4 

  MR. TURNER:  Yeah, we got along, yeah. 5 

  MR. LAU:   And she’d drink with you? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   Was she there during the evening 8 

times? 9 

  MR. TURNER:  I believe so.  I don’t know. 10 

  MR. LAU:   You don’t know? 11 

  MS. STELLATO:  What did -- what did Wade -- 12 

what did Wade and Shirley do for a living; did they work? 13 

  MR. TURNER:  No, they ---- 14 

  MS. STELLATO:  No, they didn’t work? 15 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no), they didn’t 16 

work. 17 

  MS. STELLATO:  So, they just let you stay over 18 

there? 19 

  MR. TURNER:  Yeah.  Well, she go -- she go 20 

somewhere else, Shirley do. 21 

  MR. LAU:   She ---- 22 

  MS. STELLATO:  Where would she go? 23 

  MR. TURNER:  I don’t know.  [Indecipherable]. 24 

  MR. LAU:   Now -- now, we asked about -- 25 
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about your temper.  You had a bit of a temper; is that right? 1 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 2 

  MR. LAU:   No, you didn’t have a -- a bit 3 

of temper? 4 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 5 

  MR. LAU:   Well, last time you said -- you 6 

know, we asked you about domestic -- getting in fights with -- 7 

with people, and you said you got in fights with ---- 8 

  MR. TURNER:  Yeah, I got in fight, but ---- 9 

  MR. LAU:   ---- with Cookie. 10 

  MR. TURNER:  ---- I didn’t have no temper; no 11 

bad temper. 12 

  MR. LAU:   What ---- 13 

  MS. STELLATO:  So, would you get in a fight 14 

when someone was trying to fight with you? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  But you wouldn’t start a fight? 18 

  MR. TURNER:  No, I wouldn’t start no fight, 19 

uh-uh (no). 20 

  MR. LAU:   What -- what about -- what about 21 

fighting with Cookie; you fought with her, didn’t you? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, I hit her a couple times. 23 

  MR. LAU:   You hit her a couple times? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 25 
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  MR. LAU:   And that -- that was no big 1 

deal?  You just got in fights and ---- 2 

  MR. TURNER:  Yeah, for the -- because she got 3 

on the dope, and I didn’t like that.  She was doing dope. 4 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes); and, Peggy, you 5 

hit her, too, didn’t you? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   And -- and you told us that was 8 

because she was on the dope as well, right? 9 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   And you never did crack? 11 

  MR. TURNER:  Huh? 12 

  MR. LAU:   You never did crack? 13 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 14 

  MR. LAU:   It wasn’t your thing? 15 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 16 

  MR. LAU:   Alcohol? 17 

  MR. TURNER:  Alcohol was my thing. 18 

  MR. LAU:   Yeah.  How often did you drink? 19 

  MR. TURNER:  I drunk every day. 20 

  MR. LAU:   Every day?  What -- what time in 21 

the day would you start drinking? 22 

  MR. TURNER:  About six in the morning. 23 

  MR. LAU:   Six? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, I there at the liquor 25 
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store. 1 

  MR. LAU:   So -- so, you’d -- you’d wake up 2 

and you’d start drinking from the bottle ---- 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. LAU:   ---- right in the morning? 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   When -- when did -- when did you 7 

stop drinking each day?  Was it when you passed out? 8 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  About nine 9 

o’clock I’d get sleepy.  I don’t get drunk. 10 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 11 

  MR. TURNER:  I’d go home; I’d go to sleep 12 

somewhere. 13 

  MR. LAU:   You’d go to sleep somewhere 14 

around nine each night? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, about every night. 16 

  MR. LAU:   Now -- now, the day you were 17 

hanging out with Willie ---- 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MR. LAU:   ---- the night you were partying 20 

with Willie, when did you start drinking that day? 21 

  MR. TURNER:  We started drinking that -- 22 

early that morning. 23 

  MR. LAU:   Early that morning? 24 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 25 
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  MR. LAU:   And were you with Willie early 1 

that morning? 2 

  MR. TURNER:  No.  Willie come up there right 3 

about 11, 12 o’clock. 4 

  MR. LAU:   Eleven ---- 5 

  MS. STELLATO:  In the afternoon? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   Yeah; and, when you say come up 8 

there, you’re saying came up to Wade Hefner’s at around 11 or 9 

12? 10 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah. 11 

  MR. LAU:   And you guys -- well, you went 12 

to the liquor store, and you had -- you had to refill the 13 

supply; is that ---- 14 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 15 

  MR. LAU:   Okay.   16 

  MS. STELLATO:  And then, what’d you do all 17 

night? 18 

  MR. TURNER:  I guess, just sit up there 19 

drinking liquor, fall asleep, me and Peggy, or walk the 20 

street. 21 

  MR. LAU:   Now ---- 22 

  MR. TURNER:  Me and Peggy. 23 

  MR. LAU:   Now, last time we were here, you 24 

were telling us that you remember Willie getting arrested.  25 
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What do you remember from that? 1 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  They tell me 2 

Willie -- they got Willie up there around the corner up there.  3 

They said he was on a tractor.  I believe they say he was on a 4 

tractor when they got Willie. 5 

  MR. LAU:   Willie ---- 6 

  MS. STELLATO:  Willie was on a tractor; is that 7 

what you said? 8 

  MR. TURNER:  That’s what I think, yeah. 9 

  MS. STELLATO:  Okay. 10 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes); up there on The 11 

Hill. 12 

  MR. LAU:   Did they come looking for 13 

Willie? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, I guess so.  Yeah. 15 

  MR. LAU:   You told us last time that they 16 

came ---- 17 

  MR. TURNER:  Yeah.  18 

  MR. LAU:   ---- looking for him and ---- 19 

  MR. TURNER:  I didn’t say they come after 20 

him.  They told me Willie got arrested for rape. 21 

  MR. LAU:   Well, you said ---- 22 

  MS. STELLATO:  Who told you? 23 

  MR. LAU:   ---- the police came. 24 

  MR. TURNER:  Yeah, the police.  Yeah. 25 
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  MS. STELLATO:  The police told you?  Who told 1 

you? 2 

  MR. TURNER:  There was a lot of people that 3 

said it.   4 

  MS. STELLATO:  Okay. 5 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] a lot of people 6 

said it. 7 

  MR. LAU:   You -- you said you were with 8 

Willie when the police came. 9 

  MR. TURNER:  No, Willie had done left.  10 

[Indecipherable]. 11 

  MS. STELLATO:  So, you didn’t see him get 12 

arrested? 13 

  MR. TURNER:  No, I didn’t see him get 14 

arrested.  A lot of people said they got Willie.  The police -15 

- said the police got Willie. 16 

  MR. LAU:   So ---- 17 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 18 

  MR. LAU:   ---- the police didn’t come 19 

looking for him? 20 

  MR. TURNER:  Police, I guess.  21 

[Indecipherable]. 22 

  MR. LAU:   Did they come knocking on Wade 23 

Hefner’s door looking for Willie Grimes? 24 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  No, uh-uh (no). 25 
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  MR. LAU:   No? 1 

  MR. TURNER:  Right there in Sunny Valley 2 

around the curve there. 3 

  MR. LAU:   Around the curve? 4 

  MR. TURNER:  Yeah.  Yeah. 5 

  MR. LAU:   Up The Hill? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, up on The Hill. 7 

  MS. STELLATO:  Why was he on a tractor? 8 

  MR. TURNER:  Hell, I don’t know. 9 

  MS. STELLATO:  Does he work or something like 10 

that? 11 

  MR. TURNER:  Yeah, he must have been working.  12 

Yeah, he must have been working. 13 

  MR. LAU:   He must have been working.  So, 14 

he was on a tractor, and they picked him up? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MS. STELLATO:  And did ----  17 

  MR. LAU:   Did you see ---- 18 

  MS. STELLATO:  ---- how did you find out? 19 

  MR. LAU:   ---- him on the tractor? 20 

  MR. TURNER:  No. 21 

  MR. LAU:   Did you walk out and see him? 22 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 23 

  MR. LAU:   No? 24 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 25 
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  MR. LAU:   And that was the next day? 1 

  MR. TURNER:  No, that was -- that was the 2 

same day. 3 

  MR. LAU:   That was the same day? 4 

  MR. TURNER:  Yeah, it was same day? 5 

  MR. LAU:   Well, you’re drinking all day; 6 

you’re together, right? 7 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 8 

  MR. LAU:   And then, did you drink through 9 

the night with Willie? 10 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no), Willie gone. 11 

  MR. LAU:   Well, when did Willie leave? 12 

  MR. TURNER:  It was about six -- six, seven.  13 

No, he didn’t stay in the house drink right there.  He moved 14 

right up on The Hill up there.  He was up over here by the 15 

store. 16 

  MR. LAU:   So -- so, he left? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   That’s not what you told us last 19 

time.  You said you guys were -- were together that night. 20 

  MR. TURNER:  I didn’t say that night; I said 21 

that day. 22 

  MR. LAU:   No, you said that night, too, 23 

‘cause you said he couldn’t have did it. 24 

  MR. TURNER:  I said me and Peggy.  No, he was 25 
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hanging out with me and Peggy, now.  He left -- we drunk -- 1 

drunk the liquor [indecipherable]. 2 

  MR. LAU:   Let’s -- let’s -- let’s not talk 3 

about Willie for a minute.  Let’s talk about you.   4 

  MR. TURNER:  All right. 5 

  MR. LAU:   You had a cyst on your neck, 6 

right? 7 

  MR. TURNER:  Huh? 8 

  MR. LAU:   You had a cyst on your neck? 9 

  MR. TURNER:  Cyst on my neck, huh? 10 

  MR. LAU:   Yeah, you were telling us about 11 

a cyst you had on your neck. 12 

  MR. TURNER:  That wasn’t -- that was about 13 

’68, ’69. 14 

  MS. STELLATO:  1969? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   Way back then?  Where was that 17 

cyst on your neck? 18 

  MR. TURNER:  Right here. 19 

  MR. LAU:   It was in the back of your neck? 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MS. STELLATO:  How old were you? 22 

  MR. TURNER:  Huh? 23 

  MS. STELLATO:  How old were you when you had 24 

it? 25 
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  MR. TURNER:  About -- I had two kids -- I was 1 

about -- about 30 -- I’d say about 34, 35. 2 

  MS. STELLATO:  And what year were you born? 3 

  MR. TURNER:  ’47. 4 

  MR. LAU:   Where’d you have it removed? 5 

  MR. TURNER:  At [Indecipherable]. 6 

  MR. LAU:   Where? 7 

  MR. TURNER:  At [Indecipherable].  8 

[Indecipherable] hospital or something else, now. 9 

  MR. LAU:   Okay.  It was out front of the 10 

hospital, though? 11 

  MR. TURNER:  Yeah.  Hospital, yeah. 12 

  MR. LAU:   Did you go to the hospital, and 13 

then, they said it needed removed? 14 

  MR. TURNER:  Yeah.  Yeah, I stayed in there 15 

about three days. 16 

  MR. LAU:   Okay.  So, you were at the 17 

hospital when you had it removed? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   What happened; why’d they have 20 

to remove it? 21 

  MR. TURNER:  It was a -- they said it was a 22 

cyst. 23 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 24 

  MR. TURNER:  About as big as 25 
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[indecipherable].  They said it was a cyst. 1 

  MR. LAU:   Was -- was it big? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   And -- and was it getting 4 

bigger? 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MS. STELLATO:  How big was it? 7 

  MR. TURNER:  Big as my fist; like an orange. 8 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  Had you been in 9 

DOC or -- or in -- in prison before you had it removed? 10 

  MR. TURNER:  Yeah, I’d done been to prison 11 

about three or four times. 12 

  MR. LAU:   You’d been to prison about three 13 

or four times when you had it removed? 14 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Yeah. 15 

  MR. LAU:   Could you -- could you tell it 16 

was behind your ear? 17 

  MR. TURNER:  Yeah.  Everybody could see it; 18 

my hair was long. 19 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 20 

  MR. TURNER:  I had long hair. 21 

  MR. LAU:   You had longer hair? 22 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 23 

  MR. LAU:   And how was your hair; was it -- 24 

was it in braids or was it bushed out, or? 25 
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  MR. TURNER:  It was bushed out.  I had -- I 1 

had them in big plats. 2 

  MR. LAU:   You had big plats? 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. LAU:   Okay. 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   Now, you -- you told me last 7 

time I was here, you said that you -- you know, you’d got in 8 

fights with -- with Cookie, and you said you’d got in fights 9 

with Peggy. 10 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 11 

  MR. LAU:   What about anybody else? 12 

  MR. TURNER:  I got in a lot of fights with 13 

dudes up on The Hill. 14 

  MR. LAU:   What about other women? 15 

  MR. TURNER:  No, no other women. 16 

  MR. LAU:   Your sister? 17 

  MR. TURNER:  Yes, yeah. 18 

  MR. LAU:   Yeah. 19 

  MR. TURNER:  Yeah, me and my sister, yeah. 20 

  MR. LAU:   Anyone else? 21 

  MR. TURNER:  That’s it, I guess. 22 

  MR. LAU:   You -- you -- you know I know 23 

every woman you’ve assaulted, right? 24 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 25 
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  MR. LAU:   So -- so, why are you not 1 

telling me everyone? 2 

  MR. TURNER:  That’s all I know. 3 

  MR. LAU:   Juanita?  You didn’t assault 4 

Juanita? 5 

  MR. TURNER:  Oh, that was way back then. 6 

  MR. LAU:   Well, I asked you the women 7 

you’ve assaulted, right? 8 

  MR. TURNER:  I forgot all about Juanita. 9 

  MR. LAU:   You forgot all about Juanita?  10 

You ---- 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MR. LAU:   That wasn’t too long ago the 13 

last time you assaulted her. 14 

  MR. TURNER:  That’s been about three, four 15 

years ago. 16 

  MR. LAU:   Yeah, that’s not too long.  17 

Peggy was longer than that, right, ‘cause she’s been dead 18 

longer. 19 

  MR. TURNER:  How long Peggy been dead? 20 

  MR. LAU:   For some time, hasn’t it? 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. LAU:   When was the last time -- how 23 

many years ago was it that you saw Peggy last? 24 

  MR. TURNER:  Probably be about four -- about 25 
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four years. 1 

  MR. LAU:   About four years? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. LAU:   So, you would have had to 4 

assault her at least four years ago, right? 5 

  MR. TURNER:  Yeah.  Okay.  About four years. 6 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  So -- so, we’ve 7 

talked to -- we’ve talked to a lot of people, and you know 8 

that ---- 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   ---- because your sister told 11 

you and Cookie told you. 12 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 13 

  MR. LAU:   The victim’s family says that 14 

she never let anybody in her house. 15 

  MR. TURNER:  Me and Peggy went in there all 16 

the time. 17 

  MR. LAU:   You went in there all the time? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   Why would they say otherwise?   20 

  MR. TURNER:  I don’t know, ‘cause we’d go in 21 

there to use the telephone. 22 

  MR. LAU:   They said ---- 23 

  MS. STELLATO:  How many times you’d go in 24 

there? 25 
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  MR. TURNER:  Every time she’d come down 1 

there. 2 

  MS. STELLATO:  How many times is that? 3 

  MR. TURNER:  Oh, she’d come down there about 4 

every weekend, and we’d stay together; use the phone, go back 5 

home -- she’d go back home. 6 

  MR. LAU:   So, you’d always use the phone 7 

in there? 8 

  MR. TURNER:  Yeah. 9 

  MS. STELLATO:  Like, five times, 10 times, 50 10 

times? 11 

  MR. TURNER:  About 10 -- about 10 times. 12 

  MS. STELLATO:  Ten times you were in the 13 

victim’s house? 14 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 15 

  MR. LAU:   This keeps changing, though. 16 

  MR. TURNER:  It was about 10. 17 

  MR. LAU:   You -- you know the first time I 18 

asked you ---- 19 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 20 

  MR. LAU:   ---- had you ever interacted 21 

with her, you said no. 22 

  MS. STELLATO:  You said you’d never been in her 23 

house before. 24 

  MR. LAU:   You said you’d never -- you said 25 
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no. 1 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I’d go use 2 

the telephone with Peggy Sue. 3 

  MR. LAU:   Well, I’m telling you what you 4 

told us -- what you told us last time; you said no. 5 

  MR. TURNER:  I did not say that.  I said -- 6 

I’d go in there with ---- 7 

  MR. LAU:   All right. 8 

  MR. TURNER:  ---- Peggy Sue all the time.  9 

We’d give her fruit and stuff. 10 

  MR. LAU:   And -- and then, you said, three 11 

or four. 12 

  MR. TURNER:  Three, four ---- 13 

  MR. LAU:   And now, you’re saying 10. 14 

  MR. TURNER:  ---- I don’t.  I don’t know.  It 15 

was about 10 times. 16 

  MS. STELLATO:  What kind of food would you give 17 

her? 18 

  MR. TURNER:  Apples, oranges, bananas; stuff 19 

like that, grapes. 20 

  MS. STELLATO:  Where’d you get them from? 21 

  MR. TURNER:  She always bring them down for 22 

her; Peggy Sue always bring fruit down there for her and 23 

Marshall Barry. 24 

  MS. STELLATO:  Where did she get it from? 25 
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  MR. TURNER:  From home, up there at Hilltop. 1 

  MS. STELLATO:  She got fruit from home? 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 4 

  MR. TURNER:  She’d get a -- she’d get a big 5 

check every month, food stamps. 6 

  MR. LAU:   You know Wade McDaniel’s? 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MR. LAU:   Yeah?  You ever get into it with 9 

Wade? 10 

  MR. TURNER:  I don’t know.  Yeah, we got in 11 

an argument, yeah.  Uh-huh (yes). 12 

  MR. LAU:   When -- when -- when do you 13 

remember arguing with Wade?  You -- you argue with him at 14 

Barry Allen’s? 15 

  MR. TURNER:  Argue with Barry Allen?  I don’t 16 

think ---- 17 

  MR. LAU:   Did you argue with Wade 18 

McDaniel’s while you were at Barry Allen’s; would you get into 19 

it while you were over there drinking? 20 

  MR. TURNER:  I don’t think so.  I know a guy 21 

named [Indecipherable] bottom of the hill in Sunny Valley 22 

where I was staying at. 23 

  MR. LAU:   Bottom of Sunny Valley? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, we stayed in a house right 25 
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across there. 1 

  MR. LAU:   You -- you drink with Wade 2 

McDaniel’s ---- 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. LAU:   ---- at Barry Allen’s? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, you see, Wade moved in 6 

with me and Peggy Sue, Wade, Junior. 7 

  MR. LAU:   Wade McDaniels, Junior? 8 

  MR. TURNER:  Yeah.  He moved -- we stayed on 9 

Third Street in an apartment down in there with Ms. Margaret 10 

Boyd. 11 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 12 

  MR. TURNER:  And he -- he moved in with us. 13 

  MR. LAU:   That was your apartment in Sunny 14 

Valley, right? 15 

  MR. TURNER:  Huh? 16 

  MR. LAU:   That was your apartment with 17 

Sunny Valley that you had with Margaret, right? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   What -- what about over at Barry 20 

Allen’s; did you -- did you hang out and drink with Wade 21 

there? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, we done drunk -- yeah, 23 

some in there, yeah. 24 

  MR. LAU:   At Barry Allens? 25 
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  MS. STELLATO:  Did you ever see Willie Grimes 1 

there? 2 

  MR. TURNER:  Yeah, one time. 3 

  MS. STELLATO:  One time? 4 

  MR. TURNER:  Yeah, one or two times, yeah.  5 

One -- I think one time.  Well, I met him at -- because he was 6 

liking Peggy Sue. 7 

  MS. STELLATO:  Willie Grimes was? 8 

  MR. TURNER:  Yeah. 9 

  MR. LAU:   That’s where -- you met him at 10 

Barry Allen’s? 11 

  MR. TURNER:  Yeah.  I met him there, yeah. 12 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes); and, if -- you saw 13 

him a couple times at Barry Allen’s house? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, they came up on The Hill 15 

up there. 16 

  MR. LAU:   But, last time we spoke, you 17 

said to ask Willie about hanging out with you ---- 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   ---- and about having sex with 20 

Peggy ---- 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. LAU:   ---- that night, right? 23 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 24 

  MR. LAU:   Do you think Willie hanging out 25 
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with you, do you think that would help or hurt Willie; that he 1 

was hanging out with you? 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] or hurt -- he 3 

wasn’t hanging out with me.  He just come up there to drink 4 

liquor [indecipherable] ---- 5 

  MR. LAU:   But ---- 6 

  MS. STELLATO:  How many times did you hang out 7 

-- how many times were you around him? 8 

  MR. LAU:   About -- down with Barry, round 9 

about two times, up there, about one time.   10 

  MS. STELLATO:  Three times ---- 11 

  MR. TURNER:  Yeah, about three times. 12 

  MS. STELLATO:  ---- is the most you ever saw 13 

Willie Grimes? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, I’d see him, walking up 15 

the street, speak to him, going to work.  Uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   So -- so, if Willie’s up there 17 

drinking with you ---- 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MR. LAU:   ---- sleeping with Peggy ---- 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MR. LAU:   ---- the last time we talked to 22 

you, you said he was with you guys so how could he have 23 

committed this crime, right?  That’s what you ---- 24 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah.  For real ---- 25 
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  MR. LAU:   Did ---- 1 

  MR. TURNER:  ---- I wonder what day it was, 2 

the rape. 3 

  MR. LAU:   Okay. 4 

  MR. TURNER:  Was it Monday -- it got to be on 5 

a Saturday -- a Friday or a Saturday. 6 

  MR. LAU:   Okay; but -- but you said you 7 

thought the night before he was arrested ---- 8 

  MR. TURNER:  The day -- they got him in the 9 

daytime. 10 

  MR. LAU:   The -- the -- I know, but you 11 

thought the night of the rape -- because you knew when he was 12 

arrested, you guys were together; he was drinking and having 13 

sex with Peggy. 14 

  MR. TURNER:  I was arrested? 15 

  MR. LAU:   The night before Willie Grimes 16 

was arrested ---- 17 

  MR. TURNER:  Oh, yeah, uh-huh (yes). 18 

  MR. LAU:   ---- he was with you guys, right 19 

---- 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MR. LAU:   ---- drinking, having sex with 22 

Peggy? 23 

  MR. TURNER:  Yeah. 24 

  MR. LAU:   So, if the rape occurred that 25 
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night, Willie couldn’t have committed it right, ‘cause you’re 1 

-- but -- so, if I ask Willie that, wouldn’t Willie tell me 2 

the truth ---- 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. LAU:   ---- wouldn’t he say, yeah, I 5 

was with ---- 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MR. LAU:   ---- Albert, and I was ---- 8 

  MS. STELLATO:  Do you remember telling me you 9 

would testify that Willie Grimes was with you that night? 10 

  MR. TURNER:  That day.  He wasn’t with me 11 

that night, that day.  He left about -- I told you, round 12 

about five -- four or five o’clock. 13 

  MS. STELLATO:  Four or five o’clock? 14 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 15 

  MR. LAU:   It was six or seven earlier, and 16 

then, before it was, he was with you guys that night.  That 17 

keeps changing.  Why does that keep changing? 18 

  MR. TURNER:  He wasn’t with us that night, 19 

now. 20 

  MS. STELLATO:  So, you didn’t -- so, you didn’t 21 

---- 22 

  MR. TURNER:  It was about -- about five or 23 

six. 24 

  MR. LAU:   Okay. 25 
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  MS. STELLATO:  So, you don’t know where Willie 1 

Grimes was that night; the night of the rape? 2 

  MR. TURNER:  I don’t know what night it was, 3 

the rape, on Friday or Saturday.  I get them mixed up because 4 

-- liquor -- I went to the liquor store.  It couldn’t have 5 

been Sunday, ‘cause the liquor store would have been closed; 6 

that’s what I was just thinking. 7 

  MR. LAU:   So -- so, you think it was a 8 

Friday or a Saturday night? 9 

  MR. TURNER:  Saturday, uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   Okay. 11 

  MR. TURNER:  I believe it was on a Friday. 12 

  MR. LAU:   Now, when -- what -- what day of 13 

the week was it that Willie got arrested that you remember? 14 

  MR. TURNER:  I don’t -- I believe it was 15 

Friday. 16 

  MR. LAU:   You think he got arrested on 17 

Friday? 18 

  MR. TURNER:  Yeah, I believe it was Friday. 19 

  MS. STELLATO:  The same day? 20 

  MR. TURNER:  Huh? 21 

  MS. STELLATO:  He got -- he did the rape ---- 22 

  MR. TURNER:  Yeah. 23 

  MS. STELLATO:  ---- and then, got arrested the 24 

same day? 25 
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  MR. TURNER:  Same day -- yeah, uh-huh (yes). 1 

  MS. STELLATO:  So, what time was the rape at; 2 

do you know? 3 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  I didn’t know she 4 

was raped till they told me. 5 

  MS. STELLATO:  You didn’t know? 6 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 7 

  MS. STELLATO:  Who told you? 8 

  MR. TURNER:  They said they got Willie for 9 

rape.  It was a lot of people that said that; they got -- got 10 

Willie for rape, Willie Grimes.  Jeanette told -- Jeanette, 11 

that was Peggy’s momma. 12 

  MR. LAU:   You -- you ---- 13 

  MR. TURNER:  Dogs done started. 14 

  MR. LAU:   You described yourself as a 15 

happy drunk ---- 16 

  MR. TURNER:  Yeah. 17 

  MR. LAU:   ---- last time we ---- 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MR. LAU:   ---- and -- and today you said 20 

you never -- you -- you weren’t a violent person, you never --21 

-- 22 

  MR. TURNER:  I ain’t violent. 23 

  MR. LAU:   ---- really got in any fights. 24 

  MR. TURNER:  I’d get -- [indecipherable] 25 
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stealing money from me.  I didn’t like that, when I hit 1 

Cookie. 2 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 3 

  MR. TURNER:  You know, she was talking junk. 4 

  MR. LAU:   She was talking junk? 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   What about stabbing people? 7 

  MR. TURNER:  That was Cookie.  I didn’t stab 8 

her.  I took the knife from her and hit her across -- right 9 

there. 10 

  MR. LAU:   You -- you -- you took a knife -11 

- knife from her? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   What about the guy in the hotel; 14 

you had a razor with you?  What about when you were arrested 15 

for assaulting somebody with a razor? 16 

  MR. TURNER:  A razor? 17 

  MR. LAU:   Yep. 18 

  MR. TURNER:  I ain’t never assaulted nobody 19 

with a razor. 20 

  MR. LAU:   You’ve never assaulted anybody 21 

with a razor? 22 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 23 

  MR. LAU:   Are you sure about that? 24 

  MR. TURNER:  I’m sure. 25 
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  MR. LAU:   You said you have a good memory.  1 

I ---- 2 

  MR. TURNER:  I do got a good memory. 3 

  MR. LAU:   You -- you’d remember assaulting 4 

somebody with a razor, wouldn’t you? 5 

  MR. TURNER:  I ain’t never carried no razor. 6 

  MR. LAU:   You never carried a razor? 7 

  MR. TURNER:  What motel was that? 8 

  MR. LAU:   So, if -- so, if -- so, if you 9 

got arrested at the Tower Hotel for assaulting somebody with a 10 

razor, you’re telling me that, that’s not true? 11 

  MR. TURNER:  Tower House? 12 

  MR. LAU:   Tower Motel. 13 

  MR. TURNER:  Where that at?  What Tower? 14 

  MR. LAU:   The -- the Tower Motel.  You -- 15 

you assaulted somebody with a razor, and you were arrested for 16 

it. 17 

  MR. TURNER:  Oh, oh, oh. 18 

  MR. LAU:   Yeah, you remember that now, 19 

huh? 20 

  MR. TURNER:  Oh, oh, oh.  Yeah, me and Joy -- 21 

yeah.  We -- we was up there drinking, yeah. 22 

  MR. LAU:   Peggy was there, right? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, Peggy, yeah. 24 

  MR. LAU:   Yeah, yeah. 25 
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  MS. STELLATO:  You remember that? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, I remember that.  The dude 2 

was the owner of the motel. 3 

  MR. LAU:   It was the owner, right? 4 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 5 

  MR. LAU:   Yeah, and you ---- 6 

  MR. TURNER:  We was sitting down drinking 7 

liquor.  He come -- he came up there -- he started -- he 8 

started all that. 9 

  MR. LAU:   So, he started all that, you 10 

just protected yourself with a razor? 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  So -- so, Cookie 13 

-- you were just trying to take a knife from Cookie? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MR. LAU:   And this guy, you were just 16 

protecting yourself ---- 17 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 18 

  MR. LAU:   ---- with a razor? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, he started swinging first. 20 

  MR. LAU:   So ---- 21 

  MR. TURNER:  Yeah, me, AB -- AB, Joyce, 22 

[indecipherable], Monroe, we was in there drinking liquor 23 

eating chicken. 24 

  MR. LAU:   There -- there was a lot of 25 
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people there? 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MS. STELLATO:  So, a hotel owner came up to you 3 

and started to assault you ---- 4 

  MR. TURNER:  No, he was doing something -- 5 

come in there and he started swinging, so.  But everybody will 6 

tell you, [indecipherable].  Uh-huh (yes).  That’s when it 7 

started. 8 

  MS. STELLATO:  Where’d the razor come from? 9 

  MR. TURNER:  Out of the quick of my hand.  10 

That was a razorblade.  It wasn’t no razor, it was a 11 

razorblade. 12 

  MS. STELLATO:  Okay.  Where’d you get that 13 

from? 14 

  MR. TURNER:  Off the dresser.  It was a table 15 

razor.  You know, single edge razor blade. 16 

  MS. STELLATO:  Okay. 17 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 18 

  MR. LAU:   So, what’d Lundy -- Hedrick do 19 

to you? 20 

  MR. TURNER:  Huh? 21 

  MR. LAU:   What’d Lundy Hedrick do to you? 22 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]? 23 

  MR. LAU:   Lundy -- what’d Lundy do? 24 

  MR. TURNER:  Lundy?  Who’s Lundy? 25 
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  MR. LAU:   The -- the old white woman; 1 

what’d she do to you? 2 

  UNKNOWN FEMALE: First lunch. 3 

  MR. TURNER:  All right.  4 

  Lundy, you talking about the -- talking about the 5 

one got raped? 6 

  MS. STELLATO:  No, that’s Carrie Elliot. 7 

  MR. LAU:   No, I’m talking about another -- 8 

another old white woman.  Lundy Hedrick.  She lived in Sunny 9 

Valley.  What’d she do to you? 10 

  MR. TURNER:  Oh, oh, oh.  She -- oh, okay.  I 11 

know what you’re talking about now.  I didn’t do nothing but 12 

she come and said something about they all niggers right here.   13 

I just -- I didn’t do nothing to her.  I just pushed -- pushed 14 

the buggy and kept going. 15 

  MR. LAU:   You pushed her buggy and kept 16 

going? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MS. STELLATO:  What’d you do that for? 19 

  MR. TURNER:  Because what she said. 20 

  MS. STELLATO:  What’d she say? 21 

  MR. TURNER:  I can’t stand y’all niggers.  22 

For real.  Uh-huh (yes). 23 

  MR. LAU:   So, you’re always the victim? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MR. LAU:   You’re -- you’re always the 1 

victim? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. LAU:   Just Albert out hanging around, 4 

and all these people come causing trouble and you end up 5 

getting arrested; is that right? 6 

  MR. TURNER:  I don’t -- I don’t know about 7 

getting arrested. 8 

  MS. STELLATO:  Do you ---- 9 

  MR. LAU:   Always -- always the victim.  10 

You -- you -- you didn’t, you know, you were just fighting 11 

with Peggy, you were just fighting with Cookie, ‘cause they 12 

were using drugs, so. 13 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   So, it was okay? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   You know, ‘cause they were using 17 

drugs ---- 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   ---- and then, Cookie, you just 20 

-- the knife -- she had a knife and you tried to take it and 21 

hit her? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 23 

  MR. LAU:   You were assaulted by the hotel 24 

owner? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MS. STELLATO:  Do you remember getting in an 2 

altercation in a hotel room with Peggy? 3 

  MR. TURNER:  Occupation? 4 

  MS. STELLATO:  Altercation.  Do you remember 5 

getting in a fight in a hotel room? 6 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  What motel?  Me and 7 

Peggy? 8 

  MS. STELLATO:  Uh-uh (no).  You and one of 9 

Peggy’s clients. 10 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no), no, I ain’t never -- 11 

Peggy -- when she was in the hospital? 12 

  MS. STELLATO:  Why was she in the hospital? 13 

  MR. TURNER:  I don’t know.  She was sick -- 14 

she was sick.  I don’t know why she was in there.  She was 15 

sick.  Got cancer in her throat.  She got sick. 16 

  MS. STELLATO:  So, when you would go out with 17 

Peggy, were you trying to protect her? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MS. STELLATO:  And then, she would give you 20 

money? 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MS. STELLATO:  And then, you guys would go 23 

drink? 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MS. STELLATO:  Was she your girlfriend? 1 

  MR. TURNER:  Yeah.  [Indecipherable] we was 2 

real good friends. 3 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 4 

  MR. LAU:   Who’s Peanut? 5 

  MR. TURNER:  It’s a girl up on The Hill.  She 6 

stayed with us.  She was a good girl.  She’d do crack, though. 7 

  MR. LAU:   What’s -- what’s Peanut’s name? 8 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I don’t know her 9 

real name. 10 

  MR. LAU:   You don’t know Peanut’s real 11 

name? 12 

  MR. TURNER:  No, everybody know her though.  13 

  MR. LAU:   So -- so, if I went up on The 14 

Hill, and I said, you know, show me where Peanut is, people 15 

would know her? 16 

  MR. TURNER:  Yeah, they would. 17 

  MR. LAU:   Was -- is Peanut a prostitute? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   Were you pimping Peanut? 20 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 21 

  MR. LAU:   No? 22 

  MR. TURNER:  We just friends. 23 

  MR. LAU:   But you were together with her, 24 

right?   25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MR. LAU:   She was a girlfriend? 2 

  MR. TURNER:  No, she stayed -- stayed with 3 

Peggy or she would stay with me.  I had a place down in the 4 

basement. 5 

  MR. LAU:   She stayed with you and Peggy? 6 

  MR. TURNER:  No, Peggy -- she had done got 7 

sick; got cancer in her throat. 8 

  MR. LAU:   Where -- where was the place you 9 

were living in the basement? 10 

  MR. TURNER:  It’s on -- I think Third Avenue 11 

Southwest. 12 

  MR. LAU:   Is Peanut alive? 13 

  MR. TURNER:  Huh? 14 

  MR. LAU:   Is Peanut alive? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, she alive. 16 

  MR. LAU:   She’s alive?  She’s not dead? 17 

  MR. TURNER:  Yeah.  Yeah, you can go find 18 

Peanut.  Everybody probably know where Peanut at. 19 

  MR. LAU:   Ask -- ask up in The Hill, and 20 

ask where Peanut is, and everybody will direct me to her? 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. LAU:   Okay; but, you don’t know her 23 

name? 24 

  MR. TURNER:  No. 25 
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  MR. LAU:   What did -- what did Lisa Archer 1 

do to you? 2 

  MR. TURNER:  Who? 3 

  MR. LAU:   Lisa Archer; what’d she do to 4 

you? 5 

  MR. TURNER:  Lisa Archer?  I don’t know her. 6 

  MR. LAU:   Yeah.  You don’t know her? 7 

  MR. TURNER:  Lisa?  I don’t know Lisa. 8 

  MR. LAU:   Yeah, there’s a good reason why 9 

you probably don’t know her. 10 

  MR. TURNER:  Why come? 11 

  MR. LAU:   ‘Cause Lisa was driving by in 12 

her car, and then, you busted out her window throwing a liquor 13 

bottle at it. 14 

  MR. TURNER:  Oh, oh. 15 

  MR. LAU:   Yeah, you did that, huh? 16 

  MR. TURNER:  Oh, oh. 17 

  MR. LAU:   She didn’t do anything to you, 18 

then? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, she did.  She tried to run 20 

over me; her and the other girl. 21 

  MR. LAU:   She -- she -- she ---- 22 

  MR. TURNER:  ‘Cause of -- ‘cause of -- ‘cause 23 

of Cookie, either or Peggy Sue. 24 

  MR. LAU:   Why -- why’d she try to run over 25 
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you? 1 

  MR. TURNER:  Huh? 2 

  MR. LAU:   Why’d she try to run over? 3 

  MR. TURNER:  ‘Cause Peggy always tell me 4 

thing about her, when they do -- people be messing with her, 5 

and I give -- I give them hell. 6 

  MR. LAU:   She didn’t even -- she wasn’t 7 

even from that neighborhood? 8 

  MR. TURNER:  I know.  She stayed down at 9 

Marshall Barry’s house.  She stayed down there at Marshall 10 

Barry house. 11 

  MS. STELLATO:  So, she was trying to run over 12 

you ---- 13 

  MR. LAU:   Just another ---- 14 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 15 

  MS. STELLATO:  ---- for the things she heard 16 

about you? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   Just -- just another ---- 19 

  MR. TURNER:  I know her down from Marshall 20 

Barry’s house.  She was a prostitute down there. 21 

  MR. LAU:   And -- and you were at Marshall 22 

Barry’s house? 23 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I was coming up 24 

from the liquor store off Seventh Street. 25 
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  MR. LAU:   So -- so, you’re coming up from 1 

the liquor store ---- 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. LAU:   ---- she sees you ---- 4 

  MS. STELLATO:  Lisa was a prostitute? 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MR. LAU:   She sees you -- you’re coming up 7 

from the liquor store ---- 8 

  MR. TURNER:  Yep. 9 

  MR. LAU:   ---- she sees you ---- 10 

  MR. TURNER:  Yep. 11 

  MR. LAU:   ---- and she tries to run you 12 

over? 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   And you’re drunk? 15 

  MR. TURNER:  I wasn’t drunk. 16 

  MR. LAU:   You weren’t drunk? 17 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I had a pint 18 

of liquor I throwed at her windshield. 19 

  MR. LAU:   What -- what time of day was it? 20 

  MR. TURNER:  About -- I don’t know, about one 21 

-- I don’t know. 22 

  MR. LAU:   So, you -- you never -- I mean -23 

--- 24 

  MR. TURNER:  About one. 25 
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  MR. LAU:   All these people are just out to 1 

get Albert Turner is what you’re telling me? 2 

  MR. TURNER:  Who trying to get me? 3 

  MR. LAU:   All these people, apparently, 4 

because you haven’t done anything wrong. 5 

  MR. TURNER:  They trying to get me. 6 

  MR. LAU:   All these people are out to get 7 

you.  Lisa was apparently out to get you.  She came driving at 8 

you with her car. 9 

  MR. TURNER:  Yeah [indecipherable]. 10 

  MR. LAU:   Lundy’s calling you a nigger, 11 

right? 12 

  MR. TURNER:  Who? 13 

  MR. LAU:   Lundy? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, that’s been a long time 15 

ago. 16 

  MR. LAU:   Lundy’s calling you a nigger.  17 

You know, Peggy is doing crack. 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   Cookie’s doing crack. 20 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 21 

  MR. LAU:   Your sister -- what’d your 22 

sister do? 23 

  MR. TURNER:  Nothing. 24 

  MR. LAU:   But you hit your sister. 25 
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  MR. TURNER:  She just get mean like that.  1 

Take a pill. 2 

  MR. LAU:   So -- so, you deserved to get in 3 

trouble for that one, huh? 4 

  MR. TURNER:  Yeah.  5 

  MR. LAU:   You deserved that one? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   You shouldn’t hit your sister? 8 

  MR. TURNER:  I didn’t mean to hit her.  I 9 

wasn’t drunk neither.  It’s about time for me to eat. 10 

  MR. LAU:   It’s about time for you to eat? 11 

  MR. TURNER:  Yeah. 12 

  MR. LAU:   You can eat something.  You want 13 

-- you want to talk a little bit later?  You want to eat? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, you can come back later.  15 

I’m -- it’s -- it’s dinner time. 16 

  MR. LAU:   Where do you have to go eat? 17 

  MR. TURNER:  Downstairs. 18 

  MR. LAU:   Downstairs, you gotta go eat? 19 

Okay.  Well, we don’t want to keep you from lunch.  Why don’t 20 

you go eat, and we can talk a bit -- we’ll -- we’ll come back.  21 

What do you say, about a half hour? 22 

  MR. TURNER:  Yeah. 23 

  MR. LAU:   All right.  We’ll come back in a 24 

half hour. 25 
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  MR. TURNER:  All right.  [Indecipherable]. 1 

[Pause] 2 

  MR. LAU:   Go down to McDonald’s and 3 

rendezvous for 20 minutes or so? 4 

[The first recording stopped.] 5 

[The second recording began, and the interview continued on 6 

February 24, 2012.] 7 

  MR. LAU:   So, what, they knock on your 8 

door ---- 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   ---- and tell you it’s time for 11 

lunch, and it’s not really time for lunch? 12 

  MR. TURNER:  Yeah.  [Indecipherable]. 13 

  MR. LAU:   Oh, they wanted to give you a 14 

warning? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   So, we were talking about how 17 

you were a victim all these times, but -- but Martha -- you 18 

deserved to get in trouble for Martha? 19 

  MR. TURNER:  No, me and her done got into it.  20 

She takes all the medicines right there, but she is someone 21 

else. 22 

  MR. LAU:   What happened with Juanita? 23 

  MR. TURNER:  You’re talking about something 24 

way back there. 25 
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  MR. LAU:   Something way back?  What was 1 

she ---- 2 

  MR. TURNER:  Yeah. 3 

  MR. LAU:   What was she talking about? 4 

  MR. TURNER:  Saying that I raped her when she 5 

was 12 years old. 6 

  MR. LAU:   Did you? 7 

  MR. TURNER:  No. 8 

  MR. LAU:   Why would she say that? 9 

  MR. TURNER:  Just crazy -- drinking. 10 

  MR. LAU:   Crazy, drinking? 11 

  MS. STELLATO:  Did you have sex with her back 12 

then? 13 

  MR. TURNER:  Yeah, but I didn’t rape her. 14 

  MS. STELLATO:  Oh.  So, she was trying to say 15 

it was rape ---- 16 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 17 

  MS. STELLATO:  ---- later on. 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   But -- but she had sex with you 20 

when she was 12? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 22 

  MS. STELLATO:  How old were you? 23 

  MR. TURNER:  I don’t know.  I was about 14, 24 

15. 25 
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  MR. LAU:   You -- you were 14 or 15? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 2 

  MR. LAU:   When she was 12 years old, you 3 

were just a kid, too? 4 

  MR. TURNER:  I don’t -- I was never a kid.  I 5 

was a man. 6 

  MR. LAU:   Well, you were a man at 14 and 7 

15? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah. 9 

  MR. LAU:   But you were more closer to 25, 10 

26, weren’t you ---- 11 

  MR. TURNER:  I don’t know. 12 

  MR. LAU:   ---- when she was 12?  You -- 13 

you weren’t 14, 15 when she was 12, Albert. 14 

  MR. TURNER:  How old -- she is now? 15 

  MR. LAU:   Well, I know you weren’t -- I’m 16 

not sure, but I know you weren’t 14 or 15.  You were -- you 17 

were a man.  You really were a man. 18 

  MR. TURNER:  Was I? 19 

  MR. LAU:   Yeah; but, she had sex with you, 20 

then? 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. LAU:   And she wanted to have sex with 23 

you then? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 25 
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  MR. LAU:   It was consensual? 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MR. LAU:   So, she comes and starts talking 3 

about you raping her? 4 

  MR. TURNER:  Yeah.  Maybe ‘cause I didn’t 5 

give her no liquor. 6 

  MR. LAU:   And then you got in a fight ---- 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MR. LAU:   ---- with her? 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   So, again, it’s her fault, 11 

right, ‘cause she came and ---- 12 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 13 

  MS. STELLATO:  How old are you now? 14 

  MR. LAU:   ---- started it with you? 15 

  MR. TURNER:  Sixty-five this year. 16 

  MS. STELLATO:  So, Juanita’s 47 now. 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MS. STELLATO:  So, you probably weren’t 14 or 19 

15 when she was 12, right? 20 

  MR. TURNER:  I don’t know.  [Indecipherable]. 21 

  MS. STELLATO:  You would have been 30. 22 

  MR. TURNER:  Thirty.  Uh-huh (yes), 30. 23 

  MR. LAU:   Yeah.  So, were you drinking 24 

when you had sex with ---- 25 
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  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 1 

  MR. LAU:   No? 2 

  MR. TURNER:  I was -- I was staying with 3 

Peggy -- I mean, Cookie -- no Betty Jo. 4 

  MR. LAU:   Betty Jo? 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MR. LAU:   Is Betty -- who -- what’s -- 7 

what’s Betty Jo’s full name? 8 

  MR. TURNER:  Wilson. 9 

  MR. LAU:   Betty Jo Wilson? 10 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 11 

  MR. LAU:   And you were together with her 12 

before Peggy? 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MR. LAU:   Yeah. 15 

  MR. TURNER:  Way before Peggy, yeah. 16 

  MR. LAU:   Way before Peggy? 17 

  MS. STELLATO:  So, did she know you had sex 18 

with Juanita? 19 

  MR. TURNER:  Huh?  No. 20 

  MS. STELLATO:  No? 21 

  MR. TURNER:  No. 22 

  MR. LAU:   What’d Linda ---- 23 

  MR. TURNER:  She was my girlfriend. 24 

  MR. LAU:   What’d Linda Wells do to you? 25 
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  MR. TURNER:  Tried to rob me. 1 

  MR. LAU:   She tried to rob you? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. LAU:   And you -- you assaulted her for 4 

trying to rob you? 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   Man, Albert.  You -- you have 7 

bad luck. 8 

  MR. TURNER:  I have bad luck.  I was in no 9 

fault then. 10 

  MR. LAU:   Well, why is everybody trying to 11 

get you?  She was trying to rob you --- 12 

  MR. TURNER:  Yeah, she tried to rob me. 13 

  MR. LAU:   ---- Lundy’s calling you things. 14 

  MR. TURNER:  Who?  Oh. 15 

  MR. LAU:   Lundy.  She’s ---- 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MR. LAU:   ---- she’s calling you names, 18 

Linda’s trying to get you. 19 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes), yeah. 20 

  MR. LAU:   She’s trying to rob you, but you 21 

were charged for robbing her ---- 22 

  MR. TURNER:  Who? 23 

  MR. LAU:   ---- isn’t that right?  Linda. 24 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  Linda robbed me. 25 
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  MR. LAU:   You -- you -- you weren’t 1 

charged for robbing Linda? 2 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  I was charged for 3 

something. 4 

  MR. LAU:   It ---- 5 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I was sleep.  6 

She reached in my pocket. 7 

  MR. LAU:   In -- in two -- in -- in -- in 8 

2000 you were charged with larceny, and the victim was Linda. 9 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  10 

  MR. LAU:   No? 11 

  MR. TURNER:  Linda Wells? 12 

  MR. LAU:   Linda Wells. 13 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  Uh-uh (no).  14 

Linda tried to rob me.  It is in the court.  They -- they got 15 

for me assault. 16 

  MR. LAU:   You’ve known Linda for a long 17 

time, huh? 18 

  MR. TURNER:  Yep, uh-huh (yes). 19 

  MR. LAU:   How long -- how long have you 20 

known Linda? 21 

  MR. TURNER:  Ask -- what you call it -- Linda 22 

was trying to rob me. 23 

  MR. LAU:   How -- how long have you known 24 

Linda? 25 
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  MR. TURNER:  About 40 -- 30, 40 years. 1 

  MR. LAU:   All your life? 2 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 3 

  MR. LAU:   Or -- or most of your life? 4 

  MR. TURNER:  Yeah.  We was raised up on Sugar 5 

Hill together. 6 

  MR. LAU:   Okay. 7 

  MS. STELLATO:  So, more than 30 or 40 years ---8 

- 9 

  MR. TURNER:  Yeah. 10 

  MS. STELLATO:  ---- right? 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MR. LAU:   I mean ---- 13 

  MS. STELLATO:  Do you know a guy named James 14 

Hedrick; a cab driver? 15 

  MR. LAU:   Lundy’s son. 16 

  MS. STELLATO:  White guy; used to drive a cab. 17 

  MR. TURNER:  I can’t -- I can’t place him. 18 

  MS. STELLATO:  Do you remember getting in a 19 

fight with Lundy’s son after you assaulted her? 20 

  MR. TURNER:  Oh, yeah, yeah, I do now. 21 

  MS. STELLATO:  Yeah. 22 

  MR. TURNER:  We didn’t get in no fight over 23 

there.  He had a golf club.  We didn’t get in no fight. 24 

  MS. STELLATO:  What happened? 25 
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  MR. TURNER:  We was over there.  He said, 1 

“This is the one that pushed my momma.” 2 

  MS. STELLATO:  He pushed your momma? 3 

  MR. TURNER:  No, I -- I pushed his momma. 4 

  MS. STELLATO:  Oh, he said, “You’re the one 5 

that pushed my momma.” 6 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 7 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  Then what 8 

happened? 9 

  MR. TURNER:  He pulled a golf club out.  I -- 10 

I pulled a knife out.  He walked away out.  I had a hog-head 11 

knife, and he walked away. 12 

  MS. STELLATO:  Where’d you have a knife at? 13 

  MR. TURNER:  Huh? 14 

  MS. STELLATO:  Where’d you have a knife at? 15 

  MR. TURNER:  In my pocket. 16 

  MS. STELLATO:  You remember me asking you if 17 

you ever carried a knife?  You said no. 18 

  MR. TURNER:  I -- I had one -- hog-head.  It 19 

was a hog-head knife.  I don’t know where it come from.  I had 20 

it in my pocket. 21 

  MS. STELLATO:  What color was it? 22 

  MR. TURNER:  I don’t know.  Was it brown?  I 23 

think it was brown.  I think it was brown. 24 

  MS. STELLATO:  So, then, you pulled out a 25 
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knife, and he went the other way? 1 

  MR. TURNER:  No, I went -- I kept walking.  I 2 

started walking down the Hole.  He had a golf club.  Me and 3 

Peggy Sue kept walking on down the Hole. 4 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 5 

  MR. LAU:   What happened to Elizabeth? 6 

  MR. TURNER:  Elizabeth?  I don’t know who 7 

Elizabeth ---- 8 

  MR. LAU:   Your -- your girlfriend.  She 9 

died back -- she died about a year ago. 10 

  MR. TURNER:  Elizabeth? 11 

  MR. LAU:   Yeah.  She went by another name.  12 

What -- what ---- 13 

  MR. TURNER:  Oh, Susan. 14 

  MR. LAU:   Susan.  What happened to Susan? 15 

  MR. TURNER:  She had a heart attack. 16 

  MR. LAU:   She had a heart attack? 17 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 18 

  MR. LAU:   Were you guys doing drugs 19 

together before then? 20 

  MR. TURNER:  No, I don’t do no drugs.   21 

  MR. LAU:   Drinking? 22 

  MR. TURNER:  No, she was on the chain gang, 23 

and she had a heart attack and was walking.  She was walking. 24 

  MR. LAU:   Was -- was she on drugs at the 25 
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time? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, she was -- she was doing 2 

dope I know that much.  But she didn’t die where I was staying 3 

at.  She died coming up the hill from her sister’s house. 4 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes), uh-huh (yes). 5 

  MR. TURNER:  Yeah, she had a heart attack. 6 

  MR. LAU:   And you two were living 7 

together, though? 8 

  MR. TURNER:  Yeah.  She just moved on me 9 

round about a month before I moved down there. 10 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 11 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] was staying 12 

down there, too. 13 

  MR. LAU:   You’ve been arrested for some 14 

form of assault ---- 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   ---- no less than 23 times. 17 

  MR. TURNER:  Twenty-three?  I must have got 18 

out of all them, then [indecipherable]. 19 

  MR. LAU:   Twenty-three times you’ve been 20 

arrested for some form of assault.  You’ve been arrested 21 

multiple times for assault with a deadly weapon.  Multiple 22 

times for assault with a deadly weapon. 23 

  MR. TURNER:  Deadly weapon?  I ain’t ---- 24 

  MR. LAU:   But -- but you keep telling us 25 
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that you’re just this innocent guy out on the street that 1 

people keep messing with and you gotta defend yourself. 2 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  Deadly 3 

weapon, I ain’t been arrested with for deadly weapon. 4 

  MR. LAU:   Well, let’s -- let’s ---- 5 

  MR. TURNER:  For Cookie -- talking about 6 

Cookie? 7 

  MR. LAU:   ---- let’s see.  April 16th, 8 

1972, I know this goes way back, assault with a deadly weapon. 9 

  MR. TURNER:  ’62? 10 

  MR. LAU:   Yup.  Let’s see, we can just 11 

keep going.  Where’s the next -- assault and battery in 12 

December, 1977.  Robbery with dangery [phonetic] -- dangerous 13 

weapon, May, 1979.  Where’s another -- carrying a concealed 14 

weapon ---- 15 

  MR. TURNER:  I ain’t never ---- 16 

  MR. LAU:   ---- October, 1992 assault with 17 

deadly weapon, intent to inflict serious injury; June 1995,  18 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 19 

  MR. LAU:   ---- assault with deadly weapon; 20 

April, 2006 ---- 21 

  MR. TURNER:  Huh?  Go on back there.  When 22 

you said deadly weapon, assault with deadly weapon? 23 

  MR. LAU:   Well, I’m just saying, you know. 24 

  MR. TURNER:  It must be my fists then if 25 
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that’s assault with a deadly weapon. 1 

  MR. LAU:   Your -- your fists are a deadly 2 

weapon is what you’re telling me? 3 

  MR. TURNER:  For real, yeah.  Start it, 4 

again.  [Indecipherable]. 5 

  MR. LAU:   I told you, I said assault with 6 

deadly weapon, April, ’72 ---- 7 

  MR. TURNER:  April, ’72 with a deadly weapon. 8 

  MR. LAU:   Yeah.  Robbery with dangerous 9 

weapon, May, ’79. 10 

  MR. TURNER:  Maybe [indecipherable] deadly 11 

weapon. 12 

  MR. LAU:   Strong armed robbery, November, 13 

’79. 14 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] deadly weapon.  15 

I ain’t never deadly weapon nobody unless they talking about 16 

my fist. 17 

  MR. LAU:   Assault on law enforcement 18 

officer.  I’m just reading some of your arrests here.  19 

Carrying concealed weapon, October, ’92. 20 

  MR. TURNER:  They ain’t never got me carrying 21 

no concealed weapon.  Oh, okay.  I had -- we were picking -- 22 

pears.  I had a knife in coat pocket up there, a butcher 23 

knife, that long.   24 

  MR. LAU:   You had a knife, again? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah -- I forgot about it.  We 1 

were going to the liquor store. 2 

  MS. STELLATO:  So, now, you’ve had three 3 

knives? 4 

  MR. TURNER:  Huh?  Yeah, we -- I was cutting 5 

a pear.  I got that knife from way over there on Eight Avenue 6 

Drive. 7 

  MR. LAU:   So, that’s another time when you 8 

shouldn’t have been arrested ‘cause you were just cutting a 9 

pear? 10 

  MR. TURNER:  I didn’t cut nobody, never -- 11 

except for that dude there up at the motel. 12 

  MR. LAU:   And Cookie. 13 

  MR. TURNER:  The one I hit across the head 14 

with that razor blade. 15 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  This record 16 

doesn’t look good. 17 

  MR. TURNER:  I can’t help it.   18 

  MR. LAU:   So -- so, why -- why should I 19 

believe you when you said that -- say that you didn’t assault 20 

Carrie Elliott? 21 

  MR. TURNER:  You talking about that that 22 

woman?  I didn’t.  I cross my heart.  I didn’t assault -- what 23 

would I assault her for? 24 

  MR. LAU:   You -- you -- you told us last 25 
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time we were here that you’d lie to us.  So, why does crossing 1 

your heart mean anything to me? 2 

  MR. TURNER:  I what? 3 

  MR. LAU:   Last time we -- we were here, 4 

you told me that you’d lie to us. 5 

  MR. TURNER:  I’ve lied to y’all? 6 

  MR. LAU:   Yeah, you ---- 7 

  MS. STELLATO:  I asked you if you’d tell me the 8 

truth if you’d done it, and you said, “No, I wouldn’t tell 9 

you.” 10 

  MR. LAU:   So -- so -- so, you told us last 11 

time you’d lie to us. 12 

  MR. TURNER:  I didn’t lie.  Why would I mess 13 

with that old woman for when I got Cookie, Peggy Sue, all 14 

them? 15 

  MR. LAU:   Well, you -- you had ---- 16 

  MS. STELLATO:  Well, Peggy Sue was with Willie, 17 

wasn’t she? 18 

  MR. TURNER:  Huh? 19 

  MR. LAU:   Peggy ---- 20 

  MS. STELLATO:  Peggy Sue was with Willie? 21 

  MR. TURNER:  No, Willie -- uh-uh (no).  Peggy 22 

Sue was with me. 23 

  MR. LAU:   You -- you had Betty Jo, yet ---24 

- 25 
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  MR. TURNER:  Who?  Peggy Sue?  Peggy Sue was 1 

with me.  I was going with Peggy Sue round about 10 years, 2 

then Cookie. 3 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes); but, that’s never 4 

stopped you.   5 

  MR. TURNER:  Who’s Willie? 6 

  MS. STELLATO:  Willie Grimes. 7 

  MR. TURNER:  Oh, she -- yeah -- that’s -- she 8 

wasn’t going with Willie Grimes, she was going with me. 9 

  MS. STELLATO:  Right; but, she had sex with 10 

him, right? 11 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah, uh-huh (yes). 12 

  MR. LAU:   So -- so, you had all these 13 

girls, so you didn’t have any reason to have sex with her, 14 

huh? 15 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 16 

  MR. LAU:   But you were with Betty Jo, yet 17 

you had sex with -- Juanita.  Having a girl didn’t matter to 18 

you, clearly. 19 

  MR. TURNER:  That’s it -- she was still a 20 

young girl.  We was young. 21 

  MR. LAU:   You was young? 22 

  MS. STELLATO:  She was young. 23 

  MR. TURNER:  Betty Jo -- I have two kids by 24 

Betty Jo.  They’re older now. 25 
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  MR. LAU:   Yeah. 1 

  MR. NOWATKA:  Albert, did you ever -- thought 2 

that maybe dating a girl or -- or being with a woman that 3 

wasn’t a prostitute was something you were looking forward to? 4 

  MR. TURNER:  Betty Jo -- there was a bunch of 5 

them.  Betty Jo. 6 

  MR. NOWATKA:  I mean -- I mean, all of your 7 

ex-girlfriends are prostitute. 8 

  MR. TURNER:  No, they ain’t.  Betty Jo wasn’t 9 

no prostitute. 10 

  MR. NOWATKA:  No? 11 

  MR. TURNER:  No, I got two kids by her. 12 

  MR. NOWATKA:  Okay.  So, that’s -- that’s one, 13 

but the majority of the girls you hung out with were 14 

prostitutes, right? 15 

  MR. TURNER:  Sara, Kathy -- they wasn’t no 16 

prostitute. 17 

  MR. NOWATKA:  None of them were? 18 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 19 

  MR. NOWATKA:  How many were prostitutes? 20 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  Cookie wasn’t 21 

no prostitute.  Wasn’t nobody a prostitute -- Peggy Sue, Kathy 22 

-- what was her name -- Susan. 23 

  MR. NOWATKA:  But was there a time you were 24 

with just prostitutes?  I know you’ve been without them, but 25 
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wasn’t there a time you were with just prostitutes? 1 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  There was two 2 

prostitutes I ever went with, and that was Susie and Peggy 3 

Sue. 4 

  MR. NOWATKA:  When was that? 5 

  MR. TURNER:  Susie and Peggy Sue. 6 

  MR. NOWATKA:  What time was that? 7 

  MR. TURNER:  Last -- last four, five years -- 8 

six years.  Rest of them -- Betty Jo wasn’t no prostitute.  9 

Cookie wasn’t no prostitute, and Kathy -- she wasn’t no 10 

prostitute.  I just -- they was a good time.  They was a good 11 

time when I started messing around with them.  It was good 12 

times. 13 

  MR. LAU:   If Juanita -- if you said it was 14 

consensual with Juanita ---- 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   ---- and Juan -- Juanita wanted 17 

to have sex with you ---- 18 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes).  She’s a hot 19 

little girl. 20 

  MR. LAU:   Why -- why would the hot little 21 

girl now say you raped her? 22 

  MR. TURNER:  ‘Cause I -- I wouldn’t go with 23 

her ‘cause she liked me to -- spend my money and drink liquor. 24 

  MR. LAU:   So, she wants you, still, is 25 
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what you’re saying?  She wants you to hang out with her, 1 

still? 2 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes), yeah. 3 

  MR. LAU:   She wants you to buy her things 4 

and ---- 5 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes), yeah. 6 

  MR. LAU:   ---- drink with her? 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MR. LAU:   And because you -- you tell no? 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  I was going with 10 

Cookie. 11 

  MR. LAU:   So -- so, you told her you’re 12 

going with Cookie ---- 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   ---- so, now, she’s says that 15 

you raped her ---- 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MR. LAU:   Way back ---- 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   ---- when she was 12? 20 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 21 

  MR. LAU:   Was she younger than 12? 22 

  MR. TURNER:  I don’t know. 23 

  MR. LAU:   You don’t know? 24 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 25 
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  MR. LAU:   Check up on her.  Everybody else 1 

was messing with her. 2 

  MR. LAU:   Every -- every one was messing 3 

with her ---- 4 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 5 

  MR. LAU:   ---- so ---- 6 

  MR. TURNER:  Even her daddy even messing with 7 

her. 8 

  MR. LAU:   So -- so, if everybody’s messing 9 

with her, then its not big deal. 10 

  MR. TURNER:  Yeah. 11 

  MR. LAU:   And -- and she said that she 12 

wanted it, huh? 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   So, Carrie Elliott, did she want 15 

it? 16 

  MR. TURNER:  I don’t know what you’re talking 17 

about.  I ain’t -- I ain’t touched that woman.  I ain’t never 18 

been in that woman’s house except when Susie -- I mean, me and 19 

Peggy Sue go in there. 20 

  MR. LAU:   So, you’d never been in the 21 

kitchen, though? 22 

  MR. TURNER:  No, I don’t think.  No, I don’t 23 

think so.  I ain’t never been in the kitchen. 24 

  MS. STELLATO:  When you’d bring her stuff -- 25 
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you said you’d bring her stuff, right? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, Peggy Sue did. 2 

  MS. STELLATO:  Peggy Sue would bring it? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah [indecipherable],  4 

yeah. 5 

  MS. STELLATO:  Would she give it to her? 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MS. STELLATO:  Would Peggy Sue hand it to her? 8 

  MR. TURNER:  Yeah. 9 

  MS. STELLATO:  And what would Carrie Elliott do 10 

with it? 11 

  MR. TURNER:  I guess she’d put it on the 12 

table or something. 13 

  MS. STELLATO:  Did you see that happen? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, I guess so.  Yeah. 15 

  MS. STELLATO:  Okay.  Did you ever hand her 16 

anything? 17 

  MR. TURNER:  I don’t think so. 18 

  MS. STELLATO:  No.  It was just Peggy Sue would 19 

bring her stuff? 20 

  MR. TURNER:  Yeah, [indecipherable], for 21 

real. 22 

  MS. STELLATO:  So, you never were like a go-23 

between -- like Peggy giving you something, and then, you’d 24 

give it to Carrie Elliott?  Peggy gave it to Carrie Elliott? 25 
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  MR. TURNER:  I’d mostly carry it all the 1 

time. 2 

  MS. STELLATO:  You’d carry it? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, for Peggy to give it to 4 

her.  She’d tell me to give it to Ms. Carrie, or I’d give it 5 

to her so she could give it to Ms. Carrie. 6 

  MS. STELLATO:  And then, what would she do? 7 

  MR. TURNER:  She’d put it down on the table 8 

or something, say thank you.  Uh-huh (yes). 9 

  MR. LAU:   Her family said the only person 10 

she talked to in that apartment complex was Linda McDowell.  11 

Why wouldn’t they say Peggy? 12 

  MR. TURNER:  I guess they don’t stay there, 13 

do they?  Me and Peggy go there all the time. 14 

  MS. STELLATO:  You know what other people 15 

around there would say?  They’d say she’d never let anyone in 16 

her house. 17 

  MR. TURNER:  Who?  Woot and them done been in 18 

-- in that house to use the telephone, too. 19 

  MS. STELLATO:  Woot had been in Carrie 20 

Elliott’s house? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah. 22 

  MR. LAU:   With you? 23 

  MS. STELLATO:  When was that? 24 

  MR. LAU:   You and Woot have been in Carrie 25 
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Elliott’s house? 1 

  MR. TURNER:  No, not me and Woot.  Me and 2 

Peggy Sue.  I said Woot would go and use the telephone, too. 3 

  MS. STELLATO:  How do you know? 4 

  MR. TURNER:  I’d see him.  We’d be in Barry 5 

Allen’s house, and we’d go use the telephone, go and call a 6 

cab. 7 

  MS. STELLATO:  You’d see Woot inside Carrie 8 

Elliott’s house? 9 

  MR. TURNER:  I’d see him go in there to use 10 

the telephone, Woot.  Wade, Junior did, too.  Yeah, we’d go in 11 

there.  All of us go in there and use the telephone. 12 

  MS. STELLATO:  You remember Woot going over 13 

there to call the police one time? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MS. STELLATO:  Is that when you remember him 16 

using the phone? 17 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 18 

  MR. LAU:   And ---- 19 

  MS. STELLATO:  You saw him go inside? 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MR. LAU:   Was that while you were leaving? 22 

  MR. TURNER:  Huh? 23 

  MR. LAU:   Did you see him go inside while 24 

you were leaving? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MS. STELLATO:  Why were you leaving? 2 

  MR. TURNER:  ‘Cause me and him go into it. 3 

  MS. STELLATO:  You and who? 4 

  MR. TURNER:  Me and Woot.  I for real forgot 5 

about that.  Me and Woot got into it. 6 

  MS. STELLATO:  And he went over to call the 7 

police? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, he went and called the 9 

police on me. 10 

  MR. LAU:   Well, were you getting into with 11 

Woot or were you getting into it with Wade McDaniel’s? 12 

  MR. TURNER:  It was Woot. 13 

  MR. LAU:   It was Woot? 14 

  MR. TURNER:  Yeah.  Me and Woot got into it, 15 

I think.  I think it was Woot. 16 

  MS. STELLATO:  What’d you get into it about? 17 

  MR. TURNER:  Peggy Sue.  Peggy Sue.  That was 18 

it. 19 

  MR. LAU:   Well, I ---- 20 

  MR. TURNER:  Or Jeanette, one.   21 

  MR. LAU:   I -- I’ve got a few more 22 

questions, but I don’t want you to miss lunch.  Why don’t -- 23 

why don’t you eat, and why don’t we talk for a little bit 24 

after lunch.  How -- how -- how about -- how about 30 minutes 25 
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we’ll talk a little bit more? 1 

  MR. TURNER:  All right. 2 

  MR. LAU:   All right. 3 

  MS. STELLATO:  Is that enough time for you to 4 

eat? 5 

  MR. LAU:   Is that enough time? 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   Okay.  We’ll come back in 30 8 

minutes, okay, Albert? 9 

  MR. TURNER:  All right.  What time is it? 10 

  MR. NOWATKA:  11:30. 11 

  MR. LAU:   11:30.  So, we’ll come back at 12 

noon? 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MR. NOWATKA:  Okay. 15 

[Pause] 16 

  MR. LAU:   Thanks, Albert. 17 

[The second recording stopped.] 18 

[The third recording began, and the interview continued on 19 

February 24, 2012.] 20 

  MR. LAU:   Albert, let’s wrap this up.  I 21 

just have a few more questions for you. 22 

  MR. TURNER:  All right. 23 

[Pause] 24 

  MR. LAU:   So, you were recently in 25 
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Hickory; is that right? 1 

  MR. TURNER:  Yep, born and raised. 2 

  MR. LAU:   Yeah.  You were -- you were 3 

there recently, right?  Went back home? 4 

  MR. TURNER:  What you mean by that? 5 

  MS. STELLATO:  For your brother funeral? 6 

  MR. LAU:   You -- you went back home for 7 

your brothers funeral, right? 8 

  MR. TURNER:  Yeah.  Yeah.  Oh. 9 

  MR. LAU:   How -- how long were you down 10 

there? 11 

  MR. TURNER:  I stayed down there two days. 12 

  MR. LAU:   Two days? 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   Just one night? 15 

  MR. TURNER:  I went down there Wednesday 16 

night and came back Friday. 17 

  MR. LAU:   Wednesday and came back Friday? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   Were you close with your 20 

brother? 21 

  MR. TURNER:  My whole family -- my whole 22 

family close.  We real close. 23 

  MR. LAU:   You’re -- you’re real close? 24 

  MR. TURNER:  Yeah, we real close. 25 
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  MR. LAU:   You see him a lot? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, he was a police for about 2 

25 years. 3 

  MR. LAU:   He was a police officer for 25 4 

years? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, about 40 years.  About 40 6 

years. 7 

  MR. LAU:   Why -- why’d he retire from the 8 

force? 9 

  MR. TURNER:  Wouldn’t you retire if you’d 10 

been there 40 years; about 40 years. 11 

  MR. LAU:   He was just old? 12 

  MR. TURNER:  Yeah, right about 70 -- when he 13 

retired, he was round about 60 -- 64, 65. 14 

  MR. LAU:   How old was he when he passed? 15 

  MR. TURNER:  Seventy. 16 

  MR. LAU:   Seventy? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   So, not long after he retired, 19 

huh? 20 

  MR. TURNER:  No, he was -- he -- about 10 21 

years.  He retired -- he’d been retired about 10 years. 22 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 23 

  MR. TURNER:  Yeah. 24 

  MR. LAU:   Did you talk to him a lot? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, I’d go over his house, 1 

yeah.  I’d cut the grass and stuff. 2 

  MR. LAU:   You’d cut the grass and stuff? 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. LAU:   Where’d he live? 5 

  MR. TURNER:  Southside Heights. 6 

  MR. LAU:   Where was that? 7 

  MR. TURNER:  That was way on down the 8 

highway.  Southside Heights.  It’s in a -- how you get there.  9 

Go across 64 to 70, just keep on straight like you’re going in 10 

[indecipherable]. 11 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes), uh-huh (yes). 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   So, you’d go cut his grass and 14 

hang out with him? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   Yeah; and, was it hard for you 17 

having a brother who was a police officer? 18 

  MR. TURNER:  No, ‘cause if I got in trouble, 19 

he’d let me sign my own bond. 20 

  MR. LAU:   He let you sign your own bond?   21 

So, he’d -- so, he’d look after you a little bit? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, [indecipherable], yeah. 23 

  MR. LAU:   You think when he passed away 24 

you had any regrets?  Anything in life that he regretted; he 25 
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wished he hadn’t done? 1 

  MR. TURNER:  I guess.  He tried that cocaine. 2 

  MR. LAU:   He tried the coke -- tried 3 

cocaine? 4 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah.  Him and his wife 5 

broke up.  Yeah, he got back -- they got back together.  He 6 

had to go straight. 7 

  MR. LAU:   But they broke up ‘cause he had 8 

-- she ---- 9 

  MR. TURNER:  Yes. 10 

  MR. LAU:   ---- she found out he had ---- 11 

  MR. TURNER:  Yeah. 12 

  MR. LAU:   ---- tried cocaine? 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   So -- so, you think he had made 15 

peace with that?  He -- he had made peace with all he’d -- 16 

he’d done? 17 

  MR. TURNER:  I don’t know.  You can come.  18 

You can confess your sins to Jesus Christ; that’s in the 19 

Bible. 20 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 21 

  MR. TURNER:  You sin -- yeah.  Cocaine, yeah. 22 

  MS. STELLATO:  Are you religious? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, I believe in Jesus.  Yeah, 24 

I’m religion [sic]. 25 
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  MS. STELLATO:  You pray? 1 

  MR. TURNER:  I pray every night. 2 

  MS. STELLATO:  Do you? 3 

  MR. TURNER:  Pray for my stomach.  4 

  MS. STELLATO:  Do you pray for your sins? 5 

  MR. TURNER:  Huh? 6 

  MS. STELLATO:  Do you pray for your sins, for 7 

the things you’ve done? 8 

  MR. TURNER:  My -- stomach.  I -- I really 9 

ain’t did nothing, I tell you straight up.  What I did -- 10 

they’d always jump off on me first. 11 

  MR. LAU:   Have -- have -- have you made 12 

peace with all that you’ve done? 13 

  MR. TURNER:  Huh? 14 

  MR. LAU:   Have you made peace with all 15 

that you’ve done? 16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  I’m talking 17 

about people they make peace. 18 

  MR. LAU:   [Indecipherable]. 19 

  MR. TURNER:  ‘Cause I really ain’t -- know I 20 

ain’t did nothing. 21 

  MR. LAU:   I’m talking about you ---- 22 

  MR. TURNER:  Like, when I hit Cookie, I 23 

really didn’t did nothing.  She stole my money; talking shit 24 

to me. 25 
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  MR. LAU:   You stabbed Cookie. 1 

  MR. TURNER:  I didn’t stab Cookie.  She had a 2 

knife, and the knife cut across here. 3 

  MR. LAU:   You hit her with a liquor 4 

bottle, though, in the head, didn’t you? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 7 

  MS. STELLATO:  So, do you feel remorse for 8 

anything that you’ve done? 9 

  MR. TURNER:  I don’t -- really ain’t did 10 

nothing wrong. 11 

  MR. LAU:   So -- so, you’ve never done 12 

anything wrong? 13 

  MR. TURNER:  I don’t think so.  Like, that 14 

woman, push -- like that. 15 

  MR. LAU:   In your life, you’ve never done 16 

anything wrong; that’s what you’re saying? 17 

  MR. TURNER:  Yeah, that’s because it’s always 18 

jump off like that. 19 

  MR. LAU:   I’m just gonna let you look over 20 

this. 21 

  MR. TURNER:  I can’t hardly see. 22 

  MR. LAU:   Well, you -- you just look at 23 

that. 24 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 25 
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  MR. LAU:   Well, you got your glasses here?  1 

Got a light?  I want you to look at that.  I want you to see 2 

that. 3 

  MR. TURNER:  I got to get in the light. 4 

  MR. LAU:   Get in the light.  This is you, 5 

Albert.   6 

  MR. TURNER:  Where at? 7 

  MR. LAU:   Well, all those pictures are 8 

you, but this is -- this is -- this is all the things you’ve 9 

been arrested for. 10 

  MR. TURNER:  Oh, uh-huh (yes). 11 

  MR. LAU:   You -- you want to take a guess 12 

at how many there are? 13 

  MR. TURNER:  You said it to me while ago, 14 

about 21. 15 

  MR. LAU:   Well, that was 23 assaults.  I 16 

mean, that’s -- that’s -- that’s only the half of it. 17 

  MR. TURNER:  Yeah.   18 

[Pause] 19 

  MR. TURNER:  Twenty-three assaults.  That’s a 20 

long time. 21 

  MR. LAU:   Twenty -- 23 three assaults, and 22 

-- and -- and I’d say about 90 charges all together.  Ninety 23 

different times, you’ve been charged with a crime, 90. 24 

  MR. TURNER:  That’s a long time ago. 25 
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  MR. LAU:   You -- you’ve never -- you don’t 1 

-- you don’t regret any of that? 2 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 3 

  MR. LAU:   You never did anything wrong? 4 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  Me and Cookie -5 

- it just jumped off like that.  I’m gonna tell you straight 6 

up.  Just like me and my sister.  That jumped off like that.  7 

She started beating me ---- 8 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes). 9 

  MR. TURNER:  ---- and I just slapped her to 10 

get her off of me. 11 

  MR. LAU:   And Juanita? 12 

  MR. TURNER:  I don’t regret that.  13 

[Indecipherable] to her. 14 

  MS. STELLATO:  Did you think any more after we 15 

came to visit you last time?  Did you think anymore about it? 16 

  MR. TURNER:  Who? 17 

  MS. STELLATO:  Remember when we came to visit 18 

you last time? 19 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 20 

  MS. STELLATO:  After we left, have you thought 21 

anymore about things? 22 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 23 

  MS. STELLATO:  You didn’t think about Mr. 24 

Grimes being in prison? 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 February 24, 2012 

 

 

92 

  MR. TURNER:  Yeah, I thought about it.  It 1 

looked like he’d be out by now. 2 

  MS. STELLATO:  Oh, he got life. 3 

  MR. TURNER:  I thought life ain’t nothing but 4 

20 years. 5 

  MS. STELLATO:  Where’d you hear that? 6 

  MR. TURNER:  Life is 20 years. 7 

  MS. STELLATO:  So, that -- so, you -- so, you 8 

didn’t think about him still being in prison? 9 

  MR. TURNER:  No, why should I think about it.  10 

I’m sorry, but I [indecipherable] I can’t do nothing about it. 11 

  MS. STELLATO:  Did you think about your 12 

fingerprints? 13 

  MR. TURNER:  On -- on what, you said a 14 

banana?  That don’t make no difference, do it? 15 

  MS. STELLATO:  It doesn’t? 16 

  MR. TURNER:  No.   17 

  MS. STELLATO:  Why not? 18 

  MR. TURNER:  I done told you that we done 19 

gave her whole lot of bananas, apples and oranges. 20 

  MS. STELLATO:  Did you hear what we said 21 

earlier about everyone -- everyone who knows her says that’s 22 

not true? 23 

  MR. TURNER:  Not truth -- what? 24 

  MS. STELLATO:  She didn’t let you in her home.  25 
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She didn’t let Peggy ---- 1 

  MR. TURNER:  She ---- 2 

  MS. STELLATO:  ---- in her home. 3 

  MR. TURNER:  Yes, she did.  We used the 4 

telephone there.  Who told you that? 5 

  MS. STELLATO:  So, you say that she did, but 6 

everybody else says that she didn’t. 7 

  MR. TURNER:  Like who? 8 

  MS. STELLATO:  Like -- everybody. 9 

  MR. TURNER:  I don’t know everybody.  She let 10 

us in there ---- 11 

  MR. LAU:   Linda, her neighbor. 12 

  MR. TURNER:  ---- to use the telephone.  She 13 

didn’t even let ---- 14 

  MS. STELLATO:  You know Linda McDowell? 15 

  MR. TURNER:  Huh? 16 

  MR. LAU:   Linda McDowell, said she 17 

wouldn’t open the door for anybody but Linda. 18 

  MR. TURNER:  She -- she let us in there all 19 

the time.  She’d be out the door; she’d be out there on the 20 

porch. 21 

  MR. LAU:   No, that’s not what everybody 22 

says.  People say she’d never came out of the house. 23 

  MS. STELLATO:  They said she locked both her -- 24 

her family she locked both her doors, and she stayed inside 25 
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all the time. 1 

  MR. TURNER:  No, she did not.  She’d be out 2 

in the backyard; she’d be in the front yard. 3 

  MR. LAU:   She’d be watching her soap 4 

operas inside; didn’t come out. 5 

  MS. STELLATO:  What’d she look like? 6 

  MR. TURNER:  I -- for real.  I don’t -- I 7 

can’t even picture her, now.  She was old, though.  She was an 8 

old woman. 9 

  MR. LAU:   You don’t remember what she 10 

looks like? 11 

  MR. TURNER:  No.  No, she -- I know she was 12 

old woman.  Never did pay much attention. 13 

  MR. LAU:   She stayed outside all the time 14 

though, and you were in her house. 15 

  MR. TURNER:  I went -- when I’d go in the 16 

house, we’d use her telephone.  Everyone done been in there.  17 

Wade, Junior up in there using the telephone. 18 

  MR. LAU:   You -- you -- you -- you never 19 

paid attention to what she looked like? 20 

  MS. STELLATO:  Those -- Cookie ---- 21 

  MR. TURNER:  I can’t ---- 22 

  MS. STELLATO:  ---- doesn’t say she’s ever been 23 

in her house. 24 

  MR. TURNER:  Huh? 25 
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  MS. STELLATO:  Cookie doesn’t say she’s ever 1 

been in her house. 2 

  MR. TURNER:  I didn’t say Cookie.  Me and 3 

Peggy Sue.  I know Cookie ain’t never been down there.   4 

  MS. STELLATO:  Peggy’s dead. 5 

  MR. TURNER:  Huh? 6 

  MS. STELLATO:  Peggy’s dead. 7 

  MR. TURNER:  I said Cookie ain’t never been 8 

down in there that way. 9 

  MR. LAU:   Why’d Linda say Peggy wouldn’t 10 

have gone in the house? 11 

  MR. TURNER:  I -- Peggy Sue -- she’d go in 12 

there. 13 

  MR. LAU:   Yeah, but Linda says she didn’t. 14 

  MR. TURNER:  Peggy Sue went in and out -- ask 15 

Peggy Sue’s momma, Jeanette Klein. 16 

  MS. STELLATO:  She’s dead, too. 17 

  MR. TURNER:  She’d go -- she’d go in there 18 

and use the phone. 19 

  MS. STELLATO:  She’s dead, too. 20 

  MR. TURNER:  Jeanette Klein, Peggy’s momma? 21 

  MS. STELLATO:  Dead. 22 

  MR. LAU:   She’s dead. 23 

  MR. TURNER:  Huh? 24 

  MR. LAU:   She’d dead. 25 
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  MR. TURNER:  Is she?  I didn’t know she was 1 

dead. 2 

  MR. LAU:   You -- you keep asking us to ask 3 

people who are dead.  Who’s alive that you can tell us to talk 4 

to ‘cause the people who are alive -- Linda, they say no.  The 5 

victim’s family -- the victim’s family said they used to go 6 

over there twice a week, and she never was out -- would come 7 

out. 8 

  MR. TURNER:  Yeah, she’d be on the porch 9 

sweeping the porch. 10 

  MR. LAU:   You’re making that up, though, 11 

Albert. 12 

  MR. TURNER:  I’m not making up nothing -- 13 

making nothing up. 14 

  MR. LAU:   Albert, everybody -- everything 15 

people tell me ---- 16 

  MR. TURNER:  Yeah. 17 

  MR. LAU:   ---- conflicts with that.  Do 18 

you know what that means?  Everything people said ---- 19 

  MR. TURNER:  I’m for real.  I ---- 20 

  MR. LAU:   ---- doesn’t fit -- with what 21 

you’re saying. 22 

  MR. TURNER:  ---- on the porch.  She’d let us 23 

in the house to use the telephone. 24 

  MR. LAU:   Her -- her own ---- 25 
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  MR. TURNER:  She’d let Jeanette in there ---- 1 

  MR. LAU:   ---- her own family ---- 2 

  MR. TURNER:  ---- let Wade -- Woot even went 3 

in there to use the telephone to call the police. 4 

  MS. STELLATO:  Woot never went in there to use 5 

the telephone.  Woot knocked on her door, and ---- 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MS. STELLATO:  ---- she called the police. 8 

  MR. TURNER:  Oh, okay.  That’s the way it go. 9 

  MS. STELLATO:  You told me earlier that you saw 10 

him go inside. 11 

  MR. TURNER:  I thought he went inside.  I was 12 

inside.  He called the police, and I left.  He said he was 13 

gonna the police on me and Wade, then I left. 14 

  MS. STELLATO:  So, we’re gonna tell you ---- 15 

  MR. LAU:   On you and Wade, huh?  I thought 16 

you were having the beef with Woot? 17 

  MR. TURNER:  Woot -- me and Wade, too. 18 

  MS. STELLATO:  So, we’re just tell you ---- 19 

  MR. LAU:   So -- so, let me let ---- 20 

  MS. STELLATO:  We’re gonna wrap this up, okay -21 

--- 22 

  MR. TURNER:  Yeah. 23 

  MS. STELLATO:  ---- but we’re gonna tell you a 24 

few things that you’ve told us that aren’t ---- 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MS. STELLATO:  ---- that is not true, okay? 2 

  MR. TURNER:  I -- everything I told you is 3 

true. 4 

  MS. STELLATO:  Everything you’ve told us true? 5 

  MR. TURNER:  Yeah.  Uh-huh (yes). 6 

  MS. STELLATO:  You remember telling us that you 7 

never had a knife or a weapon on you? 8 

  MR. TURNER:  It was an accident.  I had a 9 

knife when I -- when I ---- 10 

  MS. STELLATO:  Three times. 11 

  MR. TURNER:  ---- fight with Cookie.  Three 12 

times.  I know I had a knife up in the -- it was a butcher 13 

knife up in my coat pocket, ‘cause I was ---- 14 

  MS. STELLATO:  You remember telling us ---- 15 

  MR. TURNER:  ---- pealing a pear. 16 

  MS. STELLATO:  You remember telling us that 17 

Shirley and Wade Hefner let you stay there ---- 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MS. STELLATO:  ---- and you used to stay at 20 

their house? 21 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 22 

  MS. STELLATO:  Shirley says there was no way in 23 

hell she would have let you stay at her house. 24 

  MR. TURNER:  Bullshit.  She’s telling a lie. 25 
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  MS. STELLATO:  She hates you. 1 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  She hates me? 2 

  MS. STELLATO:  She hates you ---- 3 

  MR. TURNER:  Bull. 4 

  MS. STELLATO:  ---- couldn’t stand you being in 5 

her house, and said you never spent the night at her house. 6 

  MR. TURNER:  Me and Peggy Sue done spent many 7 

a night in her house, and she don’t be there.  She 8 

[indecipherable] Wade. 9 

  MS. STELLATO:  You know what Woot says about 10 

having sex with Peggy Sue? 11 

  MR. TURNER:  Yeah? 12 

  MS. STELLATO:  Never. 13 

  MR. TURNER:  On Jesus Christ, he’s telling a 14 

lie.  He’s telling a lie.  He had sex with Peggy Sue, and sent 15 

me to liquor store.  You seen Woot and he said he ain’t have 16 

no sex with Peggy Sue? 17 

  MS. STELLATO:  That’s right. 18 

  MR. TURNER:  He’s telling a lie.  He gave her 19 

$40. 20 

  MR. LAU:   Why should we believe you?  21 

You’ve -- you’ve done told us ---- 22 

  MS. STELLATO:  You lie all the time. 23 

  MR. LAU:   ---- and -- and ----  24 

  MR. TURNER:  I’m not lying. 25 
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  MR. LAU:   ---- and you’ve told us that 1 

you’d lie to us.  I mean, you -- you’ve told us.  I mean, you 2 

said, “Yeah, I’d lie to you.” 3 

  MR. TURNER:  I told you I’d lie to you.   4 

  MR. LAU:   So, why should we listen? 5 

  MR. TURNER:  I ain’t told no lie. 6 

  MS. STELLATO:  Every single thing that Jamie 7 

asked you about -- he said, “Did you ever hit a woman?”  Did 8 

you ever do this -- did you ever ---- 9 

  MR. TURNER:  Yeah. 10 

  MS. STELLATO:  ---- Nope, no, nope, nope. 11 

  MR. TURNER:  I said ---- 12 

  MS. STELLATO:  Every time he’d bring it out to 13 

you, you’d say, “Okay.  Yeah, I do remember that.  That did 14 

happen.” 15 

  MR. TURNER:  Yeah.  Uh-huh (yes).   16 

  MS. STELLATO:  Last time ---- 17 

  MR. TURNER:  Cookie [indecipherable]. 18 

  MS. STELLATO:  Last time we were here, you told 19 

us that you were with Willie Grimes on the night of the rape. 20 

  MR. TURNER:  I don’t what night was the rape.  21 

What night was the rape was? 22 

  MR. LAU:   Well, now, you say you were 23 

never with him in the evening. 24 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  Uh-huh (yes). 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 February 24, 2012 

 

 

101 

  MR. LAU:   He left at five or six o’clock. 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MS. STELLATO:  Willie wasn’t on a tractor. 3 

  MR. TURNER:  Look here, Woot -- Woot was up 4 

there.  He was the one -- [indecipherable] gave me money to go 5 

to the liquor store.  We was sitting there drinking liquor.  I 6 

don’t know about -- what time Woot done left.  It was in the 7 

daytime.  It wasn’t no night time.  It was in the daytime. 8 

  MR. LAU:   You’re at peace with everything 9 

you’ve told us? 10 

  MR. TURNER:  Huh? 11 

  MR. LAU:   You’re at peace with everything 12 

you told us? 13 

  MR. TURNER:  Yeah, everything. 14 

  MR. LAU:   Everything? 15 

  MR. TURNER:  Everything. 16 

  MR. LAU:   You -- you haven’t lied? 17 

  MR. TURNER:  I ain’t lied. 18 

  MR. LAU:   Even -- even if -- even if we 19 

know that it’s not true? 20 

  MR. TURNER:  I ain’t lied.  I ain’t lied 21 

nowhere. 22 

  MR. LAU:   Okay.  Twenty-five years; that’s 23 

a long time. 24 

  MR. TURNER:  He’s been gone a long time. 25 
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  MR. LAU:   Yeah; but, you don’t know 1 

anything about it? 2 

  MR. TURNER:  I don’t know -- I don’t know 3 

about when that woman got raped till they come telling me.  We 4 

was in Sunny Valley [indecipherable], and they said Woot got 5 

arrested; Woot raped her. 6 

  MR. LAU:   Your -- your fingerprints are 7 

still in her apartment.  Your fingerprints, and you know why 8 

they took those fingerprints, because the person who committed 9 

the crime went through the fruit bowl. 10 

  MR. TURNER:  I carried ---- 11 

  MR. LAU:   The person who committed the 12 

crime went through the fruit bowl. 13 

  MR. TURNER:  Fruit bowl? 14 

  MR. LAU:   She had a fruit bowl. 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MR. LAU:   You know she had a fruit bowl.  17 

You told us she had a fruit bowl. 18 

  MR. TURNER:  I know, for real, we put fruit 19 

in there. 20 

  MR. LAU:   And the per -- but you’ve never 21 

been in the kitchen. 22 

  MR. TURNER:  No, I ain’t never been in the 23 

kitchen. 24 

  MR. LAU:   Well, do you know where the 25 
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fruit bowl was? 1 

  MR. TURNER:  It’s supposed to be on the table 2 

right there. 3 

  MR. LAU:   The fruit bowl was in the 4 

kitchen, so if you put fruit in the fruit bowl, you’ve been in 5 

the kitchen.  So -- so -- so, there’s a lie somewhere.  You’ve 6 

either been in the kitchen or you haven’t put fruit in the 7 

fruit bowl. 8 

  MR. TURNER:  I -- I would put -- fruit -- 9 

fruit.  I ain’t never been in that kitchen.  She her fruit 10 

bowl right there on the table right there. 11 

  MR. LAU:   The table in the living room? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MR. LAU:   Yeah, she’s that -- that’s not 14 

where her fruit bowl was, Albert. 15 

  MR. TURNER:  I don’t know where it was. 16 

  MR. LAU:   That’s not where it was. 17 

  MR. TURNER:  Then, she done moved it. 18 

  MR. LAU:   Albert, somebody took fruit from 19 

that fruit bowl. 20 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 21 

  MR. LAU:   The person who raped Carrie 22 

Elliott ---- 23 

  MR. TURNER:  Yeah. 24 

  MR. LAU:   ---- took fruit from that fruit 25 
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bowl. 1 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 2 

  MR. LAU:   And fingerprints were taken from 3 

the fruit that the perpetrator took from that fruit bowl ---- 4 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 5 

  MR. LAU:   ---- and those are your 6 

fingerprints. 7 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 8 

  MR. LAU:   Yours and no one else’s. 9 

  MR. TURNER:  You trying to tell me I raped 10 

that woman? 11 

  MR. LAU:   They’re your fingerprints and 12 

nobody else’s. 13 

  MR. TURNER:  So what?  I carried fruit in 14 

there many times [indecipherable] me and Peggy Sue.  15 

[Indecipherable].  Don’t try to put that me, ‘cause I ain’t 16 

did nothing like that. 17 

  MR. LAU:   I’m just trying to get answers. 18 

  MS. STELLATO:  Well, you raped Juanita Probst. 19 

  MR. TURNER:  Oh, that was -- we was young, 20 

then.  That was way back there. 21 

  MS. STELLATO:  You ever force any of your 22 

girlfriends to have sex? 23 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 24 

  MS. STELLATO:  Really? 25 
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  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 1 

  MS. STELLATO:  So, if they say that, they’re 2 

lying? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes).  Which 4 

girlfriends I suppose force her to have sex? 5 

  MS. STELLATO:  Every -- everybody’s lying but 6 

you, right? 7 

  MR. TURNER:  Yep, uh-huh (yes). 8 

  MR. LAU:   ‘Cause you don’t lie. 9 

  MS. STELLATO:  The women who -- who we 10 

interviewed who tell us that you forced them to have sex, 11 

they’re lying? 12 

  MR. TURNER:  Yeah. 13 

  MS. STELLATO:  Juanita Probst telling us that 14 

you had sex with her. 15 

  MR. TURNER:  Oh, her -- I ain’t talking about 16 

Juanita.  Yeah, she be lying.  She’s lying. 17 

  MS. STELLATO:  She’s lying? 18 

  MR. TURNER:  Yeah, she’s lying.  Yeah, she’s 19 

lying.  Why don’t you ask Cookie, Peanut and all them? 20 

  MS. STELLATO:  We did ask Cookie. 21 

  MR. TURNER:  Yeah.  What’d she say? 22 

  MS. STELLATO:  I’m not gonna tell you what she 23 

said, but you know what you’ve done and what you haven’t done. 24 

  MR. TURNER:  I ain’t did nothing, for real.  25 
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I ain’t did nothing.  Y’all trying to say I raped that old 1 

woman.  No way. 2 

  MR. LAU:   I’m trying to figure out what 3 

happened, and I can tell you that the only thing I got to go 4 

on -- the only thing I got to go on is the fact that your 5 

fingerprints are on the banana ---- 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MR. LAU:   ---- that the perpetrator took 8 

from the fruit bowl.  Your fingerprints and no one else’s ---- 9 

  MS. STELLATO:  Do you know what ---- 10 

  MR. LAU:   ---- are on that banana. 11 

  MS. STELLATO:  ----- Willie Grimes record is? 12 

  MR. TURNER:  Uh-huh (no). 13 

  MS. STELLATO:  You don’t know what his record 14 

is? 15 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 16 

  MS. STELLATO:  It’s not your record. 17 

  MR. TURNER:  Huh? 18 

  MS. STELLATO:  It’s not like yours. 19 

  MR. TURNER:  Oh.  Willie Grimes was a police 20 

[indecipherable].  Somebody was telling me that. 21 

  MS. STELLATO:  What ---- 22 

  MR. TURNER:  His cousin. 23 

  MS. STELLATO:  What does that mean? 24 

  MR. TURNER:  That’s he’s the police down in 25 
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Shelby. 1 

  MR. LAU:   Willie was a police officer down 2 

in Shelby? 3 

  MR. TURNER:  Yeah, somewhere.  Lundale, one. 4 

  MR. LAU:   Willie -- Willie was ---- 5 

  MR. TURNER:  Somebody was telling me.  His 6 

cousin, Gary. 7 

  MR. LAU:   His cousin, Gary, told you ---- 8 

  MS. STELLATO:  Gary’s not his cousin ---- 9 

  MR. LAU:   ---- he was the police? 10 

  MS. STELLATO:  ---- just so you know. 11 

  MR. TURNER:  Huh? 12 

  MS. STELLATO:  Gary’s not his cousin.  13 

  MR. TURNER:  That’s what Gary told me.  I 14 

don’t know. 15 

  MS. STELLATO:  Gary’s his nephew. 16 

  MR. TURNER:  Nephew.  Oh, okay.   17 

[Pause] 18 

  MR. LAU:   Your fingerprints ---- 19 

  MR. TURNER:  If that’s them then, they’re 20 

only from that fruit ---- 21 

  MR. LAU:   You -- you ---- 22 

  MR. TURNER:  ---- ‘cause I ain’t never been -23 

- I ain’t never been in that -- right there -- to assault 24 

nobody.  I’ll tell you straight up.  Never been in her house. 25 
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I’ve been in there with -- with Peggy Sue, and she used the 1 

phone, and we carried her fruit up there; apples, bananas, all 2 

that. 3 

  MR. LAU:   Is -- is ---- 4 

  MS. STELLATO:  Apples and bananas? 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Yeah. 6 

  MS. STELLATO:  Is that it? 7 

  MR. TURNER:  And some grapes. 8 

  MS. STELLATO:  Some grapes? 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   So, when people tell us -- and 11 

more than one person have told us this, that Linda McDowell 12 

was the only one that she would let physically into the 13 

apartment, they’re lying to us? 14 

  MR. TURNER:  I guess so.  She -- they don’t 15 

know. 16 

  MR. NOWATKA:  They -- they actually said that 17 

---- 18 

  MR. TURNER:  Huh? 19 

  MR. NOWATKA:  ---- they’re exact words were, 20 

Linda -- the -- Carrie -- Ms. Carrie Elliott did not like 21 

African Americans at all ---- 22 

  MR. TURNER:  Yeah, she did. 23 

  MR. NOWATKA:  ---- and the only one she liked 24 

was Linda. 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, she did. 1 

  MR. NOWATKA:  Do -- do you know who told us? 2 

  MR. TURNER:  Who’s that? 3 

  MR. NOWATKA:  Linda. 4 

  MR. TURNER:  She -- she’d let ---- 5 

  MR. NOWATKA:  And she’s African American. 6 

  MR. TURNER:  Peggy Sue was white, then.  She 7 

let Peggy Sue come in, and I’d come in there. 8 

  MS. STELLATO:  She didn’t let you in. 9 

  MR. TURNER:  Huh? 10 

  MS. STELLATO:  She didn’t let you in. 11 

  MR. TURNER:  Yeah, she did.  Yeah, she did.  12 

Every time she went in there, I went in there. 13 

  MR. NOWATKA:  [Indecipherable] Peggy Sue then 14 

why would we not find Peggy Sue’s fingerprints in there? 15 

  MR. TURNER:  They ain’t on the phone? 16 

  MR. NOWATKA:  They did the entire room.  They 17 

didn’t find anything but yours, and it wasn’t on the phone. 18 

  MR. TURNER:  I can’t help that.  I ---- 19 

  MR. NOWATKA:  It sort of discredits what 20 

you’re saying. 21 

  MR. TURNER:  ---- you saying on the fruit 22 

right there.  I gave her -- that woman many, many fruit. 23 

  MR. NOWATKA:  Right. 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  That’s the only thing I 25 
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know of mine’s got in there ---- 1 

  MR. LAU:   Now ---- 2 

  MR. TURNER:  ---- unless it don’t be on the 3 

table. 4 

  MR. LAU:   Now -- now you remember real 5 

well ---- 6 

  MR. TURNER:  Yeah. 7 

  MR. LAU:   ---- you remember real well 8 

partying with Willie Grimes ---- 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MR. LAU:   ---- Willie Grimes ---- 11 

  MR. TURNER:  Yeah. 12 

  MR. LAU:   ---- screwing Peggy. 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. LAU:   You remember that real well? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. LAU:   But when I asked you when was 17 

the last time you were down at Barry Allen’s, you don’t know -18 

- you’re not sure. 19 

  MR. TURNER:  I -- I told you, it might have 20 

been that morning.  I picked her up -- she might -- have went 21 

home. 22 

  MR. LAU:   Might have been? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, she come out on Friday.  24 

She might have went home. 25 
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  MR. LAU:   So, you ---- 1 

  MR. TURNER:  ---- [indecipherable] Friday ---2 

- 3 

  MR. LAU:   She might have, so you don’t 4 

know if you were down there? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, I know -- I -- I don’t 6 

know. 7 

  MR. LAU:   You don’t know when you were 8 

down there?  And you don’t know the last time you gave her 9 

fruit?  You don’t know the last time. 10 

  MR. TURNER:  About every time I went to use 11 

the phone. 12 

  MR. LAU:   And -- and when the last time 13 

you used the phone before Willie got arrested? 14 

  MR. TURNER:  I believe -- that Sunday.  I 15 

don’t know. 16 

  MS. STELLATO:  That Sunday, the week before? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MS. STELLATO:  You know how long bananas last? 19 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 20 

  MS. STELLATO:  You don’t? 21 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 22 

  MS. STELLATO:  You don’t eat bananas? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, I eat bananas. 24 

  MS. STELLATO:  Okay. 25 
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  MR. TURNER:  How long do they last? 1 

  MR. LAU:   Not long. 2 

  MS. STELLATO:  Not a week. 3 

  MR. LAU:   You bring them home from the 4 

store, they start turning brown. 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Okay. 6 

  MR. LAU:   But this banana, it wasn’t 7 

brown. 8 

  MR. TURNER:  Yeah. 9 

  MR. LAU:   It’s ---- 10 

  MR. TURNER:  I’ll tell you straight up, I 11 

ain’t do nothing to that woman.  I ain’t even -- for real.  I 12 

ain’t -- I ain’t like that go around -- can’t say that -- go 13 

around jumping on an old woman like that. 14 

  MR. LAU:   Well, you apparently had no 15 

problem throwing Lundy Hedrick over a cart. 16 

  MR. TURNER:  Who? 17 

  MR. LAU:   Lundy. 18 

  MR. TURNER:  I didn’t throw her over no cart.  19 

I just pushed that woman.  That cart didn’t do no where.   20 

  MR. LAU:   You just -- you just ---- 21 

  MR. TURNER:  I just pushed that cart and said 22 

get out of the way. 23 

  MR. LAU:   You just pushed that woman? 24 

  MR. TURNER:  I pushed the cart. 25 
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  MR. LAU:   You pushed the cart not the 1 

woman? 2 

  MR. TURNER:  I pushed the cart.  See, there 3 

how I get out going to jail?  [Indecipherable]. 4 

  MR. LAU:   Huh? 5 

  MS. STELLATO:  Did she fall down? 6 

  MR. TURNER:  No.  No, she didn’t fall down.  7 

No, she didn’t fall down.  I just pushed her cart; pushed it 8 

around.  No, she didn’t fall down. 9 

  MR. LAU:   You had no problem stabbing ---- 10 

  MR. TURNER:  I [indecipherable].  Her ---- 11 

  MR. NOWATKA:  What -- how do you feel that if 12 

-- if it’s a possibility that Woot’s in -- in jail for the 13 

past 25 years, and he’s innocent, how do you feel about that? 14 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] if I know he 15 

innocent, I’d let him go then; that’s what I’m thinking about.  16 

That’s how I feel.  How do I feel? 17 

  MR. NOWATKA:  The only we can let him go is 18 

that if -- is we find evidence of someone else being in -- in 19 

that house, right? 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MR. NOWATKA:  That’s -- that’s the only way 22 

we’d let him go, and we have found evidence of someone else 23 

being in that house, and guess who that was? 24 

  MR. TURNER:  Who? 25 
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  MR. NOWATKA:  You. 1 

  MR. TURNER:  Yeah, I’ve been in there before 2 

with Peggy Sue, but that’s in the day time.  We didn’t be in 3 

there at no ---- 4 

  MR. NOWATKA:  But should we let him go because 5 

we found evidence of you being in that house? 6 

  MR. TURNER:  I’ve been in there with Peggy 7 

Sue. 8 

  MR. NOWATKA:  And not him? 9 

  MR. TURNER:  How -- how they get him anyway, 10 

for that? 11 

  MR. NOWATKA:  That’s the problem; we don’t 12 

know. 13 

  MR. TURNER:  That’s it, then. 14 

  MR. NOWATKA:  We -- we didn’t try the case.  I 15 

-- I didn’t investigate the case. 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MR. NOWATKA:  You know, we didn’t investigate 18 

the case.  We don’t know.   19 

  MR. TURNER:  Well, I don’t know neither.  20 

I’ll tell you straight up. 21 

  MR. NOWATKA:  But how do you feel about that?  22 

I mean, do you feel bad? 23 

  MR. TURNER:  Yeah, I -- I feel bad.  I didn’t 24 

Woot that good.  I feel bad that the man in there for nothing. 25 
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  MR. NOWATKA:  Right. 1 

  MR. TURNER:  I -- I feel bad -- in there for 2 

nothing, but how’d they try him or give him a lifetime?  3 

That’s what I can’t figure out. 4 

  MR. NOWATKA:  Well, they said that the person 5 

raped her twice. 6 

  MR. TURNER:  Raped her twice? 7 

  MR. NOWATKA:  Uh-huh (yes); and, the person 8 

that did that, said that she’d seen her [sic] around here, and 9 

that, he hangs out next door at Barry Allen’s quite a bit, 10 

which all of this sounds -- again, points to you. 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  I would -- 12 

[indecipherable] I ain’t been down to Barry Allen’s in a long 13 

time. 14 

  MR. NOWATKA:  And then, we talked about, Woot 15 

doesn’t have a criminal history; Woot’s never assaulted 16 

anybody.  He has absolutely no criminal history, zero.  He has 17 

a driver’s history, but he don’t have a criminal history. 18 

  MR. TURNER:  Woot doesn’t have no criminal -- 19 

all mine misdemeanor -- little ole stuff, assault. 20 

  MR. NOWATKA:  Not assault with a deadly 21 

weapon. 22 

  MR. TURNER:  I don’t think nothing of that 23 

dude up there.  That one up there -- that was a little ole 24 

razor. 25 
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  MR. NOWATKA:  Again, my -- my question to you, 1 

though, is how do you think he feels, you know? 2 

  MR. TURNER:  I feel -- I feel bad with y’all.  3 

He’s doing some time and he did nothing. 4 

  MR. NOWATKA:  Right. 5 

  MR. TURNER:  Yeah, for real.   6 

  MR. NOWATKA:  So ---- 7 

  MR. TURNER:  I feel bad [indecipherable]. 8 

  MR. NOWATKA:  ---- so, if -- if it was you, 9 

wouldn’t you want to help him out ---- 10 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 11 

  MR. NOWATKA:  ---- and do the right thing? 12 

  MR. TURNER:  Yeah, I would.  I’m gonna tell 13 

you straight up. 14 

  MR. NOWATKA:  --- and -- and that’s why we’re 15 

here.  We’re -- we’re trying to let you get that chance to 16 

tell us, hey, if it was me, it was me. 17 

  MR. TURNER:  It -- it wasn’t -- it -- it 18 

wasn’t me.  I’m gonna tell you straight up.  It wasn’t me.  I 19 

helped that woman out right there.  I’d done did that 20 

[indecipherable].  It wasn’t me.  I’m gonna tell you straight 21 

up; I’m not lying.  I wouldn’t rape no old woman like that.  22 

Is she still living? 23 

  MR. NOWATKA:  But you’d rape a younger woman? 24 

  MR. TURNER:  I wouldn’t rape a woman, period.  25 
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Oh, you talking about Juanita right there; we was young.  I 1 

was young, just crazy then. 2 

  MR. NOWATKA:  What -- what -- where’d you guys 3 

have sex, you and Juanita? 4 

  MR. TURNER:  In my house. 5 

  MR. NOWATKA:  The first time, when she was 6 

young? 7 

  MR. TURNER:  When I was younger? 8 

  MR. NOWATKA:  When she was younger.  The first 9 

time you had sex, sir, where we’re y’all at? 10 

  MR. TURNER:  We done had sex about twice.  In 11 

my house. 12 

  MR. NOWATKA:  The first time? 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. NOWATKA:  Remember having it in the woods? 15 

  MR. TURNER:  Yeah, we in the woods. 16 

  MR. NOWATKA:  You were in the woods? 17 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 18 

  MR. NOWATKA:  Okay. 19 

  MR. TURNER:  In my house, in the woods. 20 

  MR. NOWATKA:  Tell us about the woods. 21 

  MR. TURNER:  That was on Fourth Avenue, back 22 

there by Put-Put. 23 

  MR. NOWATKA:  What were you doing?  Were you 24 

walking with her? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MR. NOWATKA:  Okay; and, where were you going? 2 

  MR. TURNER:  Put-Put. 3 

  MR. NOWATKA:  Were you supposed to take her 4 

somewhere?  Did her dad want you take her somewhere? 5 

  MR. TURNER:  Her daddy let her go anywhere 6 

she was going. 7 

  MR. NOWATKA:  At 11 years old? 8 

  MR. TURNER:  She was 11?  I thought she was 9 

12. 10 

  MR. NOWATKA:  She tells us she was 11. 11 

  MR. TURNER:  Oh.     12 

  MR. NOWATKA:  You’re telling us she was 12. 13 

  MR. TURNER:  Yeah -- I don’t know how old she 14 

was.  She was a big -- she was ---- 15 

  MR. NOWATKA:  She was not -- she was not 16 

allowed to walk by herself.   17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. NOWATKA:  You weren’t supposed to take her 19 

to see her mom? 20 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  Her momma 21 

stayed there in the house where -- where she stayed at. 22 

  MR. NOWATKA:  Okay.  So ---- 23 

  MR. TURNER:  Same [indecipherable] I stayed 24 

at. 25 
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  MR. NOWATKA:  So, you took her in the woods? 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MR. NOWATKA:  And you had sex with her? 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. NOWATKA:  Did she ever tell you no? 5 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 6 

  MR. NOWATKA:  So, what -- what made you think 7 

that 11 year old was ready to have sex? 8 

  MR. TURNER:  ‘Cause everybody else was 9 

messing with her. 10 

  MR. NOWATKA:  Now, you -- you ---- 11 

  MR. TURNER:  Her daddy was even messing with 12 

her.  I know that. 13 

  MR. NOWATKA:  You have children right now, 14 

right? 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MR. NOWATKA:  How old are your children? 17 

  MR. TURNER:  Forty-one, 42. 18 

  MR. NOWATKA:  Okay; and, and you -- boys 19 

girls? 20 

  MR. TURNER:  A girl and a boy. 21 

  MR. NOWATKA:  A girl and a boy? 22 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 23 

  MR. NOWATKA:  So, what if your daughter was 11 24 

years old and someone took her in the woods and had sex with 25 
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her, whether she agreed or not, but you’re the parent, how 1 

would you feel? 2 

  MR. TURNER:  I’d have him arrested. 3 

  MR. NOWATKA:  Right.   4 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).   5 

  MR. NOWATKA:  So, do you think what you did 6 

was wrong? 7 

  MR. TURNER:  I -- I don’t know.  Yeah, I 8 

think it’s wrong now, ‘cause I got older. 9 

  MR. NOWATKA:  But you were older then. 10 

  MR. TURNER:  Wild. 11 

  MR. NOWATKA:  You were 30. 12 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Wild then. 13 

  MR. NOWATKA:  You were wild then? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MR. NOWATKA:  But you’re telling us that 16 

you’re not wild?  You’re telling us that ---- 17 

  MR. TURNER:  I was wild. 18 

  MR. NOWATKA:  ---- nothing was your fault. 19 

  MR. TURNER:  What fault? 20 

  MR. NOWATKA:  That -- that it’s always 21 

everybody else’s fault.   22 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 23 

  MR. NOWATKA:  She didn’t rape you? 24 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 February 24, 2012 

 

 

121 

  MR. NOWATKA:  Right. 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MR. NOWATKA:  So, what are we supposed to 3 

believe, that you had non-consensual sex with an 11 year old 4 

and you’re 30 ---- 5 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 6 

  MR. NOWATKA:  ---- okay; and then, you’re 7 

trying to us that, well, I didn’t -- I didn’t mess with Ms. 8 

Elliott because ---- 9 

  MR. TURNER:  I didn’t. 10 

  MR. NOWATKA:  And -- and -- normally, when 11 

people are in that -- that state of mind or do something like 12 

that ---- 13 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 14 

  MR. NOWATKA:  ---- they’ve normally been 15 

drinking quite a bit.  They normally had some alcohol ---- 16 

  MR. TURNER:  I wasn’t drinking that much, 17 

then. 18 

  MR. NOWATKA:  And -- and again, they make ---- 19 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 20 

  MR. NOWATKA:  ---- they make bad decisions. 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. NOWATKA:  When -- when people drink, they 23 

make bad decisions, and that’s what we’re here to try to find 24 

out.  Maybe you’d been drinking that day. 25 
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  MR. TURNER:  I was drinking ---- 1 

  MR. NOWATKA:  [Indecipherable] ---- 2 

  MR. TURNER:  ---- I was drinking that day. 3 

  MR. NOWATKA:  ---- and she looked good, and -- 4 

and you knew that she hadn’t been around a lot of people 5 

[indecipherable]. 6 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  We was up on 7 

The Hill.  We hung around up on The Hill.  We didn’t hang out 8 

down at Barry’s.  We’d go down to Barry’s once in awhile and 9 

drink liquor. 10 

  MR. NOWATKA:  Okay. 11 

  MR. TURNER:  And we’d get a -- get a cab back 12 

up to Ms. -- Ms. -- Ms. Ola May -- Ola May Wilson. 13 

  MR. NOWATKA:  Did -- did -- did Juanita’s -- 14 

did Juanita’s father ever confront you about that? 15 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 16 

  MR. NOWATKA:  Never? 17 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  [Indecipherable]. 18 

  MR. NOWATKA:  So, Juanita’s father never 19 

confronted you about ---- 20 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 21 

  MR. NOWATKA:  ---- raping his daughter? 22 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 23 

  MR. NOWATKA:  Were you good friends with him? 24 

  MR. TURNER:  Yeah.  We were raised up 25 
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together. 1 

  MR. NOWATKA:  He never mentioned it to you? 2 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 3 

  MR. NOWATKA:  He never said, “Hey, by the way, 4 

my daughter said this about you?” 5 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no), uh-uh (no). 6 

  MR. NOWATKA:  You sure about that? 7 

  MR. TURNER:  I’m sure about that.  If he did, 8 

he’d have had me arrested now, wouldn’t he? 9 

  MR. NOWATKA:  So, what -- when did you have 10 

sex with Juanita, again, after that?  How old was she, then? 11 

  MR. TURNER:  I -- I was going with Peggy Sue 12 

-- I mean, Betty Jo. 13 

  MR. NOWATKA:  Okay.  How old -- how old was 14 

she then, about?  Was she an adult then? 15 

  MR. TURNER:  Who? 16 

  MR. NOWATKA:  Juanita. 17 

  MR. TURNER:  I don’t know -- I don’t know.  18 

See, I was staying with Peggy Sue then. 19 

  MR. NOWATKA:  Well, you said you had sex with 20 

her twice.   21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MR. NOWATKA:  First time when she was 11.  The 23 

second was how old? 24 

  MR. TURNER:  When she was about 11, 12 25 
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[indecipherable]. 1 

  MR. NOWATKA:  So, it was just a couple years -2 

- a year later, maybe? 3 

  MR. TURNER:  It might have been three months 4 

later, something like -- like that. 5 

[Pause] 6 

  MR. NOWATKA:  And you don’t feel bad for that? 7 

  MR. TURNER:  Not -- really not.  No, uh-uh 8 

(no). 9 

  MR. NOWATKA:  Has God forgived [sic] you? 10 

  MR. TURNER:  Yeah. 11 

  MR. NOWATKA:  Do you think he’ll forgive you 12 

for Ms. Elliott? 13 

  MR. TURNER:  I swear to God [indecipherable].  14 

I didn’t touch that woman.  I ain’t been -- that old woman?  15 

No, uh-uh (no). 16 

  MR. NOWATKA:  Okay. 17 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] if I did, I’ll 18 

say I did -- did it [indecipherable] but I did not.  I’ll tell 19 

you straight up. 20 

  MR. NOWATKA:  Well, so many years later, you 21 

know what I’m saying ---- 22 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 23 

  MR. NOWATKA:  ---- we’re just -- we’re just 24 

trying to help [indecipherable]. 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, I know -- what you’re -- 1 

what you’re saying.  No, for real, I ain’t -- I ain’t never 2 

been down that way -- down in that way at night.  I ain’t been 3 

down there but for one night when we was drinking liquor down 4 

there.  Me, Peggy, Wade, Junior, Woot, and that’s the only 5 

night I’ve been there.  We left.  Me and Peggy Sue, we’d 6 

leave, then I would go to Ms. Ola May house and Wade Hefner 7 

house; that’s where we were staying at -- [indecipherable] 8 

where I’m staying next door to Ms. Ole May, my momma’s house.  9 

We stayed with her, and then, we stayed with Wade. 10 

  MR. NOWATKA:  So, did you take Juanita in the 11 

woods without her consent? 12 

  MR. TURNER:  She followed -- she’d go. 13 

  MR. NOWATKA:  She followed you? 14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MR. NOWATKA:  Did you -- did you hold her by 16 

her hand and walk her in? 17 

  MR. TURNER:  No, she used to come over to my 18 

house -- be at my house all the time. 19 

  MR. NOWATKA:  Right; but, when you -- when you 20 

went in the woods to have sex with her ---- 21 

  MR. TURNER:  Yeah. 22 

  MR. NOWATKA:  ---- did you -- did you drag her 23 

in the woods? 24 

  MR. TURNER:  No, no. 25 
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  MR. NOWATKA:  She walked in with you? 1 

  MR. TURNER:  Yeah. 2 

  MR. NOWATKA:  How -- how did you ask her -- 3 

hey, let’s have sex? 4 

  MR. TURNER:  I just said, let’s do something.  5 

Yeah. 6 

  MR. NOWATKA:  Or did you force her? 7 

  MR. TURNER:  I didn’t force her.  She know 8 

it; I didn’t force her. 9 

  MR. NOWATKA:  And she never said no? 10 

  MR. TURNER:  No, she never said no. 11 

  MR. NOWATKA:  But she never said yes. 12 

  MR. TURNER:  No, she didn’t say yes. 13 

  MR. NOWATKA:  Okay. 14 

  MR. TURNER:  But, yeah, [indecipherable].  I 15 

didn’t -- I ain’t never been down at the woman’s house at 16 

night. 17 

  MR. NOWATKA:  To Carrie’s? 18 

  MR. TURNER:  Yeah.  I ain’t never been in 19 

there at night.  Peggy Sue ain’t neither.  We’d -- we’d be 20 

through the day when we’d go through there. 21 

  MR. NOWATKA:  Well, why -- why would you say 22 

at night?   23 

  MR. TURNER:  We don’t be down there at night.  24 

We’d be up there -- up on The Hill at night.  We -- in the 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 February 24, 2012 

 

 

127 

morning, we’d go down there and see Barry -- see Barry Allen 1 

and drink liquor.  [Indecipherable] drink liquor, then we’d 2 

leave about one, two o’clock.  Go up on The Hill up there.  3 

Sunny Valley, Ms. Ola May, Wade Hefner; that’s where all the 4 

fun was at.  Yeah, I feel sorry for Woot.  5 

  MR. NOWATKA:  Do you understand why we’re 6 

here, though? 7 

  MR. TURNER:  Yeah, I know what [sic] you’re 8 

here.  You said you find my -- my fingerprints in there on a 9 

banana. 10 

  MR. NOWATKA:  Right. 11 

  MR. TURNER:  I don’t know, for real.  I’ve 12 

been in there.  Me and Peggy Sue go in there [indecipherable] 13 

people don’t know what they’re talking about.  14 

[Indecipherable] in the front yard and the back yard sitting 15 

on her porch. 16 

  MR. NOWATKA:  So, where else should we go from 17 

here?  What should we do? 18 

  MR. TURNER:  I really don’t know.  I told you 19 

about the people to ask where I was.   20 

[Pause] 21 

  MR. TURNER:  You say you done seen Woot? 22 

  MR. NOWATKA:  Let me ask you this -- yes, 23 

we’ve seen Woot. 24 

  MR. TURNER:  And Woot said he didn’t have no 25 
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sex with -- he -- he’s telling a story.  [Indecipherable] had 1 

sex with her. 2 

  MR. NOWATKA:  Who? 3 

  MR. TURNER:  Woot. 4 

  MR. NOWATKA:  Had sex with who? 5 

  MR. TURNER:  Peggy Sue. 6 

  MR. NOWATKA:  Okay.  So, let me ask you this, 7 

when we go to see Woot again ---- 8 

  MR. TURNER:  Huh? 9 

  MR. NOWATKA:  When we go talk to Woot again --10 

-- 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MR. NOWATKA:  ---- what should we say to him, 13 

‘cause he has questions, also.   14 

  MR. TURNER:  Yeah. 15 

  MR. NOWATKA:  You know what I’m saying? 16 

  MR. TURNER:  Yeah. 17 

  MR. NOWATKA:  He knows that his fingerprints 18 

weren’t found there.  He knows your fingerprints were found 19 

there.  So, what should we tell him from you? 20 

  MR. TURNER:  Tell him I didn’t do it.  Tell 21 

him I didn’t do it, and I don’t know who did it.  I’d help him 22 

get out. 23 

  MR. NOWATKA:  You don’t want me to tell him 24 

you’re sorry or nothing like that? 25 
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  MR. TURNER:  I didn’t do nothing.  That’s 1 

what I’m telling you.  Y’all tell him I’m sorry he got that 2 

time since he didn’t nothing if he didn’t do nothing. 3 

  MR. NOWATKA:  Okay. 4 

  MR. TURNER:  Yeah, tell -- tell him that, 5 

straight up.  I -- I -- not my fingerprints in there. 6 

  MR. NOWATKA:  He knows that we did, yeah. 7 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] off some fruit.  8 

[Indecipherable] bananas.  Me and Peggy Sue done carried them 9 

bananas.  I’d put it in the bowl.  That’s the only way I’ve 10 

been in there.  Look here, when a man and a woman -- you can’t 11 

get nothing out of a [indecipherable]. 12 

  MR. NOWATKA:  Say that again. 13 

  MR. TURNER:  They said the rapist ---- 14 

  MR. NOWATKA:  Uh-huh (yes). 15 

  MR. TURNER:  ---- he didn’t leave nothing in 16 

her?  Just ---- 17 

  MR. NOWATKA:  Semen? 18 

  MR. TURNER:  Yeah. 19 

  MR. LAU:   No. 20 

  MR. NOWATKA:  No. 21 

  MR. TURNER:  That’s what I just talking 22 

about.  No, I didn’t do it.  I’m gonna tell you straight up; 23 

on my momma grave, my daddy grave.  [Indecipherable] not an 24 

old woman like that.  She still living? 25 
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  MR. NOWATKA:  I’ll let them answer that. 1 

  MR. TURNER:  She still living? 2 

  MR. LAU:   I’m not gonna answer that. 3 

  MR. TURNER:  Huh? 4 

  MR. LAU:   I’m not gonna answer that right 5 

now.  6 

  MR. TURNER:  Hell, she ought to know me.  She 7 

know me.  She don’t know me but, she seen me when me and Peggy 8 

Sue come in there.  You show her my picture?  She know -- she 9 

know me. 10 

  MR. LAU:   You ---- 11 

  MR. TURNER:  ---- [indecipherable] see me 12 

when I come in there.  She’d been looking when Peggy Sue used 13 

the telephone -- [indecipherable] bananas, orange, grapes or 14 

something like that in a bag. 15 

  MR. LAU:   Where -- where was your mom 16 

living? 17 

  MR. TURNER:  Huh? 18 

  MR. LAU:   Where was your mom living? 19 

  MR. TURNER:  Anna May. 20 

  MR. LAU:   Where? 21 

  MR. TURNER:  Anna May -- Anna May Turner.  22 

She was a Brown before she got married. 23 

  MR. LAU:   Where -- where was she living? 24 

  MR. TURNER:  Behind the Housing Authority. 25 
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  MR. LAU:   Behind the Housing Authority? 1 

  MR. TURNER:  No, she stayed -- she stayed on 2 

First Street.  She stayed down in the House Authority.  She 3 

stayed on First Street -- on First Street. 4 

  MR. LAU:   What about Ola May, where was 5 

she living? 6 

  MR. TURNER:  Over Sunny -- up on Sunny 7 

Valley.  She stayed in the first apartment with Wade Hefner.  8 

Another dude stay, but I forget his name, a white dude and 9 

Wade Hefner stayed in the third one. 10 

  MR. LAU:   But your -- your mom, she was 11 

down behind the Housing Authority? 12 

  MR. TURNER:  Yeah.  She stayed right there 13 

behind the Housing Authority. 14 

  MR. LAU:   Right -- right behind the 15 

Housing Authority, right? 16 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 17 

  MR. LAU:   And you were staying with your 18 

mom from -- off and on, right? 19 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 20 

  MR. LAU:   Yeah.  Now -- now, her place 21 

right behind the Housing Authority, that was -- that was not 22 

far from Barry Allen’s, was it? 23 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 24 

  MR. LAU:   That was just a stone’s throw 25 
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away? 1 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 2 

  MR. LAU:   Back in your football days, you 3 

could probably stand there at Barry Allen’s and throw a ball 4 

and hit your mom’s apartment or your mom’s place behind the 5 

Housing Authority, huh? 6 

  MR. TURNER:  Who? 7 

  MR. LAU:   Back when you played football -- 8 

you remember that last time we were here, you said you were a 9 

football player? 10 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 11 

  MR. LAU:   Back when you played football, 12 

you could probably hit your momma’s apartment from Barry 13 

Allen’s, huh? 14 

  MR. TURNER:  No, I couldn’t throw that far. 15 

  MR. LAU:   Well, they’re pretty close, 16 

right; you get what I’m saying? 17 

  MR. TURNER:  Yeah, they are close, down The 18 

Hill.  That’s on top of The Hill right up there. 19 

  MR. LAU:   Yeah.  Right -- right on top of 20 

The Hill ---- 21 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 22 

  MR. LAU:   ---- right behind -- yeah. 23 

  MR. TURNER:  When I -- when I stayed with my 24 

momma, she was staying over here on Third Avenue Southwest. 25 
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  MR. LAU:   But you stayed with your momma 1 

when she was behind the Housing Authority, you -- didn’t you? 2 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 3 

  MR. LAU:   No? 4 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 5 

  MR. LAU:   So, when I -- so, when -- so, 6 

when I  ---- 7 

  MR. TURNER:  I stayed with her when she was 8 

on Third Avenue. 9 

  MR. LAU:   So, when I look at a police 10 

report from when you were arrested in -- in 1987 ---- 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes), ’87. 12 

  MR. LAU:   ---- and 1988, and when that 13 

police report says your ---- 14 

  MR. TURNER:  In ’87, I just got out of 15 

prison.  [Indecipherable]. 16 

  MR. LAU:   Or 1988. 17 

  MR. TURNER:  ’88. 18 

  MR. LAU:   And ’87.  You got out of prison 19 

in ’86.  When I look at a police report, and it says that your 20 

address was your momma’s apartment right behind the Housing 21 

Authority ---- 22 

  MR. TURNER:  Yeah, I was staying -- I didn’t 23 

stay there. 24 

  MR. LAU:   You -- you were staying there. 25 
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  MR. TURNER:  I was at -- I’d go there, I 1 

might spend the night there.  I was staying with my sister, 2 

Martha Jane. 3 

  MR. LAU:   So, but -- but you stayed at 4 

your momma’s house at night sometimes, right? 5 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 6 

  MR. LAU:   Yeah; and -- and, your momma’s 7 

was real close to Barry Allen’s, huh? 8 

  MR. TURNER:  No.  Oh, yeah.  [Indecipherable] 9 

close like that.  My momma didn’t drink or nothing.  10 

[Indecipherable].  Yeah.  We was about far as here to the 11 

store. 12 

  MR. LAU:   Just -- just around the block, 13 

right? 14 

  MR. TURNER:  Yeah, [indecipherable] of the 15 

store, yeah. 16 

  MR. LAU:   Uh-huh (yes).  So, when you’re 17 

staying at your momma’s, you’re -- you’re telling us you were 18 

-- you’re telling us you were never down at Barry Allen’s at 19 

night ---- 20 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 21 

  MR. LAU:   ---- but when you were at your 22 

momma’s at night, you were real close to Barry Allen’s, aren’t 23 

you? 24 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  No, I wasn’t.  25 
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Barry Allen -- I don’t believe] Barry Allen was staying down 1 

there. 2 

  MS. STELLATO:  Mr. Turner, how come you’re 3 

talking about night time? 4 

  MR. TURNER:  Huh? 5 

  MS. STELLATO:  You said -- you’re -- you were -6 

- when he was asking you questions earlier, you said you’d 7 

never been down there ---- 8 

  MR. TURNER:  At night, yeah. 9 

  MS. STELLATO:  Why are you talking about that? 10 

  MR. TURNER:  Because she got raped at night 11 

[indecipherable]. 12 

  MS. STELLATO:  Who said she got raped at night? 13 

  MR. TURNER:  Y’all -- that what y’all saying.  14 

Woot -- that Woot -- when Woot -- after Woot was up there, one 15 

o’clock. 16 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 17 

  MR. TURNER:  I said he left about five. 18 

  MS. STELLATO:  Well, it’s still light -- it’s 19 

still day time at five. 20 

  MR. TURNER:  I know.  It’s summer time. 21 

  MS. STELLATO:  When did she get raped? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, what -- when did she get 23 

raped, in the morning or in the day time? 24 

  MS. STELLATO:  Well, how did you know it was 25 
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summer time? 1 

  MR. TURNER:  I know it was summer time.  I 2 

wasn’t wearing no coat.  It was summer time.  Yeah, we outside 3 

drinking liquor.  It was summer time. 4 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  So, you remember 5 

when she got raped? 6 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no).  I don’t know what 7 

day it was on. 8 

  MS. STELLATO:  What time did she get raped? 9 

  MR. TURNER:  Yeah. 10 

  MS. STELLATO:  I’m asking you?  What time did 11 

you hear that she got raped? 12 

  MR. TURNER:  I hear -- I hear she got -- I 13 

don’t know what time it was.  They say in the morning when 14 

they were telling me. 15 

  MS. STELLATO:  Did they tell you she got raped 16 

during the night time? 17 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  They said Ms. 18 

what-you-call-it got raped, Ms. Carrie.  She got raped.  She -19 

- and they got Woot for her rape when they say it. 20 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).   21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MS. STELLATO:  So, why would you tell us that 23 

you’d never been down there at night? 24 

  MR. TURNER:  I ain’t.  I’d go up through 25 
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there in the morning, daytime, pick up Peggy Sue ---- 1 

  MS. STELLATO:  Well, when did she get raped? 2 

  MR. TURNER:  I don’t know.  Was it in the 3 

morning or night. 4 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).  You know, when we 5 

put all of your interviews together ---- 6 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 7 

  MS. STELLATO:  ---- and all the questions that 8 

we’ve asked you ---- 9 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 10 

  MS. STELLATO:  ---- and all the question -- 11 

this is one our notebooks.  Okay? 12 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Yeah. 13 

  MS. STELLATO:  There’s a lot of them.  All of 14 

the questions that we ask you ---- 15 

  MR. TURNER:  Yeah. 16 

  MS. STELLATO:  ---- and the answers you give us 17 

---- 18 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 19 

  MS. STELLATO:  ---- and then, all the things 20 

that we ask other people ---- 21 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 22 

  MS. STELLATO:  ---- and the answers they give 23 

us ---- 24 

  MR. TURNER:  Yeah. 25 
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  MS. STELLATO:  ---- they don’t go together. 1 

  MR. TURNER:  I don’t -- I don’t know what 2 

you’re talking about.  Yeah -- yeah, I hit Cookie. 3 

  MS. STELLATO:  That’s because when people lie -4 

--- 5 

  MR. TURNER:  Yeah. 6 

  MS. STELLATO:  ---- they can’t remember what 7 

lies they tell. 8 

  MR. TURNER:  I’m not telling a lie about Ms. 9 

Carrie.  I’ll tell you straight up and nobody else.  I said 10 

when I hit Peggy Sue, yeah. 11 

  MR. LAU:   When -- during your crazy days, 12 

you said you were crazy ---- 13 

  MR. TURNER:  That was -- I was about 30 years 14 

old.   15 

  MR. LAU:   Go -- go -- during your crazy 16 

days, you’d drink? 17 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 18 

  MR. LAU:   Okay; and, you’d -- you’d do 19 

what you wanted; is that right? 20 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I didn’t do 21 

what I wanted. 22 

  MR. LAU:   You didn’t do what you wanted? 23 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 24 

  MR. LAU:   So, if people told us that you 25 
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were the type of guy who took what you wanted, especially when 1 

you were drinking ---- 2 

  MR. TURNER:  No, they telling you a lie. 3 

  MR. LAU:   Everybody’s lying? 4 

  MR. TURNER:  Yeah.  Tell me one person that 5 

told you that. 6 

  MR. LAU:   Everybody’s lying? 7 

  MR. TURNER:  Yeah [indecipherable]. 8 

  MS. STELLATO:  Why do you want to know who told 9 

us that? 10 

  MR. TURNER:  Yeah. 11 

  MR. LAU:   I -- I ---- 12 

  MS. STELLATO:  Why do you want to know that? 13 

  MR. LAU:   People have described you as a 14 

cruel human being. 15 

  MR. TURNER:  No.  [Indecipherable]. 16 

  MR. LAU:   People -- people have -- people 17 

have told me you’re a cruel human being. 18 

  MR. TURNER:  No, people [indecipherable]. 19 

  MS. STELLATO:  Do you know how many people 20 

we’ve interviewed? 21 

  MR. TURNER:  Huh? 22 

  MS. STELLATO:  Do you know how many people 23 

we’ve interviewed? 24 

  MR. TURNER:  On my list? 25 
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  MS. STELLATO:  How many people Jamie and I have 1 

interviewed? 2 

  MR. TURNER:  Yeah, you done told me names. 3 

  MR. LAU:   So ---- 4 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] Peggy Sue, my 5 

sister ---- 6 

  MR. LAU:   So -- so -- so, people who’ve 7 

told me you’re a cruel human being ---- 8 

  MR. TURNER:  I’m not cruel. 9 

  MR. LAU:   ----- that’s -- that’s right; 10 

and ---- 11 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 12 

  MR. LAU:   ---- people -- people who have 13 

said when you’re drunk, you’re -- you’re very violent. 14 

  MR. TURNER:  I don’t get violent when I be 15 

drunk.  [Indecipherable]. 16 

  MR. LAU:   People -- people say you’re 17 

violent when you’re drunk. 18 

  MR. TURNER:  Ask Wade [indecipherable].  We’d 19 

be at the motel [indecipherable]. 20 

  MR. LAU:   Now -- now -- now, if you’re a 21 

cruel person ---- 22 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 23 

  MR. LAU:   ---- you’re violent when you’re 24 

drunk ---- 25 
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  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  I ain’t violent 1 

when I’m drunk. 2 

  MR. LAU:   Does -- does it make you feel 3 

bad that people tell you -- say those things about you? 4 

  MR. TURNER:  I don’t believe nobody said it. 5 

  MR. LAU:   Oh, people said it. 6 

  MS. STELLATO:  You tell us -- you -- how about 7 

this, you tell us one person ---- 8 

  MR. TURNER:  Yeah. 9 

  MS. STELLATO:  ---- one name of one person 10 

who’s still alive ---- 11 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 12 

  MS. STELLATO:  ---- who would say something 13 

good about you? 14 

  MR. TURNER:  Creepy, Money Boy, all of them.  15 

James Brown, all of them, for real.  [Indecipherable].  I 16 

don’t -- for real.  I ain’t no violent person.  There’s a lot 17 

of people -- go ask them. 18 

  MR. LAU:   Your record kind of shows that 19 

that’s not true. 20 

  MR. TURNER:  It’s true.  21 

  MR. LAU:   We -- we talked about ---- 22 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 23 

  MR. LAU:   ---- 23 assaults. 24 

  MR. TURNER:  See ---- 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 February 24, 2012 

 

 

142 

  MR. LAU:   Twenty-three. 1 

  MR. TURNER:  That was -- it was way back 2 

there. 3 

  MR. LAU:   But, this is ---- 4 

  MS. STELLATO:  But, Mr. Turner, it wasn’t way 5 

back then. 6 

  MR. LAU:   But, this is what I’m saying, 7 

this crime, it was way back when, wasn’t it? 8 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 9 

  MR. LAU:   And that was way back when? 10 

  MR. TURNER:  Yeah. 11 

  MR. LAU:   So, you were getting in trouble 12 

and getting in trouble a lot ---- 13 

  MR. TURNER:  No. 14 

  MR. LAU:   ---- back when this crime 15 

occurred. 16 

  MR. TURNER:  No, I wasn’t in no trouble. 17 

  MS. STELLATO:  You weren’t in to ----  18 

  MR. LAU:   You -- you just ----    19 

  MS. STELLATO:  ---- trouble in the ‘80’s? 20 

  MR. LAU:   You just told me that was ---- 21 

  MR. TURNER:  In the ‘80’s?  You talking about 22 

Cookie?  I guess Cookie, Peggy Sue, my sister.  Yeah, that was 23 

back in the ‘80’s. 24 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 25 
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  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MR. LAU:   So, you were getting in trouble 2 

back in 1980, or in the ‘80’s, right? 3 

  MR. TURNER:  Yeah. 4 

  MR. LAU:   Yeah.  So, they were -- your -- 5 

your wild days in some ways, huh? 6 

  MR. TURNER:  Yeah, I was wild back then, way 7 

back there. 8 

  MR. NOWATKA:  Uh-huh (yes). 9 

  MR. LAU:   Yeah, so, when you were drunk 10 

and when you were wild. 11 

  MR. TURNER:  No, I was [indecipherable].  I 12 

wasn’t wild when I was with Cookie.  13 

  MR. LAU:   When -- when you were ---- 14 

  MR. TURNER:  I wasn’t wild when I was with 15 

Peggy Sue. 16 

  MR. LAU:   When -- when you drunk and you 17 

were wild. 18 

  MR. TURNER:  No, I don’t be drunk. 19 

  MS. STELLATO:  Did you just say that you were 20 

wild when you were with Cookie? 21 

  MR. TURNER:  I said I wasn’t wild when I was 22 

with Cookie. 23 

  MS. STELLATO:  You -- you weren’t wild? 24 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 25 
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  MS. STELLATO:  Okay.  Were you wild when you 1 

were with Peggy Sue? 2 

  MR. TURNER:  No, I wasn’t wild. 3 

  MS. STELLATO:  You weren’t wild then, either? 4 

  MR. TURNER:  Uh-uh (no). 5 

  MR. LAU:   But that was the ‘80’s, wasn’t 6 

it, and you just said ---- 7 

  MR. TURNER:  Yeah. 8 

  MR. LAU:   ---- you were wild in the ‘80’s. 9 

  MR. TURNER:  I -- I wasn’t wild -- I mean, 10 

that was way back there, then.  When I was going with Betty 11 

Jo. 12 

  MR. LAU:   So ---- 13 

  MS. STELLATO:  So, that’s when you were wild? 14 

  MR. TURNER:  Yeah.  [Indecipherable]. 15 

  MS. STELLATO:  So, all of these charges that 16 

Jamie brought up to you that happened ---- 17 

  MR. LAU:   After ---- 18 

  MS. STELLATO:  ---- after you were with Betty 19 

Jo ---- 20 

  MR. TURNER:  Yeah. 21 

  MS. STELLATO:  ---- you weren’t wild, then? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, about [indecipherable]. 23 

  MR. LAU:   So ---- 24 

  MR. TURNER:  In the 70’s, I was pretty wild.  25 
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During the ‘80’s -- I wasn’t wild in the 80’s. 1 

  MR. LAU:   So, let me ---- 2 

  MR. TURNER:  In the 80’s, I wasn’t wild.  I 3 

started going with Peggy Sue [indecipherable]. 4 

  MR. LAU:   So ---- 5 

  MS. STELLATO:  Remember last time when I asked 6 

you if you would tell me the truth if you had done it and you 7 

told me no way; you remember that? 8 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes). 9 

  MS. STELLATO:  Okay.  Is that -- is that still 10 

true today? 11 

  MR. TURNER:  Yeah, yeah. 12 

  MS. STELLATO:  You wouldn’t tell if you’d done 13 

it? 14 

  MR. TURNER:  No, I wouldn’t tell you if I’d 15 

done it. 16 

  MS. STELLATO:  So, really all we’re doing here 17 

is talking, but you’re not gonna tell us if you did it? 18 

  MR. TURNER:  I didn’t do it; that’s what I’m 19 

saying.  If I did it, I’d tell you. 20 

  MS. STELLATO:  If you -- if you did it, you’d 21 

tell me? 22 

  MR. TURNER:  Yeah, uh-huh (yes).  I’ll tell 23 

you -- I’m straight up.  I wasn’t violent, and I don’t believe 24 

nobody said I was violent.  People -- [indecipherable] all 25 
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through the ‘80’s. 1 

  MR. LAU:   That’s -- that’s not what people 2 

said. 3 

  MS. STELLATO:  People say you’re a nice guy 4 

when you’re not drinking, but you know how often they say 5 

you’re not drinking? 6 

  MR. TURNER:  When? 7 

  MR. LAU:   You’re always drinking. 8 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] I don’t be 9 

around people.  Ask [indecipherable] and all them.  Ask James 10 

Brown.  Ask him about me.  Ask Creepy.  Ask -- you ask -- I --11 

-- 12 

  MS. STELLATO:  You tell us to ask people who 13 

were around you back then. 14 

  MR. TURNER:  Yeah, when I -- that’s my 15 

nephews.  I got a lot of nephews.  Ask them.  16 

[Indecipherable].  Ask all my nephews. 17 

  MS. STELLATO:  So, your nephews would say 18 

you’re a nice guy? 19 

  MR. TURNER:  I was a nice guy.  I raised them 20 

up.  I’m gonna tell you straight up, all my nephews. 21 

  MR. LAU:   Would Carrie Elliott say you’re 22 

a nice guy? 23 

  MR. TURNER:  Who? 24 

  MR. LAU:   Carrie Elliott. 25 
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  MR. TURNER:  Carrie ---- 1 

  MR. LAU:   Carrie Elliott, would she say 2 

you’re nice guy? 3 

  MR. TURNER:  Who’s that?  4 

  MR. LAU:   You know who Carrie Elliott is. 5 

  MR. TURNER:  Carrie -- Ms. Carrie. 6 

  MR. LAU:   Would she say you’re a nice guy? 7 

  MR. TURNER:  I don’t know. 8 

  MS. STELLATO:  Why is that ---- 9 

  MR. TURNER:  [Indecipherable]. 10 

  MS. STELLATO:  ---- every time we ask you about 11 

her, you say you don’t know who that is. 12 

  MR. TURNER:  I tell you, for real 13 

[indecipherable] you keep talking names, yeah.  I don’t know 14 

whether she’ll say I’m a nice guy, but she’ll say I’m good, 15 

though. 16 

  MR. LAU:   She’ll say you’re good? 17 

  MR. TURNER:  Yeah.  She’ll say I’m a good 18 

guy, ‘cause I ain’t never -- never said nothing smart or 19 

nothing.  Yeah, when I be -- I think she’ll say I’m a nice guy 20 

what -- what she know about me. 21 

  MR. LAU:   When you were taking fruit out 22 

of her bowl? 23 

  MR. TURNER:  I ain’t took no fruit out of no 24 

bowl.  I done -- probably done put something in there.  I 25 
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ain’t took no fruit out of her bowl. 1 

  MR. LAU:   When you went out the back door? 2 

  MR. TURNER:  I ain’t never went out no back 3 

door. 4 

  MS. STELLATO:  Are you nervous right now? 5 

  MR. TURNER:  No.  Why y’all keep talking like 6 

that?  I’ve been trying to figure it out.  [Indecipherable].  7 

I don’t know nothing about that -- raping that Ms. Carrie -- 8 

what you said Ms. Carrie, and I went out the back door.  No 9 

way my fingerprints [indecipherable] backdoor. 10 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes). 11 

  MR. LAU:   Well, your -- your -- your -- 12 

your fingerprints were in the home. 13 

  MR. TURNER:  Huh? 14 

  MR. LAU:   Your fingerprints were in the 15 

home. 16 

  MR. TURNER:  In the [indecipherable] me and 17 

Peggy Sue carried [indecipherable] in the bowl. 18 

  MS. STELLATO:  So, did you ever -- when you 19 

were visiting Ms. Elliott using the phone, did you ever go out 20 

the back door? 21 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no). 22 

  MS. STELLATO:  You never touched the back door? 23 

  MR. TURNER:  No, uh-uh (no).  Never went out 24 

it.  I ain’t never been in her kitchen.  Banana bowl -- she 25 
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must have got it off the table right there and put it in 1 

there, ‘cause I ain’t never been in her kitchen. 2 

  MS. STELLATO:  What was in the bowl that you’re 3 

talking?  What kind of fruit was in there? 4 

  MR. TURNER:  I don’t -- I don’t know 5 

[indecipherable].  We give her bananas, be some nuts in there, 6 

pears, grapes. 7 

  MR. LAU:   Let -- let me ask you this 8 

question, where -- where was the table in the living room? 9 

  MR. TURNER:  I believe right beside the door 10 

there. 11 

  MS. STELLATO:  What did the bowl look like? 12 

  MR. TURNER:  [Indecipherable] big ole white -13 

- white -- white, green looking bowl. 14 

  MS. STELLATO:  Did you say ---- 15 

  MR. LAU:   Ceramic? 16 

  MS. STELLATO:  ---- white and green? 17 

  MR. LAU:   Was it ceramic? 18 

  MR. TURNER:  Huh? 19 

  MR. LAU:   Ceramic? 20 

  MR. TURNER:  I don’t -- it was a round bowl 21 

[indecipherable]. 22 

  MR. LAU:   Glass? 23 

  MR. TURNER:  Yeah. 24 

  MR. LAU:   Glass? 25 



State v. Grimes    87 CRS 13541 - 13542                 February 24, 2012 

 

 

150 

  MR. TURNER:  Yeah. 1 

  MR. LAU:   It was a glass bowl? 2 

  MR. TURNER:  I guess.  I [indecipherable] -- 3 

I didn’t pay much -- attention about that. 4 

  MR. LAU:   Why ---- 5 

  MS. STELLATO:  Show me how big with your hands 6 

---- 7 

  MR. TURNER:  How big was it? 8 

  MS. STELLATO:  How big the bowl was.  It’s 9 

about that big? 10 

  MR. TURNER:  Yeah. 11 

  MS. STELLATO:  Okay.  Did you say it was white 12 

and green? 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MS. STELLATO:  Okay.  White and green. 15 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes). 16 

  MS. STELLATO:  This big? 17 

  MR. TURNER:  Yeah. 18 

  MR. LAU:   Was -- was it made for fruit? 19 

  MR. TURNER:  I guess so.  Yeah, I guess so.  20 

Uh-huh (yes). 21 

  MR. LAU:   Yeah?  That’s not at all what 22 

the bowl looked like. 23 

  MR. TURNER:  What? 24 

  MR. LAU:   That’s not at all what the bowl 25 
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looked like.   1 

  MR. TURNER:  I don’t ---- 2 

  MR. LAU:   You’re just -- you’re just 3 

making stuff up, huh? 4 

  MR. TURNER:  I’m not making -- making nothing 5 

up.  Why you say I’m making stuff up? 6 

  MR. LAU:   ‘Cause that’s not what the bowl 7 

looked like. 8 

  MS. STELLATO:  And that’s not where the bowl 9 

was. 10 

  MR. TURNER:  When I seen it, the bowl would 11 

be on the table right there when I go in there. 12 

  MS. STELLATO:  Would you put fruit in it? 13 

  MR. TURNER:  Yeah. 14 

  MS. STELLATO:  I thought you said Peggy put 15 

fruit in it. 16 

  MR. TURNER:  [Indecipherable].  She’d be on 17 

the phone right there.  I would put that in there; give me the 18 

bag. 19 

  MS. STELLATO:  Oh, did she give you like a bag 20 

of fruit? 21 

  MR. TURNER:  Yeah.  She’d give fruit.  She 22 

had a bag, yeah. 23 

  MS. STELLATO:  Okay; and then, what would you 24 

do? 25 
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  MR. TURNER:  I guess I’d put in the bowl, 1 

there. 2 

  MS. STELLATO:  Would you take it out and put it 3 

in the bowl? 4 

  MR. TURNER:  Uh-huh (yes).  Bananas, yeah. 5 

  MS. STELLATO:  Uh-huh (yes).   6 

  MR. LAU:   Yeah.  Well, thank you for your 7 

time. 8 

  MR. TURNER:  Y’all come back anytime.  9 

[Indecipherable].  Monty [Indecipherable].  Ask all them. 10 

  MS. STELLATO:  Last time we were here, you told 11 

us who we should talk to, and we went and talked to all those 12 

people. 13 

  MR. TURNER:  You talked to Monty? 14 

  MS. STELLATO:  You didn’t tell us him. 15 

  MR. TURNER:  That was when me and Peggy Sue 16 

were hanging around in Monroe.  He stayed in Sunny Valley, 17 

now.  Ask him. 18 

  MR. LAU:   All right, Mr. Turner.  Thank 19 

you. 20 

  MR. TURNER:  Yeah.  All right.  21 

[Indecipherable]. 22 

  MR. LAU:   You have -- you have our number. 23 

  MR. TURNER:  Hey. 24 

  MR. LAU:   Do you have our number? 25 
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  MR. TURNER:  Yeah, I got her number up there. 1 

  MS. STELLATO:  Where?  Show it to me. 2 

  MR. TURNER:  It’s up here. 3 

  MS. STELLATO:  I’m gonna give it to you, again, 4 

okay? 5 

  MR. TURNER:  I had it right here somewhere. 6 

  MS. STELLATO:  Here. 7 

  MR. TURNER:  Hey let me hold a dollar get a 8 

package of cigarettes. 9 

  MR. LAU:   What? 10 

  MR. TURNER:  Gimme a dollar for a pack of 11 

cigarettes. 12 

  MR. LAU:   I don’t got a dollar, Albert. 13 

  MR. TURNER:  How about you? 14 

  MS. STELLATO:  Uh-uh (no). 15 

  MR. LAU:   Thank you. 16 

  MR. TURNER:  I’m not going out there. 17 

  MS. STELLATO:  Okay. 18 

  MR. TURNER:  All right. 19 

  MR. NOWATKA:  Thank you, Mr. Turner. 20 

  MR. TURNER:  All right. 21 

  MR. LAU:   We’re gonna go do here, huh? 22 

  MR. NOWATKA:  Okay. 23 

  MR. LAU:   Albert, is there a stair well 24 

here? 25 
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  MR. NOWATKA:  No, that goes the wrong way. 1 

  MR. LAU:   Okay. 2 

[Pause] 3 

[The third recording stopped, and the interview concluded 4 

February 24, 2012.] 5 

[END OF TRANSCRIPT] 6 
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STATE OF NORTH CAROLINA        IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE 

                    SUPERIOR COURT DIVISION 

COUNTY OF CATAWBA                  FILE NO. 87 CRS 13541-13542       

  

________________________ 

STATE OF NORTH CAROLINA,] T R A N S C R I P T - AMENDED 

            Petitioner, ] 

      vs.               ]          Albert Turner 

                        ]        Interview 

WILLIE J. GRIMES,     ]   

     Defendant. ] 

________________________]   

 

I, Terri Tizzard Ryan, having been assigned to transcribe 

the above-captioned interview from February 24, 2012 do hereby 

certify that said hearing, pages 1 through 154 inclusive, is a 

true, correct and verbatim transcript of said proceeding to 

the best of my ability.   

I further certify that I am neither counsel for, related 

to, nor employed by any of the parties to the action in which 

this proceeding was heard; and further, that I am not a 

relative or employee of any attorney or counsel employed by 

the parties thereto, and am not financially or otherwise 

interested in the outcome of the action. 
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